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 وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات با اشاره به نارضایتی عمومی از کیفیت 
ارتباطات، از هدفگذاری این وزارتخانه برای توسعه نسل ۵G و فیبرنوری و 

تلاش برای بهبود شرایط خبر داد.
سیدستار هاشمی درباره طرح دولت چهاردهم برای توسعه شبکه ارتباطی 
در همه بخش های کشور گفت: بر اساس گزارش هایی که به صورت میدانی 
مشخص  است،  شده  دریافت  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزارت  توسط 
شد مردم از کیفیت ارتباطات رضایت ندارند. برهمین اساس یک پروژه با 
هدف بهبود شرایط در سازمان تنظیم مقررات و ارتباطات رادیویی وزارتخانه 

تعریف شد.
کیفیت  پروژه،  این  اساس  بر  افزود:  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
ارتباطات به صورت میدانی ارزیابی شد تا بخش ها و نقاط کوری که کیفیت 
آن  ارتقاء  حال  در  که  شوند  شناسایی  نیستند،  مناسب  آن  در  ارتباطات 
هستیم. البته بر اساس پایشی که انجام دادیم، دلایل مختلفی برای کاهش 

این کیفیت وجود دارد.
صورت  به  مردم  استفاده  را  ارتباطات  کیفیت  کاهش  دلایل  از  یکی  وی 
غیررسمی ازبرخی دستگاه های تقویت کننده برشمرد و گفت: این موضوع 
سبب ایجاد تداخل فرکانسی و کاهش افت ارتباطات شده است. همچنین 
در برخی از مکان ها با توجه به ارتقاء تکنولوژی که انجام شده، نصب دکل ها 

و آنتن ها با مشکل مواجه است.
هاشمی با بیان اینکه همکاری لازم از سوی مردم و شهرداری ها برای نصب 
دکل ها و آنتن های ارتباطی انجام نمی شود، یادآور شد: برخی از دغدغه های 
مطرح شده از سوی شهرداری ها در عدم همکاری درست نیست و در حال 

تعامل برای رفع این مشکل هستیم.
سطح  میزان  افزایش  با  اینکه  بیان  با  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
باید  شد:  یادآور  می یابد،  افزایش  نیاز  مورد  ایستگاه های  تعداد  تکنولوژی، 

ایستگاه های جدید جانمایی شده و امکان نصب دکل ها فراهم شود.
فناوری  و  ارتباطات  وزارت  برنامه های  دیگر  از  را   ۵G نسل  توسعه  وی 
اطلاعات عنوان کرد و گفت: انجام این کار به افزایش کیفیت ارتباط کمک 
زیادی خواهد کرد. همچنین توسعه فیبر نوری از موضوعاتی است که آن 

را پیش می بریم.
کارهای  و  کسب  اتصال  و  فیبرنوری  توسعه  در  کرد:  خاطرنشان  هاشمی 
دیجیتال به آن برنامه هایی لازم را دنبال می کنیم. البته این موضوع نیاز به 

بازنگری هایی دارد که در حال انجام است.

هفته نامه اجتماعی- فرهنگی- اقتصادی

پزشکیان: طرح دولت برای رفع فیلترینگ 
موجب تقویت حکمرانی در این حوزه است

وزیر جهاد کشاورزی: بازار 
گوشت و مرغ متعادل شد
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سرانه زمین کشاورزی برای هر 

ایرانی به زیر دو هکتار رسیده است
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وزیر فرهنگ: پیشران علم در تمدن 
اسلامی کتابخانه ها هستند
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معاون قوه قضاییه : اختصاص 
۵درصد عوارض فرودگاه 

امام خمینی )ره( به رباط کریم 
پیگیری می شود

قالیباف: نیروی هوافضای سپاه نماد 

»ما می توانیم« است
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ارز چند نرخی جز رانت و 
فساد چیزی ندارد
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کاظمی: فرهنگ سازی مهمتر 

از مدرسه سازی است
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هزینه  با  متناسب  سوپر  بنزین  هزینه  نفت:  وزیر 

واردات خواهد بود
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وزیر کشور گفت: اگر ما با همین روند 
کاهش جمعیت که در حال حاضر با 
سال  برویم  جلو  هستیم  مواجه  آن 
۱۴۸۰ جمعیت  کشور به ۳۵ میلیون 

نفر می رسد.
 اسکندر مومنی  در مراسم تکریم و 
معارفه رئیس سازمان امور اجتماعی 
وزارتخانه  این  محل  در  که  کشور 
پیش بینی  اینکه  بیان  با  شد،  برگزار 
می شود، اگر ما با همین روند کاهش 
آن  با  حاضر  حال  در  که  جمعیت 
مواجه هستیم جلو برویم، سال ۱۴۸۰ 
نفر  میلیون   ۳۵ به  کشور  جمعیت  
می رسد و با افزایش شدید سالمندی 
بنابراین  گفت:  بود،  خواهیم  روبرو 
پیش بینی  مستلزم  پیشگیری  حوزه 
پیشگیرانه  اقدامات  سپس  و  درست 

است.
وی افزود: متاسفانه پیشگیری همواره 
کار  که  حالی  در  می ماند،  مغفول 

بسیار مهمی است.
آسیب  کرد:  اظهار  کشور  وزیر 
محسوب  تهدید  خود  خودی  به 
نمی شود، اگر پیش بینی و پیشگیری 
تهدید  یک  به  تبدیل  مساله  نباشد 

جدی می شود.
مومنی به حادثه معدن طبس اشاره و 
یادآور شد: در خصوص حادثه معدن، 
اهمیت  به  ما  افتاد  اتفاق  که  زمانی 

پیشگیری پی می بریم.
اگر  معدن  قضیه  در  کرد:  اضافه  وی 
پیشگیرانه صورت می گرفت  کارهای 
شاید این اتفاق نمی افتاد و کسی هم 
متوجه آن زحمات نمی شد؛ چه بسا 
کارهایی پیشگیرانه هم صورت گرفت 
تصویر  به  ولی  نیفتاد  اتفاقاتی  که 

کشیده نشد.
حوزه  چند  هر  گفت:  کشور  وزیر 
اساس  اما  است،  مغفول  پیشگیری 
کار ما و راهبردی ترین اقداماتی که در 
اقدامات  انجام بدهیم  باید  این حوزه 

پیشگیرانه است.
عظیم  از ظرفیت  استفاده  بر  مومنی 
آموزش و پرورش تاکید کرد و افزود: 
حوزه  در  بطحایی  آقای  خوشبختانه 
پرورش خدمت کرده اند و  و  آموزش 
با  داده اند که  پیام  آقای کاظمی هم 
و  هستیم  همکاری  آماده  توان  تمام 

این وزارتخانه برای خودتان است.
و  آموزش  وزارت  اینکه  بیان  با  وی 
پرورش دریای عظیمی است و صرفاً 
تاکید  نیست،  آسیب ها  از  پیشگیری 
مهارت های  و  ایجابی  اقدامات  کرد: 
اجتماعی که ما می توانیم در آموزش 
پرورش آنها را محقق کنیم، سرمایه 

بسیار عظیمی  است.
در  ما  چقدر  هر  گفت:  کشور  وزیر 
هزینه  پرورش  و  آموزش  وزارتخانه 
نکرده ایم؛  هزینه ای  واقع  در  کنیم 
سرمایه گذاری است و هر کشوری که 
سرمایه گذاری  پرورش  و  آموزش  در 
دریافت  خوبی  بسیار  نتیجه  کند 

خواهد کرد.
مومنی با بیان اینکه ما باید تلاش کنیم 
پدیده های  به  اجتماعی  پدیده های 
امنیتی تبدیل نشوند، اظهار کرد: به 
این معنا که باید موضوعات اجتماعی 
و  اجتماعی حل  و سازوکارهای  با  را 

فصل کنیم.
پدیده  ماهیت  کرد:  اضافه  وی 
دارد  تمایل  که  است  این  اجتماعی 
امنیتی شود زیرا اگر امنیتی شود به 

سرعت حل خواهد شد، البته این حل 
شدن کوتاه مدت است اما آثار منفی 

فراوانی خواهد داشت.
موضوعات  ما  اگر  افزود:  کشور  وزیر 
سازوکار  با  را  اجتماعی  پدیده های  و 
نرم  و  فرهنگی  ایجابی،  اجتماعی، 
حل کنیم، ماندگاری آن بسیار بیشتر 
با  اینکه  تا  بود  خواهد  اثرگذارتر  و 
امنیتی شدن آن بخواهیم سریع حل 

و فصل  شود.
مومنی گفت: از این رو ما در گام اول 
نباید اجازه دهیم پدیده های اجتماعی 
امنیتی شوند و  به موضوعات  تبدیل 
آنها  امنیتی  راهکارهای  با  بخواهیم 
را حل و فصل کنیم، ضمن آنکه اگر 
سازوکارهای  با  باید  افتاد  اتفاق  این 
پدیده های  فرهنگی،  و  اجتماعی 
را  اجتماعی  آسیب های  و  اجتماعی 

حل و فصل کنیم.
 در این مراسم که رئیس دفتر رئیس 
رئیس  و  دولت  سخنگوی  جمهور، 
شورای  مجلس  قضایی  کمیسیون 
سید  داشتند،  حضور  نیز  اسلامی 
رئیس  عنوان  به  بطحایی  محمد 
سازمان امور اجتماعی کشور معرفی و 
از خدمات محمد عباسی رئیس سابق 

این سازمان تقدیر شد.
ریزی  برنامه  کارشناسی  مدرک  او 
آموزشی و کارشناسی ارشد مدیریت 

دولتی با گرایش مدیریت مالی دارد.
دولت  فعالیت  ابتدای  در  بطحایی 
ماه  مرداد  در  روحانی  حسن  دوم 
آموزش  وزیر  عنوان  به   ۱۳۹۶ سال 
و  شد  معرفی  مجلس  به  پرورش  و 
جلب  را  نمایندگان  اعتماد  توانست 
این  دار  عهده  تا سال ۱۳۹۸  و  کند 

مسئولیت بود.
وی همچنین سابقه معاونت آموزش 
های عمومی و مهارتی دانشگاه آزاد را 

در کارنامه خود دارد.
راهبردی  نظارت  ملی  مرکز  رئیس 
قائم  کشور،  بودجه  و  برنامه  سازمان 
مدیریت  توسعه  معاون  و  وزیر  مقام 
وزارتی  دفتر  مدیرکل  پشتیبانی،  و 
دبیرکل  معاون  پرورش،  و  آموزش 
پرورش،  و  آموزش  عالی  شورای 
معاونت برنامه ریزی و نظارت در دفتر 
ستادی، مسئول آموزش در سرپرستی 
در  کشور،عضویت  از  خارج  مدارس 
کمیته های تخصصی در حوزه های 
سوابق  دیگر  از  درسی  ریزی  برنامه 

اجتماعی  امور  سازمان  جدید  رئیس 
کشور است.

با  اجتماعی  آسیب های  کشور:  وزیر 
بخشنامه پیشگیری نمی شود

از  پیشگیری  گفت:  کشور  وزیر 
اقدام  نیازمند  اجتماعی  آسیب های 
یکپارچه و هماهنگ همه دستگاه ها 
با مشارکت مردم  و گروه های مرجع 
است که صرفا با یک بخشنامه قابل 

حل نیست.
دومین  در  مومنی  اسکندر  سردار 
کانون  در  زندگی  یاریگران  نمایشگاه 
نوجوانان  و  کودکان  فکری  پرورش 
پیشگیری  بحث  امروز  داشت:  اظهار 
مد نظر است و سایر حوزه های مقابله 
پیشگیری  حوزه  کمک  به  درمان  و 

می آید.
نشان  علمی  یافته های  افزود:  وی 
می دهد باید آسیب های اجتماعی را با 
سازو کار اجتماعی حل و فصل کنیم 
و تلاش شود که این پدیده به موضوع 

امنیتی تبدیل نشود.
اینکه  از  پس  داد:  ادامه  کشور  وزیر 
اعتیاد  آسیب  این  دچار  هموطنی 
دارد  زیادی  بسیار  هزینه های  شود، 
می شود؛  بسیاری  آسیب  دچار  و 
حوزه  این  در  تلاشی  هر  از  بنابراین 

نباید فروگذار کرد.
مومنی با بیان اینکه زمینه مشارکت 
آسیب های  از  پیشگیری  در  مردم 
اجتماعی بسیار موثر است، گفت: در 
یک نظر سنجی ۷۰ درصد مردم برای 

این موضوع اعلام آمادگی کردند.
وی با بیان اینکه کم هزینه ترین مسیر 
برای کنترل آسیب پیشگیری است، 
خاطر نشان کرد: آموزش و پرورش، 
فرهنگ ساز  نهادهای  و  علوم  وزارت 
باشند.  دخیل  موضوع  این  در  باید 
معلمان  و  آموزان  دانش  خانواده ها، 
همه باید در پیشگیری از آسیب های 

اجتماعی مشارکت داشته باشند.
اگر  کرد:  نشان  خاطر  کشور  وزیر 
کار  بخواهیم  مخاطب  جامعه  هر  در 
کنیم، باید از آموزش و پرورش آغاز 
بخش های  در  معاونان  باید  کنیم. 
را فراهم  کارشناسی زمینه مشارکت 

کنند.
وی ادامه داد: همه دستگاه  های کشور 
آسیب های  موضوع  بر  جدی  اهتمام 
بنابراین بستر و زیر  اجتماعی دارند؛ 

ساخت باید فراهم شود.

هشدار وزیر کشور به روند کاهش رشد جمعیت ستارهاشمی: مردم از کیفیت ارتباطات رضایت 
ندارند، برای بهبود آن تلاش می کنیم

سودان،  جمهوری  اقتصادی  برنامه ریزی  و  دارایی  وزیر  با  دیدار  در  صمت  وزیر   
پیشنهاد تشکیل کمیسیون اقتصادی و تجاری مشترک جهت توسعه سطح تجارت 

و فعالیت های اقتصادی بین دو کشور را ارائه کرد.
به گزارش از وزارت صمت، »جبرئیل ابراهیم محمد فضیل« وزیر دارایی و برنامه ریزی 
اقتصادی جمهوری سودان که در صدر هیاتی اقتصادی به تهران عزیمت کرده است، 

با »سیدمحمد اتابک« وزیر صمت دیدار و گفت وگو کرد.
»محمد آقاجانلو« رئیس هیات عامل ایمیدرو، »محمدعلی دهقان  دهنوی« رئیس 
ضمانت  صندوق  عامل  مدیر  نائینی«  برهانی  »سیدامیر  تجارت،  توسعه  سازمان 

صادرات نیز در این نشست حضور داشتند.
در ابتدای این نشست، اتابک با بیان اینکه این سفر می تواند آغاز خوبی برای همکاری 
میان دو کشور دوست و برادر ایران و سودان باشد، گفت: هر دو کشور پتانسیل های 
بالایی برای همکاری های تجاری و اقتصادی دارند که مطمئنا با تبادل اطلاعات و 
تعامل بیشتر، سطح تجارت و فعالیت های اقتصادی میان دو کشور افزایش می یابد 

که بسیار امیدوارم در این جریان این سفر، چنین اتفاقات مثبت رقم خواهد خورد.
وی از احداث مرکز تجاری ایران-سودان در شهر خارطوم طی ماه های آینده خبر داد 
و پیشنهاد کرد که هیاتی مشترک با حضور دو نماینده از هر کشور تشکیل شده تا 

این موضوع مهم را تا زمان حصول این نتیجه پیگیری کنند.
طرفین،  همکاری  از  مرحله  نخستین  در  تا  داد  پیشنهاد  ادامه  در  صمت  وزیر 
کمیسیون اقتصادی و تجاری تشکیل شود و خاطرنشان کرد: بسیار علاقمند هستیم 
تا فعالیت های فنی و مهندسی را پیگیری کنیم و بر اکثر تحریم ها در این حوزه ها 

غلبه کردیم.
اتابک با بیان اینکه خوشبختانه برای امور فنی، مهندسی و معدنی به هیچ کشوری 
وابسته نبوده و مهندسان ایرانی با تکیه بر توانمندی های داخلی توانسته اند در این 
حوزه ها، حتی در منطقه هم پیشتاز بوده و قابل استفاده است، تصریح کرد: در تمام 
بخش های استخراج معادن مس، سنگ آهن و ... از توانمندی های داخلی استفاده 

کرده و نیازی به تکنولوژی های خارجی نداریم.
جمهوری  اقتصادی  برنامه ریزی  و  دارایی  وزیر  نشست،  این  از  دیگری  بخش  در 
سودان، ایران را کشوری متمدن خواند که تجربه بسیار ارزشمندی در استفاده از 
توانمندی های داخلی در زمان تحریم های ظالمانه سال های اخیر، دارد، افزود: سودان 
با همکاری  و مطمئنا  بوده  روبرو  تحریم های گسترده  با  هم در سال های گذشته 
تنگاتنگ، از تجربه ها و توانمندی های شما برای عبور از بحران این تحریم ها بهره مند 

خواهیم شد.
»جبرئیل ابراهیم محمد فضیل« با تاکید بر اینکه جمهوری اسلامی ایران در زمینه 
منابع انسانی و منابع طبیعی غنی هستند، افزود: مطمئنا همکاری فی مابین ارزش 

افزوده برای هر دو کشور سودان و ایران به همراه خواهد داشت.
وی همچنین به این موضوع اشاره کرد که جمهوری اسلامی ایران، گام های بلندی 
برای توسعه صنعتی و اقتصادی برداشته که سودان نیازمند بوده تا از این تجربیات 

بهره مند شود.

وزیر صمت: کمیسیون اقتصادی و تجاری
 ایران - سودان تشکیل شود



سیاسی
خبر

رفع  برای  دولت  طرح  گفت:  جمهور  رئیس   
مجازی  فضای  کردن  رها  معنای  به  فیلترینگ 
نیست بلکه موجب تقویت حکمرانی در این حوزه 

است.
مسعود پزشکیان در نشست روز چهارشنبه هیات 
و  علمی  ارزیابی های  نتایج  کرد:  تصریح  دولت 
تحلیل اثرات اجتماعی فیلترینگ نشان می دهد 
که هیچ یک از اهداف این طرح محقق نشده بلکه 
اما  ایجاد کرده،  نیز  مضرات و مشکلات دیگری 
تعجب آور است که ما همچنان نسبت به ادامه این 

روند پرضرر و بی نتیجه اصرار داریم.
وی در ادامه با بیان اینکه طرح دولت برای رفع 
مجازی  فضای  کردن  رها  معنای  به  فیلترینگ 
نیست، بلکه موجب توسعه و تقویت حکمرانی و 
استفاده بهینه مردم از آن خواهد شد، افزود: بنای 
دولت توسعه آموزش و تولید محتواهای فرهنگی 
افزایش  نیز  و  جوانان  و  نوجوانان  برای  ویژه  به 
خدمات دولتی بر بستر شبکه های اجتماعی است 
که منجر به استفاده بهینه از اینترنت خواهد شد.

رئیس جمهور با بیان اینکه دولت به دنبال ایجاد 
نگاه مشترک با دیگر نهادهای حاکمیتی درباره 
رفع فیلترینگ است، بر ضرورت تسریع در اجرای 
مصوبه جلسه شورای عالی فضای مجازی و تشکیل 
کارگروه ویژه به منظور بررسی ابعاد مختلف این 
موضوع، رفع دغدغه ها و نگرانی ها در این زمینه 
برای  شورا  این  بعدی  جلسه  به  نتیجه  ارائه  و 

تصمیم گیری نهایی تأکید کرد.
پزشکیان: اختلاف، دعوا و تخریب بخاطر جهل و 

نادانی است
اینکه اختلاف، دعوا و  بر  با تاکید  رئیس جمهور 
تخریب بخاطر جهل و نادانی است، گفت: معتقدم 
و  از گرفتاری ها  را  ما  دانش می تواند  و  علم  که 

مشکلات نجات دهد.
کتاب،  ملی  روز  آیین  در  پزشکیان   مسعود 
کتاب خوانی و کتابدار که در تالار وحدت برگزار 
شد، با بیان اینکه حیات انسان به علم و حیات 
علم به عمل و حیات عمل به اخلاص است، گفت: 
تصور کنید انسان فکر می کند که هستی به خاطر 
او خلق شده است درحالی که انسان به این خاطر 

خلق شده که دانایی پیدا کند و آگاهی یابد.
درد  به  آگاهی  بدون  انسان  اینکه  بیان  با  وی 
به  زندگی  بستر  در  را  آگاهی  باید  و  نمی خورد 
کار بگیرد و خالص برای خدا باشد، این پرسش 
آیا در دنیا  انسان هایی  را مطرح کرد که چنین 
و زندگی مشکل پیدا می کنند. آیا وقتی چنین 
ذهنیتی داشته باشیم جامعه دچار فقر و گرفتاری 

می شود؟
رئیس جمهور با تاکید براینکه قرآن را باید بخوانیم، 
بفهمیم و عمل کنیم، تاکید کرد: خدا در قرآن 
به ملائکه می گوید روی زمین می خواهم خلیفه 
بگذارم و ملائکه می گویند می خواهید کسی را 
بگذارید که خون بریزد و جنایت کند؟ ما که تو 
را عبادت و تقدیس می کنیم. خدا در جواب گفت 
که من چیزی را می دانم که شما نمی دانید؛ بعد به 
انسان آموزش داد و به ملائکه گفت سجده کنید. 

همه سجده کردند الا ابلیس.
را  انسان  که  آن چیزی  اینکه  بیان  با  پزشکیان 
مسجود ملائک کرد، عبادت و نماز و روزه نبود 
بلکه علم و دانایی و آگاهی بود، تاکید کرد: اینگونه 
بود که انسان، مسجود ملائک شد. علم باید خالص 

برای خدا و برای خدمت به مردم و برای تغییر و 
دگرگونی جامعه باشد.

بوُا بمَِا  رئیس جمهور با بیان این سوره که »بلَْ کَذَّ
ا یأَتْهِِمْ تأَوْیِلُهُ« تکذیب کردند  لمَْ یحُِیطُوا بعِِلمِْهِ وَلمََّ
چون علم قضیه را نداشتند و اختلاف کردند چون 
تفسیر نمی دانستند، بیان کرد: هیچ انسان عاقل، 
وقتی راه درست را به او نشان دهند در مقابل راه 
درست مقاومت نمی کند. خواندن و کتابت ما را به 
یک زبان و نگاه مشترک می رساند و ما را به جایی 

می رساند که با هم اختلاف نداشته باشیم.
پزشکیان تصریح کرد: جهل بالاترین ظلمی است 
که در جامعه شکل می گیرد و کسانی که جاهلانه 

تصمیم می گیرند ظلم به جامعه می کنند. 
گرفتاری  یک  از  نمی توانیم  ما  وقتی  گفت:  وی 
بیرون بیاییم به این دلیل است که نسبت به آن 
وضعیت جهل داریم وگرنه به راحتی می توان از هر 
مشکلی بیرون آمد و به قدرت رسید و به جایی 

رسید که به جز خدا را نبینیم. 
رئیس جمهور افزود: ما باید این باور را در خودمان 
داشته باشیم تا نه تنها جوانان ، بلکه مدیران را با 

خواندن، آشنا و در این مسیر حرکت کنیم. 
جهل  دلیل  به  اختلاف  کرد:  تصریح  پزشکیان 
دعوا  باید  دلیل  چه  به  اینصورت  غیر  در  است، 
را  راه  این  باید  می گوید  کس  هر  وقتی  کنیم. 
برویم و برای آن دعوا می کنیم، برای این است که 
نمی دانیم کدامیک از این راه ها بیشترین اثربخشی 

را در زندگی و آینده جامعه خواهد داشت.
وی »بخوانیم تا همدل شویم« را شعار مناسبی 
نکنیم،  دعوا  تا  بخوانیم  یعنی  گفت:  و  دانست 
مسلمان  نکنیم،  اختلاف  بی دلیل  تا  بخوانیم 
کسی است که در مقابل حق سر خم کند. امام 
فرمود  می رفت،  کربلا  به  که  زمانی  حسین)ع( 
القائم  بالکتاب  الحاکمُ  الّا  الامامُ  ما  »فَلعََمْری 

بالقسط الدائن بدین الحقّ.«
رئیس جمهور با بیان اینکه باید بر مبنای کتاب، 
دانایی و شواهد عمل کنیم، تاکید کرد: این گونه 
نباید باشد که»دیمی« عمل شود و بگوییم من به 
ذهنم می رسد به همین دلیل، این کار را انجام 
دهم، بلکه ما باید بپذیریم که بر مبنای علم، عمل 

کنیم. 
پزشکیان با بیان اینکه علم باید برای اقامه قسط 
و عدالت در جامعه باشد، گفت: ما باید دانایی و 
علم مان را برای عدالت در جامعه، عملیاتی کنیم 
و راهی را برویم که حق و حقوق همه انسان ها و 
همه جوامع و جنسیت ها در آن قرار داشته باشد. 
وی با طرح این پرسش که اگر ما این کارها را انجام 
دهیم، آیا در جامعه مشکل پیدا می کنیم؟، تصریح 
کرد: ما مشکل داریم برای آنکه جناحی، دسته ای، 
حزبی و به عبارتی به یک شکلی عمل می کنیم 
که حق و عدالت در آن وجود ندارد. رئیس جمهور 
اظهار کرد: این روز، روز یادآوری برای ما است که 
به خودمان، فرزندان، مدیران و خواهران، برادران، 
مادران و پدرانمان بگوییم که خواندن و یادگرفتن 
و دانایی را همچنان باید در جامعه گسترش داد. 
پزشکیان افزود: اگر می خواهیم اسیر کسی نشویم 
و دنیایی بسازیم که برازنده نسل ما و آیندگان 
ما باشد باید به خواندن کتاب احترام بگذاریم و 
زندگی مان را با کتاب و کتابخوانی همخوان کنیم. 
و  همراه  را  کتاب  باید  ما  کرد:  خاطرنشان  وی 
برای  فقط  نه  اما  بدانیم،  همیشگی مان  دوست 

را  آن  شعار  که  همدلی  برای  بلکه  خواندن 
می دهیم، یعنی هم جهت و همراه شویم؛ امیدوارم 
را  اعتقاد  و  نگاه  این  کنید  ما کمک  به  خداوند 
بفهمیم و باور و اجرا کنیم زیرا اگر باور کنیم نسل 

دیگری می شویم.
رئیس جمهور با بیان اینکه ما هر روز برای علم 
تلاش خواهیم کرد تا بهتر از دیروز شویم، گفت: 
اگر ما این رفتار را داشته باشیم، می توانیم کشور و 

جامعه  را دگرگون کنیم. 
پزشکیان با بیان اینکه این موضوع به شما ارتباط 
و  کتابداری  کتاب،  در  شما  می کند،گفت:  پیدا 
کتابخوانی مسئولیت دارید و می توانید این فرهنگ 
را در جامعه گسترش دهید؛ ما هم در دولت هر 
کمکی از دستمان برآید دریغ نخواهیم کرد . در 
دولت تلاش خواهیم کرد که با خواندن، تجربه و 

علم  نه براساس تراوشات ذهنی جلو برویم.
 وی با بیان اینکه تجربه، علم و دانش می تواند ما را 
از هر گرفتاری که در حال حاضر در آن هستیم، با 
قدرت بیرون بکشد، گفت: فقط باید در این مسیر 
قدری صبوری کنیم تا خداوند کمک مان کند تا 
بتوانیم موفق شویم و ما هم تلاش خواهیم کرد 
را حل  دارد  قرار  مشکلاتی که پیش روی شما 

کنیم.
نظام  کارآمدسازی  در  احزاب  نقش   پزشکیان: 
نیاز به آسیب  شناسی  سیاسی و اجرایی کشور 

دارد
برای  دولت  آمادگی  اعلام  رئیس جمهور ضمن 
بهره گیری از ظرفیت انجمن  های علمی و احزاب 
ریشه دار از جمله حزب موتلفه اسلامی در اداره 
کشور تصریح کرد، مسئله تحزب و نقش آفرینی 
و  سیاسی  نظام  کارآمدسازی  در  احزاب  موثر 

اجرایی کشور نیاز به آسیب شناسی دارد.
این دیدار  ایرنا، مسعود پزشکیان در  به گزارش 
اسلامی  موتلفه  حزب  مرکزی  شورای  اعضای 
در  احزاب  موثر  نقش آفرینی  و  تحزب  مسئله 
را  کشور  اجرایی  و  سیاسی  نظام  کارآمدسازی 
احزاب  گفت :  و  دانست  آسیب شناسی  نیازمند 
کشور به رغم نقش و کارکرد مهمی که می توانند 
ایفا کنند،  در زندگی عمومی و سیاسی جامعه 
عموما نگاه مشخصی درباره مسایل مبتلابه جامعه 
در بخش های مختلف بهداشت، آموزش و فرهنگ 
ندارند و شاید به همین علت بوده است که بنده 

تاکنون در هیچ حزبی عضویت نداشته ام.
رئیس جمهور تصریح کرد: گام اول در اثربخشی به 
فعالیت احزاب پرهیز از نگاه های سلبی، یک طرفه 
علمی،  رویکردهای  به  شدن  متمایل  و  بسته  و 
پذیرش  دیگر  عبارت  به  و  کارشناسی  و  متقن 
سخن حق و برتر است.پزشکیان ضمن تبیین و 

تشریح مجموعه عملکرد و اقدامات صورت گرفته 
در دولت چهاردهم در سه ماه گذشته حول محور 
وفاق ملی افزود: بنده با این عقیده و باور که شرط 
اصلاح شرایط و وضعیت کنونی کشور رسیدن به 
وفاق و همدلی، حول ارزش های مشترک ملی و 
دینی و سپس استفاده از ظرفیت همه نیروهای 
جناحی،  رویکردهای  از  فارغ  نخبه،  و  توانمند 
امور کشور  اداره  در  و جنسیتی  مذهبی   قومی، 
است، پا به میدان گذاشته و این مسئولیت خطیر 
و سنگین را عهده دار شدم که خوشبختانه در این 
مدت کوتاه نیز توانسته ایم گام های مثبت و خوبی 

در این راستا برداریم.
و  وزرا  انتخاب  مهم  اتفاق  به  جمهور  رئیس 
استانداران دولت از میان همه گرایشات سیاسی، 
جمهوری  در  بار  اولین  برای  مذهبی  و  قومی 
اشاره کرد و گفت:  اسلامی در دولت چهاردهم 
و  ایجاد همدلی  سایه  در  توفیقات  این  معتقدم 
وفاق میان همه ارکان نظام و با پشتبانی رهبری 
معظم انقلاب صورت گرفته که به ادامه و استمرار 

این روند در اداره کشور نیز مصمم هستیم.
پزشکیان با تأکید بر اینکه بنای دولت چهاردهم 
استفاده از ظرفیت همه نخبگان و نیروهای کارآمد 
و توانمند در اداره کشور است، اظهار داشت: اینکه 
سند چشم انداز و سیاست های مصوب و ابلاغی 
رهبری معظم انقلاب که از جمله اسناد مترقی و 
قابل افتخار و حاصل همفکری مجموعه نخبگان و 
عقلای کشور بوده به نتیجه مطلوب نرسیده، ناشی 
از اداره سلیقه ای امور در ادوار گذشته بود که این 
روند نیازمند اصلاح است و ما معتقدیم اگر بنا 
است بر اساس این سند در رتبه برترین و بالاترین 
کشورهای منطقه باشیم، ناگزیر به تغییر رویه های 

غلط گذشته ایم.
رئیس جمهور به برخی موانع و مشکلات داخلی 
و خارجی پیش روی دولت از روزهای نخست آغاز 
به کار از جمله کسری بودجه، ناترازی های فراوان 
به ویژه در بخش انرژی، تعهدات و دیون انباشته 
شده دولت بدون پیش بینی منابع لازم و همچنین 
صهیونیستی  رژیم  بحران آفرینی  و  تنش زایی 
در منطقه اشاره کرد و گفت: به رغم همه این 
توانسته در  این جای کار دولت  به  تا  مشکلات 
با  متناسب  و  شفاف  بودجه ای  کوتاه  فرصتی 
مقتضیات کشور تدوین و کلیات آن را به تصویب 
مجلس برساند، برای اصلاح ساختارها و رویه های 
غلط در توزیع و مصرف منابع که بخشی از دلایل 
ناترازی هاست، برنامه ریزی و برای رفع آنها با دو 
قوه دیگر به زبان و نگاه مشترک برسد و همچنین 
با دیپلماسی فعالانه و پیشرو به تقویت و توسعه 

ارتباطات خارجی کشور بپردازد.

پزشکیان: طرح دولت برای رفع فیلترینگ 
موجب تقویت حکمرانی در این حوزه است

خبر
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قالیباف: نیروی هوافضای سپاه نماد 
»ما می توانیم« است

مقدم  طهرانی  شهید  اینکه  بیان  با  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس   
همیشه می گفت »باید بتوانیم، یک جاده یک طرفه است«، تاکید کرد: 

نیروی هوافضای سپاه هم نماد »ما می توانیم« است.
 محمدباقر قالیباف در سالگرد شهادت سردار حسن طهرانی مقدم که با 
حضور تعدادی از مسئولان کشوری و لشکری در حسینیه فاطمه الزهرا 
)س( برگزار شد، ضمن گرامیداشت یاد و خاطره شهدای انقلاب و دفاع 
نیروی هوای فضا که ثمره  از تولد  مقدس، گفت: ۴۰ سال است که 
تلاش مجاهدت و یک روند و فرایند و خروجی یک کار به تمام معنا 

عاشقانه انقلابی، مدبرانه، خلاقانه و مجاهدانه است می گذرد.
نماد  ما می توانیم یک  امام می فرماید  وقتی حضرت  کرد:  اضافه  وی 
روشن آن همین هوافضا است که در این ۴۰ سال »ما می توانیم« را 
نشان داد. شهید طهرانی مقدم همواره می گفت باید بتوانیم »یک جاده 

یک طرفه است« و نمی شود و نداریم در این مسیر وجود ندارد.
اینکه ما شهید مقدم ها را  با تاکید بر  رئیس مجلس شورای اسلامی 
منتظران واقعی می شناسیم و درکشان کردیم که مصداق عینی صالح 
مصلح اند، افزود: آنها هم خودشان را ساختند و هم در این راه ساختند 
و سوختند. شهید مقدم از چهره های بی نظیر بود و ابعاد مختلف داشت 
که یکی از مهم ترین ویژگی های او این بود که همیشه کارهای به زمین 

مانده را برمی داشت.
پایان  به  قالیباف اظهار کرد: شهید مقدم کاری را که شروع می کرد 
می رساند، هیچ وقت در کارش خستگی و دلسردی نداشت. مصداق 
آن کلام حضرت امام )ره( بود که فرمودند کار برای خدا نه خستگی 
دارد نه دلسردی؛ حاج حسن اینگونه کار کرد. هیچ وقت خسته و هیچ 

وقت دلسرد نشد.
وی به مظلومیت ایران در دوران دفاع مقدس اشاره کرد و افزود: همین 
بس که بدانید برد آتش ما به صورت محدود و کنترل شده بود. حداکثر 
آتش موثر ما زیر ۱۵ کیلومتر بود، یعنی رژیم بعث در زمانی که تجاوز 

کرد ما با محدودیت در توپخانه  قبضه، تیر و گلوله مواجه بودیم.  
جایی  آغاز  کرد: سال ۶۳  اسلامی خاطرنشان  رئیس مجلس شورای 
بود که سر گلوله توپ کم بود؛ آن روز گلوله توپ و خمپاره های ما را 
تراش کارها و مردمی که در خیابان ها و بخش های فنی کار می کردند، 

می تراشیدند و اینگونه کار مردمی آغاز شد.
قالیباف با تاکید بر اینکه دشمن از شهید طهرانی مقدم  می ترسید و 
امروز می دانیم چرا از او خوف داشت، گفت: شهید مقدم فردی لایق و 
خلاق بود. او خار دشمنان اسلام بود چون عاقل، شجاع، کارآمد و هم 
مجاهد بود. ما اگر تفکراتی مثل شهید طهرانی مقدم، ستاری، خرازی، 
از  خیلی  در  امروز  می داشتیم،  سلیمانی ها  و  کاظمی  شیرازی،  صیاد 

امورات دیگر کشور شرمنده مردم نبودیم.
وی تاکید کرد: امروز اگر در اقتصاد شرمنده مردم هستیم به خاطر 
این است که در ۴۰ سال گذشته با فرهنگ شهید طهرانی مقدم در 
اقتصادمان تلاش نکردیم. در حوزه فرهنگ تلاش نکردیم و وادادگی 
و خار چشم دشمنان  فاصله گرفتیم  الهی  از سنت های  پیدا کردیم. 

اسلام نبودیم.
رئیس مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه در انقلاب اسلامی توانمندی 
موشکی الگو است، چراکه از منهای صفر شروع شد و حتی دوستان مان 
نیز به ما کمک نکردند، تصریح کرد: در این تکنولوژی اگر دوستانی 
به ما کمک کردند، به ما در فناوری و تکنولوژی کمک نکردند بلکه 
حداکثر به ما موشک دادند تا در دفاع مقدس استفاده کنیم و فناوری 
موشکی که امروز داریم حاصل زحمات و تراوشات فکری شهید طهرانی 

مقدم ها است.  
قالیباف اظهار کرد: شهید طهرانی مقدم دوست داشتنی بود. او واقعاً 
فردی معنوی بود. حاج حسن مرد میان بر زدن بود و اگر ما امروز از 
سوخت جامد صحبت می کنیم باید بدانیم شهید طهرانی مقدم در این 

مسیر به شهادت رسید.
وی همچنین با اشاره به وضعیت صنعت خودروسازی در کشور، افزود: 
و  به جز دلالان  اما  ماست،  در کشور  خودرو سازی هم یک صنعت 

فرصت طلبان همه ناراضی هستند.
رئیس مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه صنعت موشکی و صنعت 
خودروسازی نمادی از کار ما است، تصریح کرد: پس اگر اشکالی وجود 
اگر  کجاست.  ما  اشکال  ببینیم  کنیم  مقایسه  و  بازگردیم  باید  دارد 

اشکالی وجود دارد در رفتار و تصمیمات ماست.
قالیباف: برای توسعه همکاری های پارلمانی ایران و عراق آماده هستیم

 رئیس مجلس شورای اسلامی در تماس تلفنی با رئیس جدید مجلس 
نمایندگان عراق ضمن تبریک انتخاب وی بر آمادگی مجلس شورای 
ایران برای توسعه همکاری های پارلمانی فی مابین دو کشور  اسلامی 

تأکید کرد.
»محمود  و  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس  قالیباف  محمدباقر   
المشهدانی« رئیس جدید مجلس نمایندگان عراق  به منظور تبادل نظر 
درخصوص تحولات منطقه و توسعه مناسبات دو کشور به صورت تلفنی 

گفت وگو کردند.
رئیس مجلس شورای اسلامی در ابتدای این گفت وگوی تلفنی، ضمن 
نمایندگان  مجلس  رئیس جدید  به عنوان  المشهدانی  انتخاب  تبریک 
عراق، گفت: تقبل مسئولیت در این مقطع حساس و شرایط خاصی که 
منطقه با فاجعه آفرینی آمریکا و رژیم صهیونیستی در فلسطین و لبنان 

مواجه شده است، شایسته و تأثیرگذار است.
وی افزود: بی گمان شخصیت و رویکرد جنابعالی در مبارزه با آمریکا و 
رژیم صهیونیستی فرصت مغتنمی برای محور مقاومت و پارلمان عراق 

خواهد بود.
تهران،  به  سفر  برای  عراق  مجلس  رئیس  از  دعوت  ضمن  قالیباف، 
همکاری های  توسعه  برای  ایران  اسلامی  شورای  مجلس  آمادگی  بر 

پارلمانی فی مابین دو کشور تأکید کرد.
تشکر  نیز ضمن  عراق  نمایندگان  مجلس  رئیس  المشهدانی  محمود 
از انجام این گفت وگوی تلفنی، خاطرنشان کرد: اشتراکات فراوان دو 
کشور، به ویژه حسن همجواری و منافع مشترک، باعث شده دو کشور 

دغدغه های مشترکی داشته باشند.
وی گفت: ما در پارلمان عراق بر عهد خود در مسئله قدس و موضوع 
فلسطین پایبند هستیم و راهی را که انتخاب کرده ایم، ادامه خواهیم 
لبنان  و  فلسطین  قضیه  در  ما  پافشاری  از  مانع  مسیر  و سختی  داد 

نخواهد شد.

عراقچی: اکنون نوبت اروپا است/آماده  

مذاکره هستیم اما نه تحت فشار و ارعاب

 وزیر امور خارجه با اشاره به رایزنی های خود با مدیر کل آژانس بین المللی انرژی اتمی 
در تهران نوشت: اکنون نوبت اتحادیه اروپا و سه کشور اروپایی است. آماده  مذاکره بر 
اساس منافع ملی و حقوق غیر قابل انکار خود هستیم، اما تحت فشار و ارعاب حاضر 

به مذاکره نیستیم.
 سیدعباس عراقچی در صفحه خود در شبکه اجتماعی ایکس نوشت: امروز صبح 
بین المللی  آژانس  کل  مدیر  گروسی  رافائل  آقای  با  و صریحی  مهم  گفت وگوهای 
انرژی اتمی داشتیم. به عنوان یک عضو متعهد به NPT، ما به همکاری کامل خود 

با آژانس ادامه می دهیم.
وی ادامه داد: اختلافات را می توان از طریق همکاری و گفت وگو حل و فصل کرد. ما 

توافق کردیم که با اراده قوی و حسن نیت پیش برویم.
عراقچی تاکید کرد: ایران هرگز میز مذاکره درباره برنامه هسته ای صلح آمیز خود را 

ترک نکرده است.
وزیر امور خارجه خاطرنشان کرد: اکنون نوبت اتحادیه اروپا و سه کشور اروپایی است. 
آماده  مذاکره بر اساس منافع ملی و حقوق غیر قابل انکار خود هستیم، اما تحت فشار 

و ارعاب حاضر به مذاکره نیستیم.
اسماعیل بقایی سخنگوی وزارت امور خارجه نیز در شبکه اجتماعی ایکس نوشت: 
امروز صبح دکتر عراقچی وزیر امور خارجه و رافائل گروسی مدیرکل آژانس بین المللی 

انرژی اتمی گفتگوهای بسیار مهمی داشتند.
در  ایران  جدیت  است.  بوده  صلح آمیز  همواره  ایران  هسته  برنامه  کرد:  تاکید  وی 
صلح آمیز  برنامه  مورد  در  تفاهم/مساله  سوء  هرگونه  رفع  برای  آژانس  با  همکاری 

هسته ای کشورمان امر اثباث شده ای است.
بقایی تصریح کرد: ایران هیچ گاه مسیر تقابل را انتخاب نکرده است؛ ما البته همیشه از 

حقوق و منافع خود در برابر زیاده خواهی و فشار غیرقانونی دفاع کرده ایم.
به گزارش ایرنا، رافائل گروسی مدیرکل آژانس بین المللی انرژی اتمی با استقبال 

بهروز کمالوندی سخنگوی سازمان انرژی اتمی وارد تهران شد.
گفت وگوهای سازنده ای با گروسی داشتیم/ همکاری های ایران منوط به 

انجام تعهدات طرف مقابل است
 وزیر امور خارجه گفت: آماده  ادامه همکاری هایمان با آژانس هستیم که 

البته این مساله منوط به همکاری و انجام تعهدات طرف مقابل است.
امور  وزیر  با  اتمی،  انرژی  بین المللی  آژانس  مدیرکل  گروسی  رافائل 

خارجه جمهوری اسلامی ایران دیدار و رایزنی کرد.
پس از پایان رایزنی ها سیدعباس عراقچی اظهار داشت: گفت وگوهای 
خوب و سازنده ای صورت گرفت و مسیر همکاری های ایران و آژانس 
در یکسال آینده که سال خطیری در موضوع هسته ای ایران است را 

روشن کردیم.
وی ادامه داد: من به آقای گروسی اعلام کردم که جمهوری اسلامی 
ایران آماده مذاکرات هسته ای و همکاری در چهارچوب توافقات قبلی با 
آژانس است؛ البته این همکاری بستگی به این دارد که طرف های مقابل 

تا چه میزان برای این مساله جدی هستند.
تعهدات  نیت  حسن  با  ایران  اسلامی  جمهوری  کرد:  تاکید  عراقچی 
برجامی خود را انجام داد، اما طرف مقابل از این توافق خارج شد. از آنجا 
که ما به صلح آمیز بودن برنامه هسته ای خود اطمینان داریم مشکلی 
برای همکاری با آژانس نداریم و آماده  ادامه همکاری هایمان هستیم. 

البته این مساله منوط به همکاری و انجام تعهدات طرف مقابل است.
آژانس  با  برای همکاری  اینکه  بر  تاکید  با  دیپلماسی  رئیس دستگاه 
هیچ مشکلی نداریم و آماده ایم این همکاری ها را ادامه دهیم ادامه داد: 
مذاکرات از این جهت که یک مسیر جدید را برای کاهش تنش های 
بین ما و آژانس و دیگران طراحی شود خوب بود. امیدواریم مذاکرات 
اخیر به کاهش تنش ها کمک کند و بتوانیم مذاکراتی را دوباره شروع 
کرده و راه حلی معقول برای مشکلات پیدا کنیم، پیش از آنکه اوضاع 

حادتر شود.
عراقچی در پاسخ به این سوال که با توجه به توافق اسفند ۱۴۰۱ آیا 
مبنا همچنان همان متن است یا تفاهمات جدیدی مطرح شده گفت: 
مبنای همکاری ما با آژانس بر اساس تفاهماتی است که در این سفر 
صورت خواهد گرفت، البته توافقات گذشته هم مد نظر است، اما مسیر 
اصلی همکاری  توسط آژانس بین المللی انرژی اتمی و سازمان انرژی 
توافق خواهند  آنجا  در  فنی  گام های  ترسیم خواهد شد.  ایران  اتمی 
شد و از لحاظ سیاسی نیز توافق داریم که مسیر جدیدی را آغاز کنیم.

دورنمای  خصوص  در  ایرنا  خبرنگار  به  پاسخ  در  خارجه  امور  وزیر 
مذاکرات رفع تحریم با توجه به شرایط منطقه ای و جهانی به خصوص 
انتخابات ریاست جمهوری آمریکا و پیروزی ترامپ اظهار داشت: هیچ 
راه  حل معقولی جز مسیر مذاکراتی برای حل مشکلات وجود ندارد. 
اما  کنند  امتحان  هم  باز  می توانند  و  امتحان شده  قبلًا  تقابل  مسیر 
نتایج مثبتی نداشته است. قطعنامه ها نه تنها کمکی به حل موضوع 
نکرده بلکه باعث پیچیده تر شدن مسائل و حتی نگرانی های بیشتر برای 

صاحبان این قطعنامه ها شده  است.
وی در پایان خاطرنشان کرد: تقابل برای هیچ طرفی مفید نیست. باید 
مسیر همکاری  اتخاذ شود و ما آماده همکاری هستیم. امیدواریم که 

طرف های مقابل هم سیاست عاقلانه ای اتخاذ کنند.
عراقچی: گفت وگوهای منطقه ای یک گزینه نیست بلکه یک الزام است

 وزیر امور خارجه با بیان اینکه همه اهمیت همکاری و هماهنگی در 
رویارویی با چالش های مهم در منطقه را درک می کنیم، گفت: توافق 
کردیم که گفت وگوی منطقه ای یک گزینه نیست، بلکه یک الزام است.

به  که  پسُتی  در  امور خارجه کشورمان   وزیر  عراقچی  عباس   سید 
زبان عربی در صفحه شخصی خود و در شبکه اجتماعی ایکس منتشر 
کرد اظهارداشت: دومین دیدار با محمد بن سلمان طی حدود یک ماه 
گذشته، در حاشیه اجلاس سران کشورهای عربی و اسلامی در ریاض. 

من همچنین با چندین همتای خود گفت وگوهایی داشتم.
اهمیت  ما  همه  دارد،  وجود  مشترک  منافع  و  ها  نگرانی  گفت:  وی 
را  با چالش های مهم در منطقه  رویارویی  و هماهنگی در  همکاری 
گزینه  یک  منطقه ای  گفت وگوی  که  کردیم  توافق  کنیم.  می  درک 

نیست، بلکه یک الزام است.
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
هیات   1403/07/10 مورخ   140360301022010723
املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی زهرا کریمخانی فرزند غلامعلی 
به شماره شناسنامه 0042393698 صادره از تهران نسبت به 
اعیانی ششدانگ یک قطعه زمین به مساحت 1837/62 متر مربع  
مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک 363 فرعی مفروز از قطعه 
- تفکیکی از 147 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم 
از مالکیت رسمی غلامعلی کریمخانی محرز گردیده لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود 
در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید 
اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه 
حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 
خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 13 /08 /1403  تاریخ انتشار دومین 

آگهی: 1403/08/21
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
هیات   1403/06/24 مورخ   140360301022008982
املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی 
و تصرفات مالکانه متقاضی رضا همایونی فرزند محمدحسین به 
شماره شناسنامه 741 صادره از تکاب نسبت به ششدانگ یک 
قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 108/95 متر مربع  مفروز 
و مجزی شده قسمتی از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی 
از 154 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت 
رسمی علی شهرابی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به 

دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 
حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 13 /08 /1403  تاریخ انتشار دومین 

آگهی: 1403/08/21
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آگهی فقدان سند مالکیت
نظر به اینکه آقایان محمدرضا و ایوب نوری محمود آبادی طبق 
با  مورخه 1403/07/24  شماره 16014  به  وارده  درخواست 
تسلیم 2 برگ استشهادیه مصدق دفترخانه اسناد رسمی شماره 
32 بهارستان با اعلام اینکه اسناد مالکیت ششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی در آن به مساحت 59/63 / پنجاه و نه متر 
و شصت و سه دسیمتر مربع قطعه 466 تفکیکی به شماره پلاک 
2881 فرعی از 114 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 2367 
فرعی از اصلی مذکور واقع در حوزه ثبتی رباط کریم ذیل ثبت 
 423 جلد  دفتر   154 و   151 صفحات   110162 و   110161
 83  - الف  سری   200905 و   200904 سریالهای  شماره  به 
بنام  ششدانگ  از  مشاع  دانگ  سه  به  نسبت  یک  هر  بالسویه 
آقایان محمدرضا و ایوب نوری محمود آبادی ثبت و صادر و تسلیم 
مفقود  اساس کشی  بعلت  مالکین  اظهار  طبق  که  است  گردیده 
گردیده است و مالکین طی درخواست وارده فوق تقاضای صدور 
المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است لذا مراتب در 
اجرای ماده 120 آئین نامه اصلاحی قانون ثبت در یک نوبت آگهی 
میشود تا چنانچه شخص یا اشخاص مدعی انجام معامله نسبت به 
ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود میباشد از تاریخ انتشار 
به مدت 10 روز پس از انتشار این آگهی اعتراض خود را ضمن 
ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره مراجعه و 
رسید دریافت نماید در غیر اینصورت اداره ثبت وفق مقررات 
اقدام خواهد نمود و اعتراض ایشان فقط در مراجع قضائی قابل 

رسیدگی خواهد بود .
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آگهی فقدان سند مالکیت
آقای علی سلیمی فرزند عباس به شماره ملی 4911809681 
طبق درخواست وارده به شماره 15695 مورخه 1403/07/21 
با تسلیم 2 برگ استشهادیه مصدق دفترخانه اسناد رسمی شماره 
37 رباط کریم با اعلام اینکه سند مالکیت ششدانگ یک باب خانه 
به مساحت 180 / یکصد و هشتاد متر مربع قطعه 149 تفکیکی 
به شماره پلاک 1248 فرعی از 155 اصلی مفروز و مجزی شده 
از پلاک 175 فرعی از اصلی مذکور واقع در حوزه ثبتی رباط کریم 

برابر سند قطعی شماره 91683 مورخ 1397/05/01 دفترخانه 
8 رباط کریم به علی سلیمی منتقل گردیده که سند مالکیت آن 
بشماره   139720301022004637 الکترونیکی  دفتر  ذیل 
چاپی 407330 سری ج سال 96 بنام وی ثبت و صادر و تسلیم 
گردیده است که طبق اظهار مالک بعلت جابجایی مدارک مفقود 
گردیده است و طی درخواست وارده فوق تقاضای صدور المثنی 
سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است لذا مراتب در اجرای ماده 
120 آئین نامه اصلاحی قانون ثبت در یک نوبت آگهی میشود 
تا چنانچه شخص یا اشخاص مدعی انجام معامله نسبت به ملک 
انتشار  تاریخ  از  میباشد  نزد خود  مالکیت  یا وجود سند  مرقوم 
به مدت 10 روز پس از انتشار این آگهی اعتراض خود را ضمن 
ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره مراجعه و 
رسید دریافت نماید در غیر اینصورت اداره ثبت وفق مقررات 
اقدام خواهد نمود و اعتراض ایشان فقط در مراجع قضائی قابل 

رسیدگی خواهد بود. 
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آگهی فقدان سند مالکیت
ملی  شماره  به  پاشا  علی  فرزند  نیا  اعظمی  هوشنگ  آقای 
3309354032 طبق درخواست وارده به شماره 16037 مورخه 
1403/07/24 با تسلیم دو برگ استشهادیه مصدق دفترخانه 
اسناد رسمی شماره 12 رباط کریم با اعلام اینکه سند مالکیت 
طبقه  شمالی  سمت  در  واقع  آپارتمان  دستگاه  یک  ششدانگ 
همکف به مساحت 97/67 / نود و هفت متر و شصت و هفت 
سانتیمتر قطعه 386 تفکیکی واقع در بلوک 9 به شماره پلاک 
20548 فرعی از 165 اصلی مفروز از 19728 فرعی از اصلی 
مرقوم واقع در حوزه ثبتی رباط کریم که برابر سند قطعی 44294 
مورخ 1398/07/20 دفترخانه 36 رباط کریم به هوشنگ اعظم 
نیا فرزند علی منتقل گردیده است که سند مالکیت آن ذیل دفتر 
شماره  به  شماره 139820301022009012  به  الکترونیکی 
و  صادر  و  ثبت  وی  بنام  سال 98  الف  سری  سریال 040001 
تسلیم شده است که طبق اظهار مالک بعلت جابجایی و اسباب 
کشی مفقود گردیده است و طی درخواست وارده فوق تقاضای 
صدور المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است لذا مراتب 
در اجرای ماده 120 آئین نامه اصلاحی قانون ثبت در یک نوبت 
معامله  انجام  مدعی  اشخاص  یا  شخص  چنانچه  تا  میشود  آگهی 
نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود میباشد از 
تاریخ انتشار به مدت 10 روز پس از انتشار این آگهی اعتراض 
خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره 
مراجعه و رسید دریافت نماید در غیر اینصورت اداره ثبت وفق 
مراجع  در  فقط  ایشان  اعتراض  و  نمود  خواهد  اقدام  مقررات 

قضائی قابل رسیدگی خواهد بود.
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اقتصاد
اخبار

وزیر جهاد کشاورزی: بازار گوشت و 
مرغ متعادل شد

 وزیر جهاد کشاورزی با بیان اینکه بازار گوشت و مرغ به تعادل رسیده 
است و مشکلی در این باره وجود ندارد، اظهار داشت: واردات برنج از 

هفته آینده با پایان یافتن وقت مقرر قانونی، آغاز می شود.
»غلامرضا نوری قزلجه« در جمع خبرنگاران و در حاشیه نشست هیات 
گرفته  صورت  لازم  گذاری  سیاست  گوشت  خصوص  در  گفت:  دولت 
است و با تصمیماتی که صادرکنندگان گرفته اند به زودی بازار متعادل 

می شود.
وی گفت: گوشت وارداتی برای تنظیم بازار تنها یک دهم درصد از نیاز 
کشور را تامین می کند و تنها به مدت کمتر از یک ساعت در قفسه 

های برخی فروشگاه ها عرضه می شود.
وزیر جهاد کشاورزی در واکنش به این پرسش که قیمت مرغ به ۱۰۰ 
تومان است  زیر ۹۲ هزار  تومان رسیده است، گفت: قیمت مرغ  هزار 
به  به ۱۰ روز قبل  نزدیک  نیست هرچند  اعلام شده درست  و قیمت 
دلیل برنامه توزیع شاهد این وضعیت بودیم که خوشبختانه بازار تنظیم 

شده است.
وی در واکنش به این پرسش که روند کاهش قیمت مرغ ادامه خواهد 
انتظار  توان  نمی  و  باشد  منطقی  باید  هم  قیمت  کاهش  گفت:  یافت، 

داشت که تولید کنندگان، تولید خود را رایگان ارایه دهند.
نوری قزلجه در پاسخ به پرسشی در خصوص واردات برنج گفت: ثبت 
سفارش واردات برنج از هفته آینده با پایان وقت مقرر قانونی، شروع می 
شود البته به قدر نیاز برنج وارد کشور خواهد شد و نیاز ما به واردات 

برنج ناچیز است.
وی در پاسخ به پرسشی درباره گلایه کشاورزان مبنی بر قیمت پایین 
برنج، گفت: قیمت ها برای تنظیم بازار تعیین شده است و فعالان بازار 
و  دارند  نسبی  رضایت  گرفته  صورت  اقدامات  از  برنج،  فروشی  عمده 
تلاش داریم تنظیم گری درست خود را در خصوص برنج ادامه دهیم تا 

تولید کنندگان داخلی آسیب نبینند.
وزیر جهاد کشاورزی: کشور از محل تولید بذر غلات یک میلیون دلار 

صرفه جویی کرد
کشاورزی  محصولات  موضوع  در  اینکه  بیان  با  کشاورزی  جهاد  وزیر   
خیلی وابستگی نداریم، گفت: تلاش های محققان داخلی در تامین بذور 
غلات،صرفه جویی یک میلیارد دلاری را برای کشور در پی داشته است.

ارقام  معرفی  ملی  جشنواره  هفتمین  در  قزلجه«   نوری  »غلامرضا   
گیاهی که در موسسه تحقیقات، اصلاح و تهیه نهال و بذر وزارت جهاد 
کشاورزی مستقر در کرج برگزار شد، افزود: درطول ۵۰ سال از تاسیس 
سازمان تحقیقات، آموزش و ترویج کشاورزی یک هزار و۲۳۸ رقم بذور 

جدید محصولات کشاورزی در کشور رونمایی شده است.
وی بیان کرد: در موضوع زراعت خیلی وابستگی نداریم و برای واردات 
بذر سبزی و صیفی نیز سالانه ۱۲۰ میلیون دلار ارز هزینه می شود؛ 
بخش خصوصی باید به تولید بذور هیبریدی صیفی و سبزی ورود کند 

و از همه امکانات بهره گرفته شود.
نوری قزلجه با قدردانی از سازمان انرژی اتمی به دلیل نگاه ویژه این 
افزود:  کشاورزی  دربخش  ای  هسته  توانمندی  از  استفاده  در  سازمان 
توانمندی های قابل توجهی را این سازمان برای اصلاح نباتات پس از 
تولید در پرتو دهی و تولید محصولات با انباردهی بالا در بازار از خود 

نشان داده است.
در  غذایی  امنیت  ارتقای  برای  امروز  داد:  ادامه  کشاورزی  جهاد  وزیر 

کشور همه مجموعه ها پای کار هستند.
ارقام مقاوم به کم آبی و خشکی مورد توجه قرار گیرد

نوری قزلجه گفت: با همت فعالان بخش پژوهش کشاورزی و بهره وران 
باید این راه سخت را طی کنیم که در این زمینه فعالیت های دانش 

بنیان دارای اولویت و اهمیت است .
وی افزود: در این زمینه ارقام مقاوم به کم آبی، خشکی، شوری آب و 
افزایش دما باید مورد توجه قرار گیرد؛ تمام محدودیت را باید مدنظر 

قرارداد و ارقام را اصلاح کرد تا بتوانیم امنیت غذایی را تامین کنیم .
محدودیت  با  جاها  خیلی  در  منابع  کرد:  اضافه  کشاورزی  جهاد  وزیر 
مواجه می شود بنابراین نظریه فراوانی غذا با تجارت قابل پذیرش نیست 

و باید تولید داشته باشیم.
مثبت کرد  را در بخش کشاورزی  تجاری  تراز  باید حداقل  وی گفت: 
را  بتوانیم جبران کمبودها  تا  به ۱۰۰درصد رساند  را  امنیت غذایی  و 

داشته باشیم.
افزود: فرهیختگان و پژوشگران نقش موثری در  وزیر جهاد کشاورزی 
این مسیر دارند و امروز ۸۹ رقم زراعی و باغی رونمایی می شود که 
بخشی از آنها دانش بنیان ، بخشی دانشگاهی و مابقی مربوط به سازمان 

تحقیقات آموزش و ترویج کشاورزی است.
نوری قزلجه بیان کرد: در دنیایی که جمعیت روز به روز در حال ازدیاد 
است و آب و خاک متاثر از عوامل مختلف و تغییر اقلیم دچار مشکل 

شده است،تنها فناوری و دانش بشر نجات بخش است .
ترفند تحمیل گرسنگی به مردم غزه موفق نخواهد بود

وزیر جهاد کشاورزی در بخش دیگری از سخنانش با اشاره به جنایت 
های رژیم صهیونیستی و رنج و مشقت مردم مظلوم غزه گفت: امروز 
رژیم غاصب صهیونیستی پس از جنایات مکرر جنگی به سلاح خطرناک 
گرسنگی و امنیت غذایی برای مردم ستمدیده غزه روی آورده است که 

در این ترفند هم موفق نخواهد شد.
وی یاد آور شد: پس از ۱۳ ماه رژیم غاصب صهیونیستی با بکارگیری 
تمام ابزارهای نظامی علیه مردم غزه نتوانسته به اهداف شوم خود دست 

یابد.

وزیر امور اقتصاد و دارایی گفت: دولتها 
دارند  دوست  نرخی  چند  ارز  معمولا 
دیگری  چیز  فساد  و  رانت  جز  ولی 

ندارد.
و  بیست  در  همتی  عبدالناصر 
هشتمین همایش ملی توسعه صادرات 
غیرنفتی در تبریز، پس از قرائت پیام 
اظهار  همایش،  این  به  جمهور  رئیس 
نباشد،  واقعی  ارز  نرخ  وقتی  کرد: 
گذاری  ارزش  دنبال  به  صادرکننده 
پایین تر و واردکننده به دنبال ارزش 
نیز  آن  نتیجه  در  و  بوده  بالا  گذاری 
برای  انگیزه  و  یافته  کاهش  صادرات 

برگشت ارز ازبین می رود.
مجبور  دولت  گاه  داد:  ادامه  وی 
شدید  محدودیت های  برای  می شود 
ولی  بگیرد  تصمیمات  برخی  ارزی، 
نباید این تصمیمات دائمی باشد، مثلا 
نیمه اول ۹۹ درامد ارزی دولت متوقف 

شد و کل آن یک میلیارد دلار بود.
نهادهای وضع کننده مقررات صادراتی 

باید کاهش یابند
همتی تاکید کرد: سیاست دولت این 
ارز  نرخ  بین  اختلاف  دیگر  که  است 
واردکننده و صادرکننده وجود نداشته 
تاکید  و  قطعی  سیاست  این  و  باشد 
اقتصادی  تیم  و  جمهور  رییس  شده 
صادرکنندگان  اگر  زیرا  است  دولت 
دغدغه ارزی نداشته باشند، خودشان 

مایل به تحویل ارز می شوند.
مقررات  مداوم  تغییر  به  اشاره  با  وی 
جمهور  رئیس  تاکید  گفت:  صادراتی، 
این است که حتی در مواقع ضروری 
نباید صادرات یک کالا ممنوع شود و 
حتی شده کمبود را با واردات جبران 

کنیم.
همتی با بیان این که اقتصاد باید پیش 
بینی پذیر باشد، افزود: نهادهای وضع 
کاهش  باید  صادراتی  مقررات  کننده 

یابند.
ویژه  گروه  مقررات  به  اقتصاد  وزیر 
اقدام مالی ) اف ای تی اف( نیز اشاره 
می خواهد  گروه  این  گفت:  و  کرد 
به  منجر  و  پولشویی  جریان های  با 
مطمئن  دنیا  تا  کند  مقابله  تروریسم 
با  مقابله  مربوطه سازوکار  شود کشور 

پولشویی را دارد.
وی در خصوص دلایل اهمیت تبعیت 
کرد:  تاکید  اف،  تی  ای  اف  قوانین  از 
نخستین مورد، امتیاز و رتبه بالای اف 
با  که  است  به کشورهایی  اف  تی  ای 

پولشویی مقابله می کنند.
همتی خاطرنشان کرد: وقتی کشوری 
نظر  از  بگیرد،  قرار  سفید  لیست  در 
و  می شود  ایمن  تروریسم  به  کمک 
نمی کند،  پولشویی  ما  کشور  وقتی 

دلیلی برای مخالفت ندارد.
بانکی  سیستم  این که  بیان  با  وی 
کشورمان به صورت جدی با پولشویی 
برخورد می کند ولی اسم کشورمان به 
خاطر عدم تبعیت به لیست سیاه رفته 
یکجانبه،  آمریکا،  تحریم  گفت:  است، 
سیاسی، هدفمند و متمرکز است ولی 
اف ای تی اف کلیات تابعیت ایرانی را 
کشور   ۲۰۰ در  یعنی  می کند  تحریم 
جهان برای ایرانی ها محدودیت اعمال 

می کند.
 FATF سیاه  لیست  در  ما  حضور 
تحریم های آمریکا را مشروعیت می دهد

ما  حضور  اینکه  بیان  با  اقتصاد  وزیر 
را  آمریکا  تحریم های  سیاه،  لیست  در 
المللی می دهد، گفت:  بین  مشروعیت 
کوبا  و  روسیه  کشورهایی چون چین، 
نوعی تحریم هستند ولی همگی تلاش 

دارند وارد لیست سیاه نشوند.
و  توجیه  برای  آمریکا  گفت:  همتی 
کسب اجماع جهانی برای تحریم ایران 
تلاش می کند تا ایران در لیست سیاه 
اف.ای. تقابلی  اقدام  سویی  از  بماند 

درز  باعث  عملا  ایران  علیه  تی.اف 
اطلاعاتی ایران می شود.

وی افزود: درست که اگر تحریم ها رفع 
از  استفاده ای  چندان  نمی توان  نشود، 
اف تی اف برد ولی بودن تحریم دلیلی 
نمی شود خود را به عنوان کشور پولشو 

در دنیا معرفی کنیم.

فروش  ما  سیاست  گفت:  اقتصاد  وزیر 
بنگاه های بانکها و شرکت های ضررده و 

حتی سودده دولت است.
و  صادرات  مسئله  اینکه  بیان  با  وی 
خصوصی  بخش  فعالیت  خصوص  به 
دستورکار  جزو  و  مهم  بسیار  موضوع 
اصلی دولت است، افزود: باید افسوس 
خورد که بعد از ۲۸ سال برگزاری این 
مشکلات  و  موانع  همچنان  همایش، 
نتوانستیم  و  دارد  وجود  صادرات 
مشکلات را از جلوی پای صادرکنندگان 

برداریم.
تحریم های  بر  علاوه  داد:  ادامه  وی 
کشور،  اقتصاد  برای  مضر  و  ظالمانه 
اداره  شیوه  و  حکمرانی  و  مدیریت 
جدی  اشکال  اقتصادی  فعالیت های 
است  این  آن ها  رفع  راه  تنها  و  دارد 
که دولت و مجلس پشتیبان باشند تا 
موانع به تدریج از مقابل تولیدکنندگان 

و صادرکنندگان برداشته شود.
رئیس  تاکید  با  اینکه  بیان  با  همتی 
مشکلات  این  حل  پیگیر  جمهور 
به  باید  صادرات  افزود: حجم  هستیم، 
طور جدی افزایش یابد، زیرا اکنون ۱۰ 
میلیارد   ۵۰۰ سالانه  اسیا،  اول  کشور 
کل  که  درحالی  دارند  صادرات  دلار 
 ۹۰ بالای  به  نفت  با  ایران  صادرات 
میلیارد دلار هم نمی رسد و این برای 
کشور ما که ۱۱۴ سال پیش اولین اتاق 
تجاری آن در تبریز شکل گرفته بسیار 
کم است و باید کارهای اساسی انجام 

بدهیم.
کسری  با  تحریم  تاثیر  تحت  کشور 
بودجه و مشکلات ناترازی مواجه شده 
بانک ها،  ناترازی  آن  از  مهمتر  ولی 
بودجه و نقدینگی و سیاست های پولی 
و ارزی است که در جلسه هفته قبل 
به  دولت،  اقتصادی  هماهنگی  ستاد 
طور جدی بحث و تصمیماتی در این 

خصوص گرفته شد.
وی ادامه داد: سال ۹۶ نرخ دلار نزدیک 
۳۰ هزار ریال و حجم حقیقی نقدینگی 
۳۶۰ میلیارد دلار بود و امروز به رغم 
افزایش نرخ دلار، حجم نقدینگی کشور 
به ۱۴۰ میلیارد دلار کاهش یافته است 
نبود  از  تولیدکنندگان  همین  برای  و 

نقدینگی گلایه دارند.
تا ۳۰۰  کرد: ۲۵۰  اعلام  اقتصاد  وزیر 
از  تا  داریم  نیاز  تومان  میلیارد  هزار 
طرحهای  چون  مختلفی  روشهای 
پیشران و فعالیتهای اقتصادی مولد به 

تولید تزریق کنیم.
صادرکننده  پنج  از  همایش  این  در 
صادر   ۲۰  ،۱۴۰۳ سال  ملی  نمونه 
صادر  پنج  و  استانی  نمونه  کننده 
کنننده شایسته استانی در سال ۱۴۰۲ 

تجلیل شد.
از ۲ سند تاریخی پیشینه اتاق تبریز و 
تمبر یابود بیست و هشتمین همایش 
توسط  غیرنفتی  صادرات  توسعه  ملی 

وزیر اقتصاد رونمایی شد.
به گزارش ایرنا، عبدالناصر همتی برای 
بیست و هشتمین همایش  حضور در 
ملی توسعه صادرات غیرنفتی در تبریز 
و  گفت  شورای  نشست  همچنین  و 
گوی بخش دولت و خصوصی و فعالان 

اقتصادی در تبریز حضور دارد.
رضایت  مرکزی  بانک  عملکرد  همتی: 

بخش بوده است

 وزیر امور اقتصادی و دارایی اعلام کرد: 
های  سیاست  مسئول  مرکزی  بانک 
قیمت  کاهش  خصوص  در  اقتصادی 
وزارت  عقیده  به  و  است  سکه  و  دلار 
تنظیم  در  بانک  این  عملکرد  اقتصاد 

بازار خوب بوده است.
همتی  عبدالناصر  ایرنا،  گزارش  به 
نشست  حاشیه  در  )چهارشنبه(  امروز 
این  خبرنگاران  جمع  در  دولت  هیات 
مطلب را در واکنش به پرسش یکی از 
رسانه ها مبنی بر اینکه »برنامه دولت 
بعد  سکه  و  دلار  قیمت  کنترل  برای 
انتخابات  در  ترامپ  دونالد  پیروزی  از 
و  چیست؟  آمریکا  جمهوری  ریاست 
خصوص  در  مرکزی  بانک  عملکرد 
کنترل قیمت دلار و ارز مناسب نبوده 

است«، بیان کرد.
مسئول  مرکزی  بانک  افزود:  وی 
نظر  به  و  است  اقتصادی  سیاست های 
خوب  تاکنون  مرکزی  بانک  عملکرد 

بوده است.
وزیر امور اقتصادی و دارایی در واکنش 
در  خبرنگاران  دار  ادامه  پرسش  به 
در  مرکزی  بانک  عملکرد  خصوص 
کنترل قیمت ها گفت: افزایش قیمت 
سکه طلا به دلیل افزایش قیمت انس 
طلا در جهان بوده است و اگر بررسی 
امروز که قیمت انس ۲۰۰ دلار  کنید 
از آن زمان کاهش یافته است. قیمت 
سکه و طلا نیز در ایران کاهشی شده 
به  افزایش قیمت سکه  بنابراین  است؛ 
دلیل افزایش قیمت جهانی طلا اتفاق 

افتاده بود.
پیگیر FATF از مجاری قانونی هستیم

پرسشی  به  پاسخ  در  همتی همچنین 
 ،FATF در خصوص به نتیجه رسیدن
قانونی در  از طریق مجاری  پاسخ داد: 
حال پیگیری آن هستیم و گمان می 
کنم اقداماتی که در این خصوص انجام 

می دهیم به نفع کشور باشد.
وزارت  نامه  آیا  اینکه  به  پاسخ  در  وی 
 FATF اقتصاد برای پیگیری وضعیت
نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع  به 
ارسال شده است، توضیح داد: از مسیر 
موضوع  این  پیشبرد  حال  در  دیگری 
هستیم و آن را به مجمع هم خواهیم 

برد.
به  پاسخ  در  همچنین  اقتصاد  وزیر 
سیستم  اتصال  خصوص  در  پرسشی 
و  روسیه  میر  با  ایران  شتاب  بانکی 
در  گفت:  کشورها،  دیگر  با  آن  تداوم 
جریان هستم که بانک مرکزی به دنبال 
اجرای این طرح با دیگر کشورها است 
ضمن اینکه هر چه قدر بتوانیم با دیگر 
کشورها روابط اقتصادی خود را روانتر 
خود  اقتصاد  به  بیشتری  نفع  کنیم، 

رسانده ایم.
را  مصرف  نان  و  آرد  سازی  هوشمند 
قیمت ها  افزایش  مانع  اما  کرد  کنترل 

نشد
وزیر اقتصاد در خصوص طرح هوشمند 
سازی آرد و نان گفت: این طرح مهمی 
است، نخست اینکه موفق شد مقداری 
سو  این  به  سال ۹۸  از  را  آرد  مصرف 
مهاجر  ورودی  مقداری  اینکه  وجود  با 
به کشور داشتیم، کنترل کند و مصرف 

خیلی بالا نرود.
وی افزود: بنابراین از این نظر این طرح 
موفق بوده است اما درخصوص قیمت 

ها، آنچنان که باید نتوانسته وضعیت را 
که  هایی  گزارش  طبق  و  کند  کنترل 
دریافت می کنم، قیمت ها خیلی بالا 

رفته است.
ما  اساسی  مشکل  امروز  گفت:  همتی 
این است که هر وقت آمده ایم یارانه را 
در ابتدای چرخه تولید آرد و نان داده 
ایم، با این مشکل مواجه شده ایم چرا 
نانوایان  به  که  آردی  قیمت  امروز  که 
قیمت  وچهارم  بیست  یک  دهیم،  می 
گندمی است که توسط دولت خریداری 
 ۲۲۰ امسال،  تنها  دولت  و  شود  می 
پرداخت  پول  برای خرید گندم  همت 

کرده است.
وزیر اقتصاد گفت: بنابراین اگر سازوکار 
بهتری داشته باشیم که در انتهای خط 
بهتر  بپردازیم، شاید  به مردم  را  یارانه 
تا  شود  بازنگری  باید  بنابراین  باشد 

بتوانیم معایب را برطرف کنیم.
مالی  تامین  مسیرهای  سالانه  برآورد 
انجام  حال  در  اقتصادی  توسعه  برای 

است
دیگری  پرسش  به  پاسخ  در  وی 
رشد  برای  مالی  تامین  خصوص  در 
اقتصادی برنامه هفتم گفت: در قانون 
برنامه هفتم پیش بینی شده برای رشد 
که  مسیرهایی  باید  کشور  اقتصادی 
بورس  جمله  از  می کند،  مالی  تامین 
توسعه  از صندوق  یا  از خارج  یا  بانک 
باشیم که  برآورد هر ساله داشته  ملی 

این کار انجام می شود.
ارز ترجیحی کالاهای اساسی و دارو در 

بودجه سال آینده برقرار است
این  دولت  نظر  داشت:  اظهار  همتی 
ارز  برای  ترجیحی  نرخ  یک  که  است 
موضوع  تا  باشد  داشته  وجود  فعلًا 
لطمه  دچار  دارو  و  اساسی  کالاهای 

نشود.
وی افزود: بقیه ارزهای موجود باید یکی 
شود و براساس بازار قیمت آنها مشخص 

شود.
وزیر اقتصاد اظهار داشت: در نظر داریم 
نرخ ارز کالاهای اساسی حداقل در حد 
نباشد،  از آن  بیشتر  و  تورم رشد کند 
تلاش ما این است که کالاهای اساسی 
و دارو با قیمت مناسب به دست مردم 
اختلاف  البته  نبینند،  آسیب  تا  برسد 
اما  نمی دانم،  اقتصاد  نفع  به  را  نرخ ها 
چاره ای نیست و باید به تدریج اصلاح 

صورت گیرد.
فروش اوراق نباید تاثیر منفی بر بورس 

بگذارد 
خصوص  در  دیگری  بخش  در  وی 
موضوع  این  گفت:  نیز  اوراق  فروش 
بسیار مهمی است و ملاحظات ما این 
است که فروش اوراق نباید نرخ تأمین 
نباید  و  دهد  افزایش  را  بازار  در  مالی 

تأثیر منفی بر بورس بگذارد.
افزود: به همین دلیل پیشنهاد  همتی 
وزیر  ریاست  به  کمیته ای  که  دادیم 
اقتصاد و با حضور رئیس بانک مرکزی 
و رئیس سازمان برنامه تشکیل شود تا 
نرخ گذاری  اوراق و  انتشار  درباره نحوه 

آن به تفاهم برسیم.
وی اظهار داشت: هدف ما این است که 
دوما  و  نبیند  آسیب  سرمایه  بازار  اولا 
اوراق را به تدریج و متناسب با ظرفیت 

بازار بفروشیم.

وزیر اقتصاد: ارز چند نرخی جز رانت و 
فساد چیزی ندارد

گزارش

تاکید وزیر راه بر لزوم تحقق تعهدات 
دولت در تأمین مسکن متقاضیان

 وزیر راه و شهرسازی از بررسی وضعیت پرداخت تسهیلات مسکن 
با  مشترک  نشست  در  متقاضیان  برای  مالی  منابع  تأمین  و  ملی 
اعضای کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی خبر داد و بر لزوم 

تحقق تعهدات دولت در تأمین مسکن متقاضیان تاکید کرد.
 فرزانه صادق پس از نشست مشترک با اعضای کمیسیون عمران 
برای  اقداماتی  گفت:  خبرنگاران  جمع  در  اسلامی  شورای  مجلس 
ساخت مسکن انجام شده و اکنون در حال اقدامات تکمیلی هستیم 
زیرا ثبت نام، پایش متقاضیان، تامین زمین و واگذاری زمین ها به 
متقاضیان و انعقاد قرار داد برای پرداخت تسهیلات انجام شده است.

وی اظهار داشت: جلسه امروز کمیسیون عمران به بررسی وضعیت 
جلسه  این  در  داشت.  اختصاص  ملی  مسکن  تسهیلات  پرداخت 
به  تسهیلات  پرداخت  ادامه  برای  مالی  منابع  تأمین  درخصوص 
متقاضیان  برای  نیز  و  کرده اند  دریافت  وام  پیش تر  که  متقاضیانی 

جدید بحث و تبادل نظر شد.
صادق با اشاره به اهمیت اجرای تعهدات دولت در این حوزه بیان 
کرد: این مساله به صورت گزارش در جلسه دولت نیز مطرح شد و 

وزیر امور اقتصاد و دارایی نیز بر اهمیت آن تأکید داشت.
وزیر راه و شهرسازی خاطر نشان کرد، به زودی جلسه شورای عالی 
مسکن برگزار خواهد شد تا به بررسی چالش های موجود در تأمین 

منابع مالی و سایر مشکلات پرداخته شود.
صادق تأکید کرد: حدود ۸۰۰ هزار نفر از متقاضیان که در دولت های 
با  متناسب  مسکن  به  باید  کرده اند،  وجوه  واریز  به  اقدام  پیشین 
شأن آنان دست یابند. این موضوع در شورای عالی مسکن مطرح و 
تصمیم گیری های لازم جهت تسهیل امور و واگذاری ساختمان های 

در دست ساخت انجام خواهد شد.
برگزاری  برای  مجلس  عمران  کمیسیون  اعضای  از  همچنین  وی 
این جلسات قدردانی کرد و آن را عاملی مؤثر در تصمیم گیری های 

آتی دانست.
وزیر راه و شهرسازی در خصوص امکان ثبت نام متقاضیان جدید در 
سامانه املاک و اسکان نیز گفت: تغییری در سامانه ثبت نام ایجاد 

نشده است و تأکید کمیسیون عمران بر ادامه ثبت نام ها است.
تأمین  شرایط،  واجد  متقاضیان  مسکن  تأمین  برای  افزود:  صادق 

منابع مالی ضروری است.
نقش   ارتقای  با  ایران  شهرهای  برای  پایدار  آینده ای  ساختن 

شهرسازان
 وزیر راه و شهرسازی در پیامی با تبریک روز جهانی شهرسازی ابراز 
امیدواری کرد تا دانش شهرسازی که طیف گسترده ای از رشته های 
دانشگاهی در هویت بخشیدن به آن نقش داشته اند، بتواند جایگاه 

شایسته  خود را در توسعه شهری سرزمین مان پیدا کند.
و  راه  وزارت  رویکردهای  از  بخشی  پیامی  در  صادق«  »فرزانه 

شهرسازی را در این زمینه تشریح کرد.
را  معمار هستی  است:  آمده  و شهرسازی صادق  راه  وزیر  متن  در 
روز جهانی  دیگر  بار  نصیب من کرد که  را  این فرصت  شاکرم که 
شهرسازی را به همه متخصصان، حرفه مندان، دانشگاهیان، و فعالان 
حوزه شهرسازی کشور تبریک بگویم. این روز بهانه ای است برای 
تقدیر از جامعه علمی و حرفه ای شهرسازی که با دانش و تعهد خود 

بهبود زندگی مردم را رقم می زنند.
از  دارم که دانش شهرسازی که طیف گسترده ای  امید  افزود:  وی 
داشته اند،  نقش  آن  به  بخشیدن  هویت  در  دانشگاهی  رشته های 
بتواند جایگاه شایسته  خود را در توسعه شهری سرزمین مان پیدا 
برای  پایدار  ارکان اصلی ساختن آینده ای  از  به عنوان یکی  کند و 

شهرهای ما ایفای نقش کند.
شهرسازی،  جهانی  روز  امسال  شعار  ادامه داد:  پیام  این  در  صادق 
برنامه ریزی  اهمیت  یادآور  می شوند«،  آغاز  برنامه ریزی  با  »خانه ها 
درست در تامین مسکن و سکونتگاه هایی است که علاوه بر برآورده 
باشد.  نیز  آنان  درخور  شان  شهروندان،  گوناگون  نیازهای  ساختن 
مسکونی  واحدهای  ساخت  فقط  مسکن  تامین  که  می کنم  تاکید 
نیست؛ بلکه هدف، ایجاد فضایی است که در آن زندگی اجتماعی و 
فرهنگی شکوفا شود، نیازهای اقتصادی پاسخ داده شود و شهری با 

کیفیت شایسته زیست شهروندان ساخته شود.
وی تصریح کرد: بدون تردید، مسکن باید در پیوندی ناگسستنی با 
برنامه ریزی جامع و یکپارچه شهری باشد تا بتواند همگام با خدمات 
و زیرساخت های ضروری، جامعه ای پویا، عادلانه و زیست پذیر برای 

همه فراهم کند.
وزیر راه و شهرسازی اضافه کرد: در وزارت راه و شهرسازی، همواره 
»تامین  به  ما  نگاه  که  می دهیم  تعهد  دیگر  بار  و  کرده ایم  تلاش 
مسکن« با اصول قانون جهش تولید مسکن و برنامه هفتم پیشرفت 
همسو باشد و مسکنی فراهم آوریم که علاوه بر دارا بودن خدمات 
پشتیبان و زیرساخت های لازم، به عنوان فضایی امن، زیبا و درخور 
شان مردم عزیز کشورمان نقش آفرینی کند؛ این همان مسکنی است 
که با برنامه ریزی جامع و موثر آغاز شده و به ایجاد سکونتگاه هایی 

پایدار، عادلانه و فراگیر می انجامد.
وی ابراز امیدواری کرد با همت همه کارشناسان و متخصصان حوزه 
شهرسازی و با استفاده از تجربه های ملی و بین المللی، بتوانیم در 
مسیری حرکت کنیم که شهرها و سکونتگاه های ما سرشار از امنیت، 
عدالت و آرامش برای همگان باشد. دستیابی به چنین آینده ای تنها 
امید  به  است.  برنامه ریزی هدفمند ممکن  و  و همکاری  با همدلی 
ساختن شهرهایی روشن تر و پرامیدتر برای یکایک شهروندان ایران.

3 سال هفتم - شماره  264 چهارشنبه 23  آبان  1403



اجتماعی
خبر

معاون وزیر جهاد کشاورزی: واردات بخش 

کشاورزی ۲ برابر صادرات آن است

جهاد  وزیر  اقتصادی  امور  و  ریزی  برنامه  معاون   
غیر  صادرات  توسعه  برای  اینکه  بیان  با  کشاورزی 
نفتی نیازمند تولید صادرات محور هستیم، اظهار کرد: 
واردات بخش کشاورزی ۲ برابر صادرات آن بوده و این 
موضوع موجب بروز ناترازی در واردات و صادرات این 

بخش در کشور شده است.
 اکبر فتحی در بیست و هشتمین همایش ملی توسعه 
صادرات  تاکنون  افزود:  تبریز  در  غیرنفتی  صادرات 
کشور بر اساس مازاد تولید بوده است و این موضوع 
زمینه  در  الساعه  خلق  های  بخشنامه  صدور  موجب 

صادرات شده است.
وی ادامه داد: مشخص نشدن برنامه کشور در خصوص 
صادرات که بر اساس تولید صادرات محور باشد یا بر 
این  در  موجب مشکلات  تولید  مازاد  اساس صادرات 

عرصه شده است.
بر  صادرات  اگر  گفت:  کشاورزی  جهاد  وزیر  معاون 
اساس تولید صادرات محور باشد چنین مشکلی بروز 
نخواهد کرد و میزان صادرات در ابتدای سال مشخص 

می شود.
فتحی، ادامه داد: وزارت جهاد کشاورزی یکی از اولویت 
این  بر  و  است  داده  قرار  اساس  این  بر  را  های خود 
اساس میزان صادرات محصولات کشاورزی در ابتدای 

سال مشخص خواهد شد.
بخش  مشکلات  دیگر  از  را  ارزی  تعهدات  رفع  وی 
صادرات اعلام کرد و یادآور شد: باید بین صادرات و 
واردات ارتباط برقرار کرد تا حجم واردات و صادرات 
مشخص شود و تجار بتوانند از این طریق، مشکل رفع 

تعهدات ارزی را رفع کنند.
معاون وزیر جهاد کشاورزی گفت: در بخش کشاورزی 
و  تجار  همکاری  به  نیاز  خارجی  تجارت  بهبود  برای 
صادرکنندگان وجود دارد چرا که این افراد در تامین 

امنیت غذایی کشور نقش بسزایی ایفا می کنند.
و  تجارت  حوزه  تکلیف  تعیین  برای  افزود:  فتحی، 
تا  آورد  روی  قراردادی  کشاورزی  به  باید  صادرات 
استاندارد  و  خواست  اساس  بر  کشاورزان  تولیدات 

تعیین شده از سوی تجار باشد.

رئیس کمیسیون صنایع مجلس:

دستبند به دست صادرکننده می زنیم و انتظار 

رفع مشکلات را داریم

 رئیس کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای 
ارزی  تعهدات  رفع  مشکل  به  اشاره  با  اسلامی 
برای تجار گفت: مشکلات و راه حل های صادرات 
صادرکننده  دست  به  دستبند  ولی  می دانیم  را 

می زنیم و انتظار رفع مشکلات داریم.
 رضا علیزاده در بیست و هشتمین همایش ملی 
کرد:  اظهار  تبریز  در  غیرنفتی  صادرات  توسعه 
مشکلات  باید  تولیدکنندگان  و  اقتصادی  فعالان 
شنیده  و  کنند  بیان  جلسات  اینگونه  در  را  خود 

شوند.
و  صادرات  حوزه  در  که  مشکلاتی  داد:  ادامه  وی 
تا حدودی روشن است و همیشه به  تولید داریم 
ادبیات متفاوت آن ها را مطرح می کنیم  زبان ها و 
ولی اراده ای برای حل آن ها نیست، می ترسیم یا 

قدرت تصمیم گیری را از دست داده ایم.
وی با اشاره به مشکل نرخ واقعی ارز، اظهار کرد: 
یک صادرکننده یا تولیدکننده، مواد اولیه را با نرخ 
آزاد از بازار خریده و کالا را تولید و صادر می کند 
اما ارز را با رقم پایین تر بازمی گرداند. این معادله 

با چه منطقی قابل قبول است ؟
علیزاده با بیان این که کمیسیون صنایع و معادن 
مجلس، گزارش کارشناسی در این خصوص تهیه 
آغاز  ارزی  کنترل   ۹۷ سال  از  افزود:  است،  کرده 
شده و تا امروز باید کنترل ارزی به تدریج تسهیل 
می شد ولی تشدید یافته و موضوع پیچیده تر شده 

است.
وی با بیان اینکه با این شیوه همه تولیدکنندگان 
تا کار خلاف  را مجبور می کنیم  و صادرکنندگان 
عملی  قابل  تصمیمی  وقتی  افزود:  دهند،  انجام 
تا  است  مجبور  تولیدکننده  یک  نیست،  شدن 

کارت های اجاره ای پیدا کند.
را  مردم  درآمد  و  خانوارها  معیشت  بیکاری،  وی، 
عنوان  اقتصادی کشور  اساسی  از جمله مشکلات 
کرد و افزود: یکی از اساسی ترین راه حل های این 
مشکلات، توسعه صادرات است که باعث می شود 
و  کشور  درآمد  و  شده  اصلاح  کشور  تجاری  تراز 

رفاه عمومی افزایش یابد.
نظارتی  حوزه  در  مجلس  این که  بیان  با  وی 
مشکلات  حل  زمان  تا  را  فشارها  و  یافته  ورود 
بر حل  رییس جمهور  اراده  گفت:  می دهد،  ادامه 
قانون  حوزه  در  نیز  مجلس  در  و  است  مشکلات 

گذاری و نظارت اقدام می کنیم.

فرهنگ سازی  گفت:  پرورش  و  آموزش  وزیر   
از  مهمتر  تربیت  و  تعلیم  نظام  بر  تمرکز  و 

مدرسه سازی است.
پروژه  آیین کلنگ زنی ۲۵  علیرضا کاظمی در   
متمرکز  بصورت  که  استان  پرورشی  و  آموزشی 
صافی  »مهدی  زنده یاد  پسرانه  دبیرستان  در 
برگزار  اصفهان   )۲ شماره  دستجردی«)واحد 
مدرسه سازی،  خیر  عمل  کنار  در  گفت:  شد، 
فرهنگسازی نیز بسیار مهم و چه بسا ارزش آن 

مهمتر از ساخت بناست.
وی ادامه داد: ما باید نگرش و باور آحاد جامعه 
امر در  را به نظام تعلیم و تربیت که مهمترین 

ساحت اجتماع است، متمرکز کنیم.
وزیر آموزش و پرورش با اشاره به آغاز عملیات 
باب مدرسه دخترانه توسط خیری  احداث یک 
که قرار است این واحد آموزشی را به یاد فرزند 
خیران  کرد:  تصریح  بسازد،  رفته اش  دست  از 
الگوی ماندگار در عرصه تعلیم و تربیت کشورمان 

هستند.
کاظمی افزود: این راه صدقه کثیره ای است که 

خیران بهره آن را در دو دنیا خواهند برُد.
نیز  اصفهان  مدرسه ساز  خیران  مجمع  رییس 
در این آیین با اشاره به اینکه امروز۵۳۰ کلاس 
درس در سطح استان افتتاح می شود، گفت:۹۰ 
فضای آموزشی و ورزشی نیز در ابتدای سالجاری 
جدید در اختیار دانش آموزان استان قرار گرفت.

این  بیان اینکه ۸۰ درصد  با  مجتبی ملااحمدی 
پروژه ها توسط خیران ساخته شده است، ادامه 
شامل  پروژه   ۲۵ عملیات  امروز  آیین  در  داد: 
۲۰۰ کلاس درس آغاز و در تیر جاری نیز کلنگ 
ساخت یک هزار کلاس درس به زمین زده شد.

رییس مجمع خیران مدرسه ساز اصفهان تصریح 
کرد: با وجود همه اقدامات صورت گرفته، هنوز 
در استان اصفهان ۱۰ هزار کلاس نیاز به بازسازی 
دارد که این تعداد یک دهم واحدهای آموزشی 

نیازمند بازسازی است.
آموزشی  واحد  زنی ۲۵  کلنگ  ایرنا،  گزارش  به 
به مناسبت ۲۵ آبان سالروز حماسه و ایثار مردم 
شهدای  دانشنامه  جلد   ۶ از  رونمایی  اصفهان، 
پنج  افتتاح  استان،  شهید  یکصد  بالای  مدارس 
افتتاح  و  مهردشت  بخش  در  آموزشی  واحد 
دیگر  از  برُخوار  شهرستان  دانش آموزی  استخر 
و پرورش در سفر یک  برنامه های وزیر آموزش 

روزه اش به استان اصفهان است.
چشم  مهمترین  ایثار،  فرهنگ  ترویج  کاظمی: 

انداز تربیتی آموزش و پرورش است
 وزیر آموزش و پرورش گفت: ترویج فرهنگ ایثار 
و شهادت و دمیدن روح آن در همه سطوح دانش 
و  آموزش  تربیتی  انداز  مهمترین چشم  آموزی 

پرورش است.
آموز  دانش  هزار  اجلاسیه ۶  کاظمی   علیرضا   
کوثر  تالار  در  اصفهان  استان  فرهنگی شهید  و 
مجموعه ورزشی ۲۲ بهمن افزود: دشمن با برنامه 
ریزی دقیق نگرش و باور دانش آموزان ما را نشانه 

رفته است و در این زمینه باید هوشیار بود.
به  شهادت،  فرهنگ  کردن  کمرنگ  افزود:  وی 
حاشیه راندن ارزش خانواده شهیدان و کنگره ها 
و یادواره های شهدا از جمله اهداف دشمن است.

وزیر آموزش و پرورش گفت: فراتر از برنامه ریزی 
و برگزاری یادواره های شهدا همه باید نسبت به 
مسوولیت سنگینی که در این مسیر داریم پایبند 

باشیم.
کاظمی با بیان اینکه اصفهان سرآمد استان های 
کشور در دفاع از نظام و انقلاب است، افزود: یک 
ششم شهدای دانش آموز و معلم کشور متعلق 
به این استان است که این موضوع نمود روحیه 

شهیدپروری و ایثار مردمان این خطه است.
وی گفت: آنچه کشور را در همه بزنگاه ها سربلند 
کرده و توطئه های پی در پی دشمنان را شکست 
الگوهای  غنی  پشتوانه  و  شهادت  فرهنگ  داده 

ناب در این مسیر است.
در  اینکه حرکت  بیان  با  پرورش  و  وزیرآموزش 
است،  مقتدر کرده  و  را سربلند  ما  مسیر شهدا 
افزود: بر اساس منش شهدا، ایستادن پای آرمان 
های اتقلاب در همه شرایط سخت تکلیف ماست.

به گزارش ایرنا در این آیین از ۶ جلد دانشنامه 
اصفهان  شهید   ۱۰۰ بالای  مدارس  شهدای 

رونمایی شد.
با  برنامه  این  از  پیش  پرورش  و  آموزش  وزیر 
نماینده ولی فقیه در اصفهان دیدار و گفتگو کرد.

مناسبت ۲۵  به  آموزشی  واحد  زنی ۲۵  کلنگ 
آبان سالروز حماسه و ایثار مردم اصفهان، افتتاح 
پنج واحد آموزشی در بخش مهردشت و افتتاح 
از دیگر  برخوار  آموزی شهرستان  استخر دانش 
برنامه های وزیر آموزش و پرورش در سفر یک 

روزه وی به اصفهان خواهد بود.
مدرسه سازی  قرارگاه  ایجاد  با  کلاس ها  تراکم 

استاندارد می شود
وزیر آموزش و پرورش گفت: قرارگاه مدرسه سازی 
به منظور برچیدن کلاس هایی با تراکم بالای ۳۵ 
نفر ایجاد شده است که با این کار تراکم کلاس ها 

استاندارد خواهد شد.
به گزارش از مرکز اطلاع رسانی و روابط عمومی 
وزارت آموزش و پرورش، علیرضا کاظمی امروز 
اندیشی  هم  نشست  در  ماه  آبان   ۲۱ دوشنبه 
دیگر  و  تهران  استاندار  شهردار،  با  مشترک  و 
محرومیت  نهضت  موضوع  با  ذی ربط  مسئولان 
در  که  تهران  شهر  آموزشی  فضاهای  از  زدایی 
با  شد،  برگزار  پرورش  و  آموزش  وزارت  محل 
و  شهردار  سوی  از  جلسه  این  در  این که  بیان 
استاندار محترم ۱۳ پیشنهاد مطرح شد، تصریح 
کرد: ضروری است برای پیگیری وگزارش میزان 
به  جلسات  این  اقدامات،  و  طرح ها  پیشرفت 

صورت مستمر و ماهانه برگزار شود.
وی بر ضرورت ایجاد قرارگاهی به منظور تسریع 
سازی  مدرسه  و  زدایی  محرومیت  نهضت  در 
تأکید کرد و گفت: با توجه به این که استاندار 
تهران در سطوح کلان، توانایی برگزاری جلسات 
مختص قرارگاه را دارند، شایسته که مسئولیت 
قرارگاه،  این  ذیل  باید  باشد.  ایشان  با  قرارگاه 
در  تصمیم سازی  با  تا  شود  ایجاد  کارگروه هایی 

کارگروه به اقدامات سرعت دهند.
قرارگاه  این  مأموریت  مهم ترین  افزود:  کاظمی 
در  ساله   ۵ برنامه  تدوین  و  راه  نقشه  تهیه 
چارچوب برنامه هفتم مبتنی بر دو شاخص سرانه 
نفر  بالای ۳۵  تراکم  با  برچیدن کلاس هایی  و 
است و با این کار تراکم کلاس ها استاندارد خواهد 
شد. شایسته است این اقدام به صورت طرحی به 

دولت جهت تصویب ارایه شود .
وزیر آموزش و پرورش تصریح کرد: از شهرداری 
تهران نیز انتظار می رود تا در ساخت، بهسازی، 
مقام سازی مدارس و مولدسازی و... درکنار نظام 

تعلیم و تربیت باشند.
وی پیشنهاد داد در شهرداری تهران، کارگروهی 
بررسی  با  تا  شود  تشکیل  مطرح شده  موارد  با 
راستای  در  طرح هایی  نهاد،  این  ظرفیت های 
قرارگاه  اختیار  در  سازنده  و  بهتر  عملکرد 

مدرسه سازی قرار گیرد.
کاظمی بر مرتفع ساختن مشکلات در این مسیر 
الگوی ساخت  تغییر  و گفت: جهت  تأکید کرد 
کمک  با  تمام  نیمه  پروژه های  اتمام  مدرسه، 
خیرین و دستگاه ها و... نیازمند ایجاد کارگروهی 
هستیم تا با احصای تکالیف، در روند اجرا تسهیل 

صورت گیرد.
صرف  زندگی  یاریگران  نمایشگاه  فعالیت های 

شناخت آسیب های اجتماعی شود
 وزیر آموزش و پرورش گفت: بخش گسترده ای از 
فعالیت های نمایشگاه یاریگران زندگی باید صرف 
آسیب های  از  دانش آموزان  شناختی  اقدامات 

اجتماعی شود.
علیرضا  پرورش،  و  آموزش  وزارت  از  به گزارش 
کاظمی  در نشست هماهنگی برگزاری دومین 
نمایشگاه یاریگران زندگی که با حضور مسئولان 
ستاد مبارزه با مواد مخدر در محل وزارت آموزش 
و پرورش برگزار شد، بیان کرد: در کنار اقدامات 
آموزشی، آنچه که اهمیت بسیاری دارد، اقدامات 
جامعه  امروز  نیاز  که  است  فرهنگی  سازنده 

محسوب می شود.
وی با تأکید بر اینکه این رویدادها باید مناطق 
محروم را هم پوشش دهد، افزود: افزایش ضریب 
و  دارد  بالایی  اهمیت  جامعه  در  کار  این  نفوذ 
با در نظر گرفتن  انتظار می رود در سال جاری 
کاستی های سال گذشته؛ نمایشگاه، با کیفیت و 

توانمندی بالاتری برگزار شود.
میان  این  در  داد:  ادامه  پرورش  و  آموزش  وزیر 
نیازمند  فرهنگی  اقدام  این  نفوذ  افزایش  برای 

همراهی گسترده رسانه ها هستیم.
پیوست  تهیه  و  محتوا  تولید  افزود:  کاظمی 
رسانه ای اهمیت بسیاری دارد. باید از ظرفیت های 

رسانه ملی، شاد و شبکه هایی چون آموزش بهره 
بسیار گرفت و بهترین محتواها را در رسانه ملی 

بازپخش کرد تا اثرگذاری آن ها دوچندان شود.
نمایشگاه  این  دیگر ضروریات  از  داد:  ادامه  وی 
این  برای  است.  بازدیدکنندگان  پررنگ  حضور 
این  زیرا  گرفت  نظر  در  مشوق هایی  باید  مهم 
نمایشگاه نیازمند مخاطبان هدف از جمله دانش 
ایجاد  با  تا  دارد  ضرورت  بنابراین  است.  آموزان 
این  به  رسیدن  برای  فرهنگی،  و  مفرح  فضایی 

هدف، اقدام کرد.
ایجاد  افزود:  ادامه  در  پرورش  و  آموزش  وزیر 
چهره های  حضور  نمایشگاه،  در  جذاب  فضایی 
اجرای  هنری،  و  ورزشی  فرهنگی،  برجسته 
مسابقات  برگزاری  و  تئاتر  و  سرود  گروه های 
و  مخاطبان  پرشور  حضور  به  تواند  می  متنوع 
شایانی  کمک  نمایشگاه  این  از  بازدیدکنندگان 

کند.
کاظمی به برنامه های وزارت آموزش و پرورش در 
این نمایشگاه اشاره کرد و گفت: این وزارتخانه 
پیدا خواهد  رویداد حضور  این  در  توان  تمام  با 
قالب  تواند در  فعالیت ها می  از جمله  کرد که 
آگاهی بخشی در خصوص خط ۱۵۷۰ و تولیدات 
محتوایی باشد که همگی در شناخت و آگاهی 
آسیب های  درباره  آموزان  دانش  به  بخشی 

اجتماعی بسیار مؤثر خواهد بود.
وی با اشاره به اینکه بخش عظیمی از فعالیت ها 
از  آموزان  دانش  شناختی  اقدامات  صرف  باید 
آسیب ها باشد، تصریح کرد: انتظار می رود برای 
دانش آموزان در این فضا فعالیت های گسترده ای 
همین  با  مسابقاتی  و  آگاهی بخشی  جنس  از 

مضمون تعریف شود.
در  بار  اولین  برای  زندگی  یارگیران  نمایشگاه 
کشور با هدف آشنایی خانواده ها و دانش آموزان 
به منظور پیشگیری از مصرف مواد مخدر و سایر 
آسیب های اجتماعی سال گذشته برگزار شد و 
در سال جاری نیز دومین دوره این نمایشگاه در 
از  با حضور جمع کثیری  ماه  آبان  پایانی  هفته 

مسئولان برگزار می شود.
به  تحصیل  از  بازمانده  دانش آموزان  بازگرداندن 

جد پیگیری می شود
 وزیر آموزش و پرورش گفت: تمامی ظرفیت های 
بازمانده  دانش آموزان  بازگرداندن  برای  کشور 
قرار  استفاده  مورد  درس  کلاس  به  تحصیل  از 

می گیرد و این موضوع به جد پیگیری می شود.
اردوی  اختتامیه  حاشیه  در  کاظمی  علیرضا   
در  عشایر  دختران  آموزان  دانش  سراسری 
است  بعید  افزود:  خبرنگاران  جمع  در  مشهد 
فضای  به  دسترسی  عدم  دلیل  به  دانش آموزی 

آموزشی در کشور از تحصیل بازمانده باشد.
وی ادامه داد: عواملی مانند اقتصادی، اجتماعی، 
ترک  در  خانواده  خاص  شرایط  و  راه  دوری 
دانش آموزان  تحصیل  از  بازماندن  یا  تحصیل 

تاثیرگذار هستند.
وزیر آموزش و پرورش با بیان اینکه دانش آموز 
بازمانده از تحصیل در تمامی بخش ها در کشور 
داریم، بیان کرد: در حال بررسی آمار بازماندگان 
از تحصیل در کشور و شناسایی عوامل دقیق این 

پدیده هستیم.
وی با اشاره به اینکه هم اکنون ۲۲۰ هزار دانش 
آموز عشایری در کشور مشغول تحصیل هستند 
این  در  افزود:  است،  بالایی  نسبت  به  آمار  که 
اجازه  اما  داریم  تحصیل  از  بازمانده  نیز  بخش 
نمی دهیم دانش آموزان عشایری از تحصیل باز 

بمانند.
کاظمی با اشاره به اینکه تمامی مدارس »سنگی 
و کانکسی« در کشور برچیده خواهند شد، گفت: 
کانکسی  مدرسه  و ۷۰۰  هزار  تعداد  اکنون  هم 
دارای  که  آن ها  از  تعدادی  که  داریم  کشور  در 

گذاری  هدف  و  هستند  آموز  دانش   ۱۰ بالای 
انجام  کانکسی  مدارس  تمام  ساماندهی  جهت 

شده است.
وی با بیان اینکه ساماندهی هزار و ۱۰۰ مدرسه 
کانکسی در دستور کار است، افزود: ۶۰۰ مدرسه 
از این شمار در حال ساخت است و بقیه نیز در 

مرحله بعدی ساماندهی خواهد شد.
کشور،  فرهنگی  معضلات  ریشه  کاظمی: 

کم توجهی به حوزه تعلیم و تربیت است
معضلات  ریشه  گفت:  پرورش  و  آموزش  وزیر   
فرهنگی کشور ناشی از بی توجهی و کم توجهی 
نیز در گرو  آن  و حل  تربیت  و  تعلیم  به حوزه 

توجه به این مقوله است.
علیرضا کاظمی در جریان سفر خود به اصفهان 
در دیدار با امام جمعه و نماینده ولی فقیه در این 
استان افزود: شک نیست که نظام تعلیم و تربیت، 
یک مجموعه فرادستگاهی تامین کننده نیروی 
انسانی کل کشور است و مسیر توسعه جامعه نیز 

جز از طریق آموزش و پرورش نمی گذرد.
وی خاطرنشان کرد: تجربه جهانی نشان می دهد 
که تمام کشورهایی که به سمت توسعه رفته اند، 
آموزش و پرورش را مبنای خود قرار داده اند و 
بیشتر  توسعه  مسیر  دوم،  جهانی  از جنگ  بعد 

کشورها از آموزش و پرورش گذشته است.
وزیر آموزش و پرورش گفت: تمرکز ما روی سه 
حوزه »فعالیت  پرورشی و فرهنگی و آسیب های 
اجتماعی«، »برنامه ریزی درسی و تحول در نظام 
تعلیم و تربیت« و »دانشگاه فرهنگیان« است که 
گلوگاه های اصلی نظام تعلیم و تربیت محسوب 

می شوند.
و  فرهنگی  مسائل  حوزه  در  کرد:  تصریح  وی 
تربیتی، قرآن ۲ راهبرد کلی برای تربیت و صلاح 
هر  که  انفاق  دیگری  و  نماز  یکی  دارد،  جامعه 
کدام رابطه متقابل با هم دارند زیرا نماز انسانساز 
 ۲ هر  و  است  انسان  جامعه ساز  انفاق  و  جامعه 

مکمل هم محسوب می شوند.
کاظمی با بیان اینکه در حوزه  فرهنگی تمرکز ما 
بر روی این ۲ مساله بر پرکردن خلاءهای موجود 
در این زمینه است، گفت:در حوزه نماز سه مسیر 
شامل »اقامه نماز«، »فعالیت  تبلیغی، ترویجی، 
تجربه گردانی  و  تجلیلی  تکریمی،  انگیزشی، 
برای فعالان این عرصه« و »تمرکز روی مسائل 
معرفتی نماز« است، به عبارتی فلسفه و چرایی 
و  اول  متوسطه  ابتدایی،  در سه سطح  که  نماز 

متوسطه دوم بر روی آن کار می شود.
بعدی  حوزه  داد:  ادامه  پرورش  و  آموزش  وزیر 
که بر روی آن تمرکز کرده ایم، قرآن است و در 
روانخوانی«،  و  »روخوانی  راهبرد  سه  حوزه  این 
است  معارف  به  ورود  دروازه  که  قرآن«  »حفظ 
آن  برای  و  شود  آغاز  ابتدایی  دوران  از  باید  و 
برنامه ریزی کرده ایم و بالاخره »شناسایی و کشف 
استعدادهای قرآنی« است که بنا داریم یکسری 
سراسر  در  قرآنی  سمپادهای  ویژه  را  مدارس 

کشور طراحی و تاسیس کنیم.
رویکرد  اینکه  بیان  با  پرورش  و  آموزش  وزیر 
است،  »مدرسه محور«  موضوعات،  این  برای  ما 
تصریح کرد: ما آمادگی داریم تا از هر نوع ظرفیت 
حوزه های علمیه در باره این موضوعات استفاده 

کنیم.
آسیب های  حوزه  در  بیان اینکه  با  کاظمی 
روان  سلامت  »ارتقای  موضوع  سه  اجتماعی 
دانش آموزان«، »ارتقای سلامت اجتماعی آنان« 
و »سبک زندگی ایرانی اسلامی با اولویت حجاب 
و عفاف« را در راس کار قرار داده ایم، گفت: حوزه 
آسیب های اجتماعی اولویت بسیار بالایی دارد و 
در این زمینه، تمام هم و غم ما بر روی تقویت 

هویت دینی و ملی دانش آموزان است.

کاظمی: فرهنگ سازی مهمتر از 
مدرسه سازی است

خبر

سرانه زمین کشاورزی برای هر ایرانی به 
زیر دو هکتار رسیده است

معاون توسعه مدیریت و منابع وزارت جهادکشاورزی گفت: سرانه 
زمین از بخش کشاورزی برای هر ایرانی در ۵۰ سال پیش بالای 
۶ تا هفت هکتار بوده اما این عدد اکنون به زیر دو هکتار رسیده 

است.
در  علایی مقدم  شاهپور  جهادکشاورزی،  وزارت  از  گزارش  به 
و  کشاورزی  جهاد  سازمان  روسای  آموزشی  مشترک  نشست 
مدیران امور اراضی کشور با محوریت نظام اجرایی قانون الزام 
به ثبت اموال غیرمنقول، رفع تداخلات و صدور سند با بیان این 
مطلب درباره آب های تجدیدپذیر نیز اظهار داشت: در ۵۰ سال 
پیش، سرانه آب تجدیدپذیر برای هر ایرانی ۱۹ هزار مترمکعب 
بوده اما امروز این عدد به یک هزار و ۳۰۰ متر مکعب کاهش 
یافته و همین امر ضرورت صیانت و حفظ زمین و آب و منابع 

پایه تولید را نشان می دهد.
وی با بیان این که بخش کشاورزی کشور به دلیل شرایط اقلیمی 
گزارش های  براساس  کرد:  تصریح  می کند،  فعالیت  به سختی 
میانگین  که  هر کشوری  فائو،  از جمله سازمان  علمی  مراجع 
بارندگی اش زیر ۵۰۰ میلی متر در سال باشد، دارای کشاورزی 
ریاضتی است و این درحالی است که میانگین بارش در ایران 

۲۳۰ تا ۲۴۰ میلی متر در سال است.
معاون توسعه مدیریت و منابع وزارت جهاد کشاورزی ادامه داد: 
با توجه به بارش های کم، پتانسیل آبی کشور نزدیک به ۴۰۰ 
میلیارد متر مکعب است و اگر هرز آب ها، خروج آب از بخش 
کشاورزی، تبخیر و تعرق را جدا کنیم، نزدیک به ۱۷۰ میلیارد 

متر مکعب آب تجدیدپذیر داریم.
علایی مقدم با اشاره به افزایش محصولات کشاورزی طی چهار 
دهه اخیر گفت: تولید انواع محصولات کشاورزی از ۳۶ تا ۴۰ 
میلیون تن در ابتدای انقلاب، اکنون به ۱۲۵ میلیون تن رسیده و 
این در حالی است که در حفظ منابع پایه، مطابق با استانداردهای 

جهانی و سازمان فائو عمل نکرده ایم.
معاون وزیر جهاد کشاورزی با بیان این که وزارت جهادکشاورزی 
از ۱۶۵ میلیون هکتار مساحت کشور در ۱۵۰ میلیون هکتار آن 
نقش دارد، گفت: سازمان امور اراضی کشور یکی از مهمترین 
سازمان های وزارت جهادکشاورزی در صیانت از اراضی دولتی 
و سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشور نیز محافظ انفال و 

اراضی ملی است.
وی به افزایش جمعیت، افزایش گرما، تغییر کاربری و خرد شدن 
اراضی کشاورزی در کشور اشاره کرد و اظهار داشت: خرد شدن 
اراضی کشاورزی موجب شده ضریب و درصد مکانیزاسیون در 

ایران از میانگین جهانی کمتر باشد.
قانون ارث به خرد شدن اراضی کشاورزی منجر می شود

این که موضوع ارث، منجر به خرد شدن  بیان  با  علایی مقدم 
اراضی کشاورزی می شود، گفت: خرد شدن زمین های کشاورزی، 
نمی توان  اراضی  این  در  زیرا  است  برده  بالا  را  تولید  هزینه 

مکانیزاسیون را توسعه داد.
قانون  حوزه  در  کشاورزی  اراضی  حفظ  برای  کرد:  اضافه  وی 
در  به طوری که  روبرو هستیم،  تناقض  با  تشریعی  و  تکوینی 
تصویب  اراضی  شدن  خرد  از  جلوگیری  برای  قانونی  مجلس 
می شود، اما از سوی دیگر قانون ارث می گوید هر کسی می تواند 

به ارث خود برسد.
معاون توسعه مدیریت و منابع به محدودیت های سازمان امور 
اراضی کشور برای انجام ماموریت ها و وظایف محوله اشاره کرد 
و اظهار داشت: این سازمان به لحاظ اعتباری، نیروی انسانی، 
امکانات و ساختمان با محدودیت روبرو است و ما تلاش می کنیم 

در زمینه ترمیم نیروی انسانی اقدام شود.
سازمانی  پست های  درصد   ۴۶ اکنون  کرد:  خاطرنشان  وی 
نفر در  مجموعه وزارت جهادکشاورزی خالی است و ۶۴ هزار 

سنگر امنیت غذایی در این مجموعه فعالیت می کنند.

مهلت ۶ ماهه اتحادیه اروپا برای بهبود 

کیفیت پسته صادراتی ایران

بود  قرار  اینکه  بیان  با  پسته  انجمن  مدیره  هیات  عضو   
بودن  آلوده  دلیل  به  اروپا  اتحادیه  به  ایران  پسته  صادرات 
لغو شود، گفت: با پیگیری های انجام شده، اتحادیه اروپا به 

صادرکنندگان پسته ۶ ماه دیگر مهلت داد.
به گزارش از اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی ایران، 
»مظفر محمدی« امروز )پنجشنبه( در این باره اظهار داشت: 
اتحادیه اروپا حدود یک سال پیش هشدارهایی را درباره امکان 
ممنوعیت ورود پسته ایران به این اتحادیه اروپا داده بود که به 
نظر می رسد به دلیل برخی سهل انگاری ها اقدامات لازم برای 
رفع آلودگی ها و بهبود کیفیت پسته تولیدی انجام نشد تا آنجا 
که از طرف اتحادیه اروپا اعلام شود به زودی این ممنوعیت، 

اجرایی خواهد شد.
عضو هیات مدیره انجمن پسته تصریح کرد: پسته یک محصول 
ملی است و صادرات آن برای ایران اهمیت بالایی دارد. بنابراین 

نباید اجازه دهیم که خدشه ای به روند صادرات آن وارد آید.
وی ادامه داد: البته در یک سال گذشته ورود خودروسازان به 
عرصه صادرات پسته اختلالات زیادی در روند صادرات این 
محصول به وجود آورده است، زیرا آنان تخصص لازم را در این 
حوزه ندارند و باعث شدند پسته ایران به قیمت هایی پایین تر 
از بهای جهانی در بازارهای صادراتی عرضه شود و برای همین 
صادرکنندگان واقعی پسته را در روند قیمت گذاری با چالش 

روبه رو کردند.
انتشار تصمیم  دنبال  به  اقتصادی خاطرنشان کرد:  فعال  این 
اتحادیه اروپا مبنی بر جلوگیری از ورود پسته به اروپا، انجمن 
پسته، اتحادیه خشکبار، وزارت جهاد کشاورزی و وزارت امور 
خارجه شروع به رایزنی کردند و امکان ملاقات یک ساعته ای 
در مقر اتحادیه اروپا فراهم شد و متناسب با آن تلاش کردیم 
تا مهلتی گرفته شود تا اقدامات لازم در راستای بهبود کیفیت 
در  اصلاح  و  حرفه ای تر  آزمایش های  اجرای  پسته،  تولیدات 
پسته  محموله های  ارسال  و  نگهداری  انبارداری،  روش های 

انجام شود.
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اخبار

وزیر نفت: هزینه بنزین سوپر متناسب 
با هزینه واردات خواهد بود

قیمت  مطابق  سوپر  بنزین  قیمت  گفت:  نفت  وزیر 
وارداتی و متناسب با هزینه واردات خواهد بود.

 »محسن پاک نژاد« در حاشیه نشست هیات دولت در 
افزود: این  جمع خبرنگاران درباره واردات بنزین سوپر 
دارنده خودروهای  و  کسانی که  بود  اجتماعی  مطالبه 
لوکس خارجی وارداتی هستند، انتظار دارند از سوختی 

متناسب با شرایط موتور این خودروها استفاده کنند.
وی تصریح کرد: این ظرفیتی است که ایجاد می شود و 

هزینه آن را می پردازند.
این  از  بخشی  گفت:  چهاردهم  دولت  کابینه  عضو  این 
هزینه  هم  بخشی  و  است  آن  خرید  به  مربوط  هزینه 

انتقال آن به جایگاه های توزیع خواهد بود.
وزیر نفت، زمستان امسال را زمستانی سخت ندانست و 
افزود: خدا کمک خواهد کرد و با کمترین چالش پشت 

سرخواهیم گذاشت.
زمستان،  در  سوخت  تامین  درباره  نژاد  پاک 
منازل  برای  زمستانی  مدیریت سوخت  خاطرنشان کرد: 
درصد   ۸۰ تا  گاهی  داشت.  خواهیم  صنعتی  مراکز  و 
سوخت در بخش خانگی مصرف می شود اما تلاش می 
کنیم تا حد ممکن بخش های دیگر دچار مشکل نشوند 

و بخش صنعت با حداقل چالش روبه رو شود.
وی درباره احتمال اعمال فشارهای بیشتر بر خرید نفت 
ایالات  خارجی  سیاست  در  تغییرات  با  همزمان  ایران 
بازگشت احتمالی فشارهای دوران ترامپ در  متحده و 
صنعت صادرات نفت، گفت: به هر حال تدابیر لازم اتخاذ 

شده است.
جزئیات  وارد  بفرمایید  اجازه  اضافه کرد:  نفت  وزیر 
صنعت  در  ما  همکاران  که  باشید  مطمئن  اما  نشوم، 
ممکن  که  محدودیت هایی  و  شرایط  با  متناسب  نفت 
کرده اند  پیش بینی  را  لازم  های  اقدام  آید،  پیش  است 
و مشکلی در این زمینه به وجود نخواهد آمد که مردم 

نگران شوند.
برنامه ریزی های وزارت نفت  نژاد خاطرنشان کرد:  پاک 
در راستای حفظ پایداری تولید و صادرات نفت کشور 

انجام شده و نگرانی خاصی در این زمینه وجود ندارد.
وی درباره ساخت پالایشگاه های کوچک، افزود: ساخت 
آن  ما  که  است  از سیاست هایی  پالایشگاه های کوچک 
را دنبال می کنیم، به ویژه آنکه با سرمایه گذاری بخش 

خصوصی باشد آن را دنبال خواهیم کرد.
این  به  خام  نفت  تخصیص  امکان  گفت:  نفت  وزیر 
انجام  دارد،  وجود  که  فرایندی  اساس  بر  پالایشگاه 
اجابت  را  آن  و  کرده  توجه  درخواست ها  به  و  می شود 
تامین  خصوص  در  مشکلی  عنوان  هیچ  به  و  می کنیم 

خوراک پالایشگاه های کوچک وجود ندارد.
از  گذر  برای  وزارتخانه  این  آمادگی  درباره  نفت  وزیر 
مصرف  مدیریت  موضوع  کرد:  تصریح  زمستان،  فصل 
سوخت همواره از اوایل ماه آذر آغاز می شود، اما امسال 
وقوع سرمای زودرس در روزهای ابتدایی آبان سبب شد 
روزانه ۹۰ تا ۹۵ میلیون مترمکعب گاز به مصرف بخش 

خانگی، تجاری و صنایع کشور افزوده شود.
این  که  نیروگاه ها  مازوت سوزی  ماجرای  در  افزود:  وی 
از  روزها در جامعه مطرح شده است، قاعده و قوانینی 
سال ها پیش تدوین شده است و برای حال حاضر نیست.

پاک نژاد ادامه داد: در سبد سوخت زمستانی نیروگاه ها 
دارد  وجود  گازوئیل  و  نفت کوره  گاز،  انرژی  حامل  سه 
این  مصارف  مقدار  بین  مدیریتی  واقع  در  و  تعادل  و 
حامل ها برحسب شرایط سوخت زمستانی کشور انجام 
سال  به  اندازه   اگر  که  است  حالی  در  این  می شود. 
گذشته مازوت بسوزانیم، خاموشی و مشکلی در زمستان 

نخواهیم داشت.
وی با بیان اینکه تصمیم کاهش مصرف مازوت به دلیل 
اهمیت سلامت مردم و حفظ محیط زیست اتخاذ شد 
را  خاموشی هایی  خودش  تشخیص  به  نیرو  وزارت  تا 
و  اعداد  گذشته  سال  سه  در  کرد:  تأکید  کند،  اعمال 
ارقام مازوت سوزی به مراتب بیش از آن چیزی است که 

امروز در نیروگاه های ما انجام می شود.
از ترکمنستان واردات گاز نداریم، اما مذاکرات مقدماتی 

انجام شد
از  گاز  واردات  درباره  کابینه دولت چهاردهم  این عضو 
ترکمنستان بیان داشت: هم اکنون از ترکمنستان واردات 
انجام  کار  این  برای  مقدماتی  مذاکرات  اما  نداریم،  گاز 

شده است.
وی خاطرنشان کرد: بدهی  گازی به این کشور نداریم و 

همه بدهی ها پرداخت شده است.
پاک نژاد در پاسخ به این پرسش که چرا وزارت نفت با 
وجود هشدارهای داده شده مخازن نیروگاه های کشور را 
پیش از فصل سرما پر نکرده است، تصریح کرد: ابتدای 
ذخایر  حجم  شد  مستقر  چهاردهم  دولت  که  شهریور 
گازوئیل در نیروگاه ها حدود ۴۳ درصد نسبت به مدت 
بود، همچنین در ۲۰ روز نخست  پارسال کمتر  مشابه 
آبان امسال نزدیک به ۹۰ درصد انتقال سوخت مایع به 
نیروگاه ها نسبت به مدت مشابه پارسال افزایش داشته 

است.
وزیر نفت با اشاره به تمایل نیروگاه های کشور به استفاده 
گازوئیل  تحویل  مقدار  چقدر  هر  گفت:  گازوئیل،  از 
منع  به دلیل  اما  دادیم،  افزایش  امسال  را  نیروگاه ها  به 
استفاده از مازوت در نیروگاه ها مصرف گازوئیل افزایش 
یافت، به همین دلیل حجم ذخایر گازوئیل در نیروگاه ها 

مطابق با نظر ما افزایش نیافت.
وزیر نفت در خاتمه در پاسخ به پرسشی درباره صادرات 
نفت و بنزین به افغانستان و برگشت خوردن محموله ها 
گفت:  نداریم،  افغانستان  به  نفت  ارسال  اینکه  بیان  با 
بخشی از اختلافات، مربوط به تفاوت روش های سنجش 

شاخص های استاندارد است.

ولیعهد  به  خطاب  رئیس جمهور  اول  معاون 
عربستان، گفت: در ماه های اخیر، مسیرجدیدی 
دو  تعامل  و  ارتباط  گسترش  و  توسعه  برای 
این راه، مسیری  کشور گشوده شده است که 

برگشت ناپذیراست.
و  حضور  برای  که  جمهور  رئیس  اول  معاون 
سخنرانی در اجلاس اضطراری سازمان همکاری 
همصدایی  موضوع  با  عرب  اتحادیه  و  اسلامی 
صهیونیستی،  رژیم  تجاوزات  محکومیت  در 
در  بود، شامگاه دوشنبه،  کرده  ریاض سفر  به 
دیداری دو جانبه با محمد بن سلمان، به بررسی 
اقدامات صورت گرفته برای تعمیق روابط حسنه 
دو کشور و راهکارهای توقف تجاوزات وحشیانه 
رژیم اشغالگر و امدادرسانی به مردم فلسطین و 

لبنان پرداختند.
در این دیدار، ابتدا معاون اول رئیس جمهور که 
به گرمی از سوی ولیعهد سعودی مورد استقبال 
شایسته  میزبانی  از  تشکر  با  بود،  گرفته  قرار 
ماه های  در  گفت:  ریاض  نشست  در  عربستان 
گسترش  و  توسعه  برای  مسیرجدیدی  اخیر، 
ارتباط و تعامل دو کشور گشوده شده است که 

این راه، مسیری برگشت ناپذیراست.
وی افزود: تردیدی نیست که  منافع این تعمیق 
سعودی  عربستان  و  شامل  ایران  تنها  روابط، 
و  ویژگی ها  به  توجه  با  و مطمئنا  نخواهد شد 
جهان  و  منطقه  بر  کشوربزرگ  دو  تاثیرات 
همکاری های  توسعه  باعث  اقدام  این  اسلام، 
منطقه ای و همبستگی هر چه بیشتر ملت های 

اسلامی خواهد بود.
دیدار  این  ادامه  در  رئیس جمهور  اول  معاون 
از  رئیس جمهور،  سلام  ابلاغ  ضمن  صمیمانه، 
ایران  به  سفر  برای  سعودی  عربستان  ولیعهد 

دعوت کرد.
کشور،  دو  سیاسی  روابط  توسعه  افزود:  عارف 
در شرایط کنونی مسیر درست و صحیحی را 
دنبال می کند و امیدواریم که این رابطه خوب 
فرهنگی،  اقتصادی،  زمینه های  در  سیاسی، 
علمی و فناوری هم با جدیت از سوی طرفین 

دنبال شود.
وی گفت: اطمینان دارم برگزاری این دیدار در 
روابط  در  جدی  گشایش های  سطح،  بالاترین 
ایجاد خواهد کرد، چرا که  فیمابین دو کشور 
ایران و عربستان، به عنوان دو عضو تاثیرگذار 
سازمان همکاری های اسلامی، نقش مهمی در 
به  اسلامی  ملت های  گریبانگیر  مشکلات  حل 
ویژه در مسئله فلسطین و لبنان خواهند داشت.

کشورهای  افزود:  رئیس جمهور  اول  معاون 
منطقه باید با اتخاذ موضع واحد و قاطع و انجام 
در  نسل کشی  تداوم  مانع  هماهنگ،  اقدامات 
رژیم صهیونیستی  تجاوزگری  و گسترش  غزه 

در منطقه شوند.
عارف اضافه کرد: رابطه جمهوری اسلامی ایران 
و عربستان سعودی را ضرورتی مهم برای توسعه 
ثبات و امنیت در منطقه می دانیم و خرسندیم 
جمهوری  راهبردی  سیاست  چارچوب  در  که 
اسلامی ایران در توسعه روابط با همسایگان و 
دو  روابط  عالی سعودی،  مقامات  تدابیر  با  نیز 
کشور نه تنها از سرگرفته شده، بلکه با سرعت 

در حال توسعه است.
و  اسرائیل  مانند  دشمنانی  اگرچه  افزود:  وی 
ایران  حسنه  رابطه  از  است  ممکن  حامیانش، 
وعربستان ناخرسند بوده و در مسیر آن سنگ 
ارتباط را برای مردم دو  این  اما  اندازی کنند، 
کشور و همچنین منطقه و جهان اسلام مهم 
و ضروری می دانیم و به توسعه همکاری های 

نزدیک و حداکثری چشم امید دوخته ایم.
موقعیت  گفت:  رئیس جمهور  اول  معاون 
برای  را  فرصت  بهترین  ایران،  جغرافیایی 
ترانزیت وانتقال کالا از خلیج فارس به شمال 
ایران فراهم می آورد و همانگونه که در ملاقات 
وزرای خارجه دو کشور در نیویورک توافق شد 
گسترش  تا  است  رسیده  فرا  آن  زمان  اکنون 
دستور  در  فیمابین  اقتصادی«  »همکاری های 

کار قرار گیرد.
عارف افزود:  معتقدیم رشد روابط متقابل، منجر 
در  و  یکدیگر  به  کشورها  شدن  تر  نزدیک  به 
نهایت زمینه ساز دستیابی به صلح و ثبات در 
منطقه خواهد بود و امیدواریم که موانع پیش 
روی همکاری های اقتصادی و تجاری، با تدابیر 

مسئولان دو کشور برطرف شود.
سلمان  بن  محمد  مواضع  از  قدردانی  با  وی 
درنشست ریاض در محکومیت حمله اسرائیل به 
ایران، با اشاره به جنایات اسرائیل در به شهادت 
گفت:  حماس  و  الله  حزب  سرداران  رساندن 
هزینه  صهیونیستی،  رژیم  وحشیانه  تجاوزات 

های انسانی فراوانی را به مردم منطقه 
تحمیل کرده است ولی خوشحالیم که 
علیرغم وحشی گری های صورت گرفته 
از سوی رژیم اشغالگر، موقعیت جنبش 
حماس و حزب الله  هرگز تضعیف نشده 

است.
اعتقاد  افزود:  رئیس جمهور  اول  معاون 
صورت  به  اسلام  دنیای  اگر  که  داریم 
هیچگاه  می کردند،  عمل  واحده  امت 
را  وحشیگری ها  این  جرأت  اسرائیل، 
نداشت و در شرایط کنونی نیز ما جنگ 
هیچگاه  و  نمی دانیم  منطقه  نفع  به  را 
هم شروع کننده جنگ نبوده و نخواهیم 
ارضی  تمامیت  از  قاطعیت  با  اما  بود 

کشورمان دفاع خواهیم کرد.
گسترش  مسیر  در  کرد:  اظهار  عارف 
روابط، اگرهم اختلاف نظرهایی بین دو 
باشد، منطقی ترین  کشور وجود داشته 

و گفتگو  مذاکره  اختلافات،  این  برای حل  راه 
است و مسیری که با تدبیر دو کشور شروع شده 
و مبتنی بر منافع کشورهای اسلامی است، با 

قدرت ادامه خواهد یافت.
کل  کردن  درگیر  اسرائیل،  هدف  گفت:  وی 
همکاری  اما  است  ویرانگر  جنگی  در  منطقه 
نقشه  این  تواند  می  عربستان  و  ایران  نزدیک 
را نقش برآب کند و دو کشور نقش مهمی در 

ثبات و صلح منطقه ایفا کنند.
و  ایران  روابط  برای  سلمان  بن  بینی  پیش 

عربستان: ۲۰۲۵ در بالاترین سطح
سعودی  عربستان  ولیعهد  سلمان،  بن  محمد 
اول  معاون  از مواضع حکیمانه  قدردانی  با  نیز 
رئیس جمهور کشورمان، از تلاش های وزیر امور 
خارجه ایران در جریان مذاکره با وزیر خارجه 

عربستان تشکر کرد.
اشاره  با  ادامه  در  سعودی  عربستان  ولیعهد 
مبنی  جمهور  رئیس  اول  معاون  سخنان  به 
دو  شده  آغاز  روابط  بودن  ناپذیر  برگشت  بر 
کشور گفت: نقطه ای که امروز در گسترش و 
تعمیق رابطه با ایران، به آن رسیده ایم، مطلوب 

پادشاهی عربستان است.
محمد بن سلمان با تاکید بر ضرورت گسترش 
روابط و همکاری های دو جانبه به ویژه در حوزه 
اتفاقات  و  حوادث  گفت:  فرهنگی  و  اقتصادی 
مانعی  و  منطقه هیچگاه خلل  اخیر  یک سال 
برای توسعه روابط فیمابین دو کشور نبوده و 
نخواهد بود و تردیدی ندارم که تا پایان سال 
بزرگ منطقه در  این دو کشور  روابط   ،۲۰۲۵

بالاترین سطح قرار خواهد گرفت.
تاریخی  تجارب  از  ما  افزود:  عربستان  ولیعهد 
درس می گیریم و از این تجربیات، برای ایجاد 
و  دو کشور  بین  و طولانی  روابط مستحکمتر 

تحکیم هر چه بیشترآن استفاده خواهیم کرد.
محمد بن سلمان گفت:همانند ایران، ما نیزبرای 
توسعه روابط خصوصا در عرصه اقتصادی بسیار 

جدی و پیگیر هستیم.
ولیعهد عربستان سعودی که کشورش میزبانی 
نشست اضطراری کشورهای همکاری اسلامی 
با  ادامه  در  داشت  برعهده  را  عرب  اتحادیه  و 
محکومیت تجاوزگری رژیم صهیونیستی گفت: 
المللی  بین  موازین  از  یک  هیچ  به  رژیم  این 
اینکه  برای  شرایط،  این  در  و  نیست  پایبند 
تصمیمات  باید  باشد  ثبات  و  در صلح  منطقه 

حکیمانه و درستی اتخاذ کنیم.
تدابیر  از  قدردانی  با  دیدار،  این  پایان  در  وی 
حکیمانه جمهوری اسلامی ایران در مواجهه با 
تحولات منطقه گفت: به هیچ وجه اجازه نمی 
دهیم که از خاک و آسمان کشورمان در حمله 

به ایران استفاده شود.
عارف: باید آتش بس شرافتمندانه ای در غزه و 

لبنان انجام گیرد
جمهور،  رئیس  اول  معاون  عارف  محمدرضا 
شرایط  در  لبنان  و  غزه  مظلوم  مردم  گفت: 
نگران کننده ای به سر می برند و باید کمک های 
بشردوستانه با اولویت در اختیارشان قرار گیرد و 

آتش بس شرافتمندانه ای انجام گیرد.
نشست  دومین  از  بازگشت  از  پس  عارف  
و  اسلامی  همکاری های  سازمان  اضطراری 
اتحادیه عرب در عربستان در جمع خبرنگاران، 
افزود: این اجلاس به پیشنهاد ایران برگزار شد 
و خوشبختانه سران کشورهای اسلامی و عربی 

استقبال خوبی از این اجلاس داشتند.
معاون اول رئیس جمهور با تاکید بر اینکه این 
شد،  برگزار  سران  با حضور حداکثری  اجلاس 
شرایط  این  در  اجلاس  برگزاری  کرد:  اظهار 
اسلامی  برای جمهوری  بزرگ  موفقیتی  زمانی 

بود که پیشنهادش مورد استقبال قرار گرفت و 
عربستان هم میزبانی خوبی داشت.

رژیم  که  شرایط  این  در  کرد:  تاکید  وی 
می دهد،  ادامه  خود  تجاوز  به  صهیونیستی 
پیام  و  بود  ضرورت  یک  اجلاس  این  برگزاری 
واحدی را از دنیا رساند که الحمدالله این صدا 
شنیده و قطعنامه خوب و جامعی تصویب و بر 

ضرورت توقف اقدام این رژیم تاکید شد.
عارف افزود: همکاران ما در وزارت امور خارجه 
پیشنهادات خوبی در این اجلاس مطرح کردند 

که عموما تصویب شد.
وی با تاکید براینکه دنیا باید به این نتیجه برسد 
گفت:  شود،  تنبیه  باید  صهیونیستی  رژیم  که 
مردم مظلوم غزه و لبنان در شرایط نگران کننده 
ای به سر می برند و باید کمک های بشردوستانه 
با اولویت در اختیارشان قرار گیرد و آتش بس 

شرافتمندانه ای انجام گیرد.
معاون اول رئیس جمهور تاکید کرد: از جمله 
بندهای قطعنامه پیگیری تعلیق و اخراج رژیم 
صهیونیستی از سازمان ملل است که پیامدهای 

سیاسی خوبی دارد.
امروز دنیایی که بحث حقوق  ادامه داد:  عارف 
بشری اش گوش دنیا را کر کرده باید به خود 
از معیارهای خشن دوگانه خود  بیاید و دست 
سکوت  نفر  هزاران  کشتار  مقابل  که  بردارد 
می کند ولی برای کشته شدن یک نفر در جای 

دیگر عزا می گیرد.
وی گفت: ار همکاران خوبم در وزارت خارجه 
ما صحبت های  این اجلاس  در  تشکر می کنم؛ 
همه  و  داشتیم  کشورها  سران  با  هم  کوتاهی 
کشورهای اسلامی علاقه مند به توسعه روابط 

با ایران هستند.
همچنین  افزود:  جمهور  رئیس  اول  معاون 
نشست خوبی با ولیعهد عربستان برگزار شد و 
بحث های صمیمانه ای داشتیم که بر ضرورت و 

توسعه روابط تاکید شد.
عارف گفت: معتقد هستیم که توسعه روابط دو 
جانبه با عربستان باعث همبستگی و اجماع در 

کشورهای منطقه و اسلامی می شود.
ان شالله در همه زمینه ها شاهد  داد:  ادامه  وی 
دنیای  و  ملت  دو  نفع  به  که  باشیم  تحولاتی 

اسلام باشد.
عارف: دولت چهاردهم نگاه جدی به صادرات و 

اهمیت دیپلماسی اقتصادی دارد
 معاون اول رئیس جمهور گفت: دولت چهاردهم 
دیپلماسی  اهمیت  و  صادرات  به  جدی  نگاه 
تجاری و اقتصادی کشور دارد که در این راستا 
صادرات  در  مهم  نقش  دلیل  به  پتروشیمی ها 

غیرنفتی می توانند به دولت کمک کنند.
مدیران  با  جلسه ای  در  عارف  محمدرضا   
تاکید  با  پتروشیمی  بزرگ  شرکت های  عامل 
بخش  مشکلات  و  مسائل  به  رسیدگی  بر 
برنامه  اجرای  برای  کرد:  تصریح  پتروشیمی، 
هفتم توسعه و همچنین رسیدن به هدف رشد 
۸ درصدی پیش بینی شده در این برنامه باید از 

بخش پتروشیمی کمک بگیریم.
دلاری  میلیارد   ۱۵۰ نیاز  به  اشاره  با  وی 
 ۸ رشد  تحقق  برای  خارجی  سرمایه گذاری 
خاطرنشان  توسعه  هفتم  برنامه  در  درصدی 
از مهم ترین بخش های  کرد: بخش پتروشیمی 
اقتصادی برای ورود سرمایه گذاری خارجی است 
برای  نیز  بسیار خوبی  بازار  این صورت  در  که 
ایرانی در این حوزه در  محصولات شرکت های 

سطح جهان ایجاد خواهد شد.
اهمیت  به  اشاره  با  رئیس جمهور  اول  معاون 
صنعت  در  پیشرفته  فناوری های  از  بهره گیری 
کشور به ویژه بخش پتروشیمی، افزود: با توجه 
به تغییرات سریع و گسترده فناوری در جهان 

روز  مقتضیات  با  منطبق  فناوری های  با  باید 
همواره  پتروشیمی  بخش  و  کرد  حرکت  دنیا 
پیشرو  دنیا  روز  فناوری های  از  بهره گیری  در 
بوده است و باید در نظر داشت اگر نگاه سنتی 
تولید  هزینه های  عنوان  هیچ  به  شود،  حاکم 
بازارهای جهانی را نمی دهد و  اجازه رقابت در 
ویژه  به  پیشرفته  فناوری های  از  استفاده  لزوم 
هوش مصنوعی که به کارآمدی بالاتر و کاهش 
هزینه ها کمک شایان توجهی می کند، یک الزام 

است.
عارف توجه به »تحقیق و توسعه« در صنعت را 
نیز یک الزام اساسی و مهم برشمرد و تاکید کرد: 
هزینه  نه  در صنعت  توسعه  و  تحقیق  موضوع 
بلکه سرمایه گذاری است که به بازدهی و سود 
به شدت بالای شرکت ها و صنایع منجر می شود 
که برای نمونه شرکت های خودروسازی مهم در 
از فروش خود را برای  صنعت جهان ۳ درصد 
تحقیق و توسعه قرار می دهند که در کشور از 
این موضوع غفلت شده است و نگاه تشریفاتی 
به موضوع مهم تحقیق و توسعه آسیب زا است 
که خوشبختانه بخش پتروشیمی به این موضوع 
ادامه  در  باید  و  داشته اند  کافی  توجه  مهم 

فعالیت های خود بیشتر جدی بگیرند.
برای  چهاردهم  دولت  برنامه  به  اشاره  با  وی 
تربیت هزار نیروی کیفی و تاکیدات مقام معظم 
رهبری مبنی بر تربیت ۱۰۰ نیروی شایسته در 
زمینه مدیریت عالی کشور در این طرح تاکید 
کرد: نگاه دولت در این طرح به بنگاه های بزرگ 
بخش خصوصی است که این نیروها می توانند 
هم در صنعت استفاده شوند و اگر در حاکمیت 
کافی  شناخت  دلیل  به  کنند  پیدا  حضور  نیز 
پیشران  و  بزرگ  صنایع  مشکلات  و  مسائل  از 
این  مشکلات  از  بسیاری  پتروشیمی  جمله  از 

بخش ها حل می شود.
اهمیت  بر  تاکید  با  رئیس جمهور  اول  معاون 
نقش مهم، کلیدی و محوری صنعت پتروشیمی 
اینکه  با بیان  افزایش ثروت ملی و  در تولید و 
اقتصادی کشور  پیشران  عنوان  به  این صنعت 
در ارتقای ارزش افزوده، اشتغال زایی و اقتصاد 
ملی نقش مؤثری دارد، تصریح کرد: هیچ راهی 
جز اینکه به جایگاه اول در صادرات محصولات 
پتروشیمی در منطقه برسیم، وجود ندارد چرا 
این  اختیار  در  برجسته  علمی  نیروهای  که 
صنعت، مزیت مهم پتروشیمی ایران در مقایسه 
با کشورهای مهم این بخش در جهان و بویژه 

همسایگان است.
عارف همچنین به عدم توجه کافی به دیپلماسی 
اشاره و  تجاری در سال های گذشته در کشور 
به  جدی  نگاه  چهاردهم  دولت  کرد:  تاکید 
صادرات و اهمیت دیپلماسی تجاری و اقتصادی 
به  پتروشیمی ها  راستا  این  در  که  دارد  کشور 
دلیل نقش مهم در صادرات غیرنفتی می توانند 

به دولت کمک کنند.
معاون هماهنگی  به  این نشست  پایان  در  وی 
اول  معاون  زیربنایی  و  اقتصادی  نظارت  و 
رئیس جمهور دستور داد: تا کارگروه پشتیبانی 
و  جدید  سازوکاری  در  پتروشیمی  صنعت  از 
صنایع  توسعه  شرکت  سرپرست  از  ترکیبی  با 
کارفرمایی صنعت  انجمن  دبیرکل  پتروشیمی، 
و  معدن  صنعت،  وزرای  معاونین  پتروشیمی، 
تجارت و اقتصاد، معاونین روسای سازمان برنامه 
از  تن  چند  همراه  به  مرکزی  بانک  بودجه  و 
با  پتروشیمی  بزرگ  عامل شرکت های  مدیران 
تشکیل جلسات منظم به بررسی مشکلات کلان 
و راهکارهای حل مسائل این حوزه پرداخته و 
ارایه  جمهور  رئیس  اول  معاون  به  آن  گزارش 

کنند.

عارف از ولیعهد سعودی برای سفر به ایران دعوت کرد؛ 
مسیر برگشت ناپذیرِ گسترش روابط تهران-ریاض

اخبار

وزیر نیرو: همه نیروگاه های کشور آماده 
تولید حداکثری برق هستند

کشور  های  نیروگاه  همه  اینکه  بر  تاکید  با  نیرو  وزیر   
امیدواریم  گفت:  هستند  برق  حداکثری  تولید  آماده 
مشکلات مربوطه )در حوزه تامین گاز مورد نیاز نیروگاه 

ها( از سوی مجموعه وزارت نفت رفع شود.
عباس علی آبادی در جریان افتتاح پست دائم ۴۰۰.۱۳۲ 
کیلو ولت شهید هاشمی و خطوط ارتباطی ۱۳۲ کیلوولت 
شهرستان اهواز در جمع خبرنگاران اظهارکرد: بخشی از 
شرایط سخت در حوزه انرژی را پشت سرگذاشته ایم و 
امیدواریم برابر با تاکیدهای رییس جمهور و همچنین با 
باقی  اقداماتی که در وزارت نفت تدبیر شده، مشکلات 

مانده هرچه زودتر رفع شود.
تولید  آماده  کشور  های  نیروگاه  همه  داد:  ادامه  وی 
حداکثری برق هستند و این نیروگاه ها در وضعیت بسیار 

خوب از نظر فنی قرار دارند.
به  سنتی  از  انرژی  تولید  نحوه  در  تغییر  نیرو  وزیر 
تجدیدپذیر را رویکرد جدی کشور عنوان کرد و گفت: 
ظرفیت فعلی کشور از منابع تجدید پذیر ۱۳۰۰ مگاوات 
تولید برق است که بر اساس چشم انداز تعیین شده این 

میزان باید به ۳۰ تا ۴۰ هزار مگاوات برسد.
علی آبادی تصریح کرد: امروز در بهبهان ساخت نیروگاه 
با ظرفیت اسمی ۶۰۰ مگاوات آغاز شد که  خورشیدی 
امیدواریم بخشی از این طرح، پیش از پیک مصرف در 

سال آینده، وارد مدار شود.
وی با اشاره به اینکه طی سه ماه اخیر بیش از یک هزار 
اضافه  نیروگاهی کشور  برق  به ظرفیت  و ۲۰۰ مگاوات 
شده است گفت: پیش بینی می شود ۸۰۰ مگاوات دیگر 
تا پایان سال به ظرفیت نیروگاه های سنتی کشور افزوده 

شود.
وضعیت  بهبود  با  رسد  می  بنظر  یادآورشد:  نیرو  وزیر 
داشته  بهتری  برق  تولید  بتوانیم  سنتی،  های  نیروگاه 

باشیم.
زمینه  وفاق در  انداز روشن دولت  به چشم  آبادی  علی 
های مختلف اشاره کرد و گفت: دولت برای رفع مشکلات 
و ایجاد وضعیت مطلوب در حوزه های مختلف از جمله 

بخش انرژی، اراده جدی دارد.
براساس این گزارش، ۹ پروژه پست و خط شرکت برق 
هزارو  سه  سرمایه گذاری  ارزش  با  خوزستان  منطقه ای 
بهره برداری  به  همزمان  صورت  به  تومان  میلیارد   ۸۱۳

رسید.
همچنین با بهره برداری از این ۹ پروژه، ۹۱۷ مگاولت 
طول  به  مدار  کیلومتر   ۳۴ و  پست ها  ظرفیت  به  آمپر 

شبکه اضافه شده است.
وزیر نیرو: وضعیت مخازن سدها نامناسب است

وزیر نیرو گفت: وضعیت مخازن سدهای کشور نامناسب 
است و باید تمهیدات لازم را برای مدیریت این شرایط 

دشوار اتخاذ کنیم.
عباس علی آبادی در جریان افتتاح بزرگترین آب شیرین 
کن استان خوزستان در آبادان افزود: وضع سدها مناسب 

نیست اگرچه مخازن آب در حال افزون سازی است.
نگاه  با  تجدیدپذیر  نیروگاه های  توسعه  کرد:  بیان  وی 
ملی و یکپارچه به حوزه انرژی و با هدف کاهش ناترازی 
در اولویت است چراکه این ناترازی بخش های صنعت و 

کشاورزی را تحت تاثیر قرار داده است.
وزیر نیرو گفت: این ناترازی که اکنون بسیار بزرگ شده، 
بخش های  همه  تقریبا  و  کرده  بروز  مختلفی  دلایل  به 
اقتصاد، صنعت و رفاه را تحت  تاثیر منفی قرار داده است.

وی با اشاره به اهتمام دولت برای کاهش میزان ناترازی 
فعلی افزود: مصرف انرژی در کشور بالا است و باید راهی 

برای مدیریت آن پیدا کرد.
بیان  و  دانست  شهدا  سرزمین  را  خوزستان  علی آبادی، 
کرد: خون تقریبا کل ایران در این استان ریخته شده و 

خدمت به این استان از واجبات است.
وی افزود: تقریبا نوار جنوب کشور را باید از میلیاردها 
مترمکعب آب شرب برخوردار کنیم که با کمک هم این 

اقدام عملیاتی خواهد شد.
محل  از  گفت:  ثروت  خلق  لزوم  بر  تاکید  با  نیرو  وزیر 
ثروت ایجاد شده برای مردم رفاه و آسایش ایجاد خواهیم 

کرد.
وی با اشاره به اینکه اقداماتی در دوره کوتاه دولت برای 
موضوع  در  خوبی  وضعیت  افزود:  شد،  انجام  ناترازی 
تجهیزات  کننده  صادر  امروز  و  داریم  انرژی  تبدیل 

الکتریکی هستیم.
علی آبادی با بیان اینکه طرح های آبادان نواقصی دارد که 
برای رفع آن اقدام خواهد شد، اظهارکرد: ۹۷ درصد برق 
به صورت  مانده  باقی  تامین شده که سه درصد  کشور 
خاموشی در کل کشور لحاظ شده و این خاموشی فقط 

روزها است.
و  وفاق  با  باید  و  در جنگ هستیم  ما  امروز  افزود:  وی 

همدلی کشور را بسازیم.
وزیر نیرو: تکمیل طرح های آب و فاضلاب خوزستان از 

برنامه های مهم این وزارتخانه است
 وزیر نیرو تکمیل طرح های آب و فاضلاب خوزستان را 
تلاش  گفت:  و  دانست  نیرو  وزارت  مهم  های  برنامه  از 
می کنیم با همکاری دیگر مسئولان استان، منابع مورد 

نیاز این طرح ها را تامین کنیم.
تصفیه  وضعیت  بررسی  جریان  در  آبادی  علی  عباس 
بخش  کرد:  بیان  خبرنگاران  جمع  در  اهواز  غرب  خانه 
آب و فاضلاب از اولویت دارترین کارهای ما در وزاتخانه 
بسیار  آب  بازچرخش  و  تامین  بحث  امروزه  زیرا  است 

مهم است.
وی افزود: رسیدگی به مشکلات آب و فاضلاب خوزستان 
برای ما بسیار مهم است و به طور قطع گام های اساسی 

برای رفع این مشکلات بر می داریم.
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پنل های خورشیدی در بقاع متبرکه 
کشور نصب و راه اندازی می شود

 رئیس سازمان اوقاف و امور خیریه گفت: با هدف 
کمک به شبکه برق کشور، پنل های خورشیدی در 

تمامی بقاع متبرکه نصب و راه اندازی خواهد شد.
برخی  بیان  با  خاموشی  سیدمهدی   حجت الاسلام 
مشکلات افزایش مصرف و وضعیت تولید برق کشور 
برخی مسئولان کشور  اعلام  به  توجه  با  کرد:  بیان 
مبنی بر اینکه نیاز برق در ۱۰ سال آینده از مرز ۱۵۰ 
البته اینگونه  هزار مگاوات عبور خواهد کرد، افزود: 
اخبار اتفاق خوبی است زیرا که در پاکیزیکی هوا و 

شرایط زیست محیطی کمک شایانی دارد.
خاموشی با بیان اینکه برخی نیروگاه های برق کشور 
کاهش  هدف  با  مازوت  سوخت  مصرف  دلیل  به 
آلودگی هوا از مدار خارج شده اند، به تشریح وضعیت 
فروش برق و عرضه آن در بورس و مقایسه جریان 

برخی سوخت های فسیلی پرداخت.
رئیس سازمان اوقاف و امور خیریه افزود: در بودجه، 
است  شده  گرفته  نظر  در  همت  نفت ۲۵۰  فروش 
که با جریان بنزین می تواند به ۸۰۰ همت یا بالاتر 
برسد، اما به دلیل اینکه سرانه کشور ما پایین است 
زندگی  اداره  سبد  در  پذیرد.  صورت  کار  این  نباید 
با میزان  ایم که  را آورده  ارزان  نقل  مردم، حمل و 

درآمد، سربه سر می شود.
مشکل  از  بخشی  حل  به  کمک  اینکه  بیان  با  وی 
است،  اوقاف  اولویت های سازمان  از  انرژی  ناترازی 
گفت: در طرح های مولدسازی، چندین سال است 

که روی این موضوع تاکید می کنم.
از  پشتیبانی  جریان  در  سویی  از  کرد:  عنوان  وی 
مولدسازی هایی که دارد صورت می گیرد گرفتاری 
هایی داریم؛ برخی موقوفات پای کار آمده اند، ولی 
در  دارند  تری  پایین  عدد  که  موقوفات  بسیاری 
را  خود  سرمایه  فقط  و  کنند  نمی  شرکت  مناقصه 

حفظ کرده اند.
و  فرهنگی  معاون  عادل،  غلامرضا  الاسلام  حجت 
محمد  الاسلام  حجت  اوقاف،  سازمان  اجتماعی 
مذهبی  اماکن  و  متبرکه  بقاع  مدیرکل  نوروزپور، 
وری  بهره  معاون  بیگدلی،  سهیل  اوقاف،  سازمان 
اقتصادی موقوفات و بقاع متبرکه و کمیل خجسته، 
مدیرعامل شرکت گیتی هوشمند ماندگار از اعضای 

حاضر در این نشست بودند.

فرهنگ عمومی ضامن تفکر و 
هویت ایرانی اسلامی است

اینکه  بیان  با  کشور  عمومی  فرهنگ  شورای  دبیر   
فرهنگ عمومی باید زمینه ساز و بسترساز حکمرانی 
خوب باشد، گفت: همه حوزه ها دست به دست هم 
دهیم و فرهنگ عمومی را به عنوان ضامن تفکر و 

هویت ایرانی اسلامی، در جامعه تسری دهیم.
 قادر آشنا در آیین معرفی دبیر جدید شورای فرهنگ 
عمومی کشور، با قدردانی از حسن ظن وزیر فرهنگ 
و ارشاد اسلامی افزود: در دوره قبل هم ماموریت هایی 
ابلاغ می فرمودند  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر  که 
قبول می کردم. در همه بخش های تخصصی به جز 

معاونت مطبوعاتی کار کردم.
به  می شود  دقیق  مطالعه  یک  با  داشت:  اظهار  وی 
این حوزه کمک کرد. با مشورتی که با مشاور محترم 
عالی وزیر داشتم و قوت قلب ایشان، این مسئولیت را 
پذیرفتم و خوشحال هستم که وارد این عرصه بشوم و 
بتوانم کمکی در انجام وظایف این حوزه داشته باشم.

که  مواردی  همین  سال های ۱٣٩۰  در  افزود:  آشنا 
ضمانت  نداشتن  مانند  کردید،  اشاره  آن ها  به  شما 
اجرا، عدم وجود بودجه، ساختار معیوب، عدم توجه 
به  را  ارتباط معاونت های تخصصی  به موضوع، عدم 
صورت مکتوب برای شورای فرهنگ عمومی ارسال 

کردم.
به  اشاره  با  کشور  عمومی  فرهنگ  شورای  دبیر 
ماموریت های وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی افزود: 
و  فرهنگ  وزارت  های  ماموریت  که   ۱٣۶۶ سال  از 
به  تبدیل  ارشاد  بازنگری شد، وزارت  ارشاد اسلامی 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی شد. یک قانون چهار 
ماده ای وضع شد. در بند آخر ماده اشاره می کند که 
این اقدامات و ماموریت ها در راستای فرهنگ عمومی 

است.
باید  عمومی  فرهنگ  داشت:  اظهار  مطلب  آشنا 
فراهم  را  آن  بستر  و  کند  طلب  را  خوب  حکمرانی 
کند. همه باید کمک کنند، فرهنگ عمومی متعلق 
به همه ی جامعه است. بنابراین این موضوع یک عزم 
جدی و مشارکت برون و درون دستگاهی را می طلبد.

فرهنگ  افزود:  کشور  عمومی  فرهنگ  شورای  دبیر 
عمومی باید زمینه ساز و بستر ساز حکمرانی خوب 
می دانیم  متقن  قانون  را  خوب  حکمرانی  اگر  باشد. 
می تواند ضامن حکمرانی خوب باشد. بنابراین تمامی 
حوزه ها باید به کمک فرهنگ عمومی بیایند، حوزه 
دست  به  دست  حوزه ها  همه  و  نمایشی  سینمایی، 
هم دهیم و فرهنگ عمومی که ضامن تفکر و هویت 

ایرانی اسلامی است را در جامعه تسری دهیم.

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با تاکید بر اینکه 
پیشران تمدن اسلامی علم بوده است، گفت: 
کتابخانه ها  اسلامی  تمدن  در  علم  پیشران 
کتاب  راه  در  علم  مسیر  نگاه  این  با  بودند. 
می تواند  می شود.  مشخص  کتابخانه ها  و 
این  از  فرهنگی  فعالیت های  آینده  چشم انداز 

مسیر و با این نگاه باشد.
 سیدعباس صالحی  با تاکید بر جامعه و تمدن 
بیان  کتابخوانی  و  کتاب  به  توجه  در  نبوی 
کرد: این نگاهی بوده است که جامعه و تمدن 
نبوی را شکل داد. تمدن های بشری در تاریخ 
تمدن  پیشران  و  داشتند  پیشران هایی  بشر 
اسلامی علم بوده است و پیشران علم در تمدن 
کتاب  نگاه،  این  با  بودند.  کتابخانه ها  اسلامی 
و چشم انداز  علم هستند  کتابخانه ها مسیر  و 
این  از  تواند  می  فرهنگی  فعالیت های  آینده 

مسیر و با این نگاه باشد.
باید عمر طبیعی و علمی انسان با هم تقارن 

داشته باشد
صالحی اظهار داشت: انسان دو نوع عمر دارد؛ 
یکی عمر طبیعی و بیولوژیک و دوم عمر علمی 
که عمر علمی ما باید با عمر طبیعی مان تقارن 
داشته باشد. عمر علمی با دو مشکل رو به رو 
این عمر  مواجه می شود،  اجبار  دو  با  و  است 
موقت و ناپایدار است و دوم اینکه محدود به 
زمان مدرسه و دانشگاه است. کتاب و کتابخانه 

راه فرار از این محدودیت ها است.
این  در  افزود:  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
امتداد عمر علمی در طول و  حوزه است که 
عمق پیش می آید کتاب و کتابخوانی در اینجا 

فرصت می سازد.
و  جامعه سازی  کلان  نگاه  بررسی  با  او 
کتابخوانی  و  کتاب  حوزه  در  تمدن سازی 
بیان کرد: اگر بخواهیم عمر علمی و طبیعی 
کتابخوانی  کتاب  به  نیاز  باشد،  داشته  تقارن 
و کتابخانه است. ما جامعه ای هستیم که از 
جامعه شفاهی سنتی به جامعه شفاهی صوتی 
رفتیم، جامعه شفاهی خطاهای زیادی دارد در 
به جامعه صوتی  از جامعه سنتی  گذر سریع 

نیاز به کتابخوانی داریم.
در  که  کتابخوانی  سند  به  تاکید  با  صالحی 
این  داد:  ادامه  شد،  تصویب  گذشته  ماه های 
کمک  کتابخوانی  روند  به  می تواند  سند 
ناشر،  مولف،  کتابخوانی  اصلی  اضلاع  کند. 
این  و  است  کتابدار  و  کتابخانه  کتابفروشی، 

اضلاع می تواند کتابخوانی را ترویج دهد.
به گفته او مسائل معیشتی کتابداران جایگاه 

ویژه ای دارد و این مساله اغراق آمیز نیست.
کتابخانه یا خانه سوم مردم

کتابخانه های  نهاد  دبیرکل  رمضانی  مهدی 
اسلامی،  انقلاب  برکت  به  گفت:  عمومی 
واحدی  هزار۸۰۰  سه  شبکه   شاهد  امروز 
 ۵۰۰ و  هزار  هفت  با  عمومی  کتابخانه های 
در  که  شبکه ای  هستیم؛  فرهنگی  تلاشگر 
بر  علاوه  و  دارد  قرار  منطقه  نخست  رتبه 
ارائه  امکان  کتابخانه ای،  پایه   خدمات  ارائه 
۶۰ نوع خدمت را دارد؛ پایگاهی برای کتاب، 
کتابخوانی، علم اندوزی، گسترش اطلاعات، پر 
و  مادر  برای  امنی  فراغت، خانه   اوقات  کردن 
کودک، نوجوان و جوان، محل کاستن فاصله  
و  برابر  خدمات  به  دسترسی  در  اجتماعی 
باکیفیت و محیطی پویا و مطمئن برای درمان 

روح و جسم با کتاب.
وی ادامه داد: شاید هیچ وقت کلینیک با کتاب 
همراه نمی شد یا کتابخانه با نگارخانه، یا کتاب 
با مهد ولی امروز ما کلینیک کتاب داریم؛ در 

مهد  کتابخانه  در  و  داریم  نگارخانه  کتابخانه 
مهربان  پرنده   سفید«  »هدهد  امروز  کتاب. 
هم میهنان  و  است  کودک  کتابخانه های 
برای  آموزشی  و  مهارتی  خدمات  از  بهره مند 
امروز  و  کتابخانه  در  کسب وکار  راه اندازی 
از خانه و مدرسه خانه   بعد  کتابخانه عمومی 

سوم مردم ایران است.
از راه های همدلی اجتماعی، »خواندن«  یکی 

است
رمضانی با بیان اینکه کتابخانه عمومی بدون 
پیش فرض  را  »وفاق«  مخاطبان،  مرزبندی 
یکی  معتقدیم،  ما  داشت:  اظهار  داشته، 
»خواندن«  اجتماعی،  همدلی  راه های  از 
با شخصیت ها  آنجا که در دل داستان  است؛ 
همذات پنداری می کنیم. گزارش از آنچه امروز 
در ظرفیت کتابخانه های عمومی وجود دارد، 
از این فرصت خارج است ولی مواجهه  حتماً 
آن  با  ایران دوست  فرهیختگان  تک تک شما 
در جای جای میهن اسلامی مان، از عمق وجود 

خوشحالتان خواهد کرد.
وی ادامه داد: به تأسی از منش رئیس جمهور 
توجهات  پیشینیان،  گرامیداشت  در  محترم 
ابراهیم رئیسی و  شهید خدمت آیت الله سید 
خدمات وزیران ادوار فرهنگ، به عنوان رؤسای 
هیات امنای کتابخانه های عمومی، دبیران کل 
نهاد و همه آنها که در رشد این درخت پرثمر 

نقش داشته اند را ارج می نهم.
کتابدارش  همکاران  از  نمایندگی  به  رمضانی 
کرد:  اعلام  جمهور  رئیس  از  درخواست  سه 
توسعه  شبکه  کتابخانه های سیار، تکمیل طرح 
های نیمه تمام و ایجاد کتابخانه در شهرهای 
فاقد کتابخانه در دستور کار قرار گیرد. انجام 
رفع  و  اجتماعی  عدالت  راستای  در  مهم  این 
یکی از دغدغه های جنابعالی در حوزه  فرهنگ 
و  آموزش  برای حوزه های  است. می دانیم که 
می گذارید؛  زمان  بیشتر  بهداشت،  و  پرورش 
شاید چون یک طبیب، بهتر از دیگران می داند 
که پیشگیری و بهداشت مقدم بر درمان است؛ 
ضمن اینکه با توجه به افزایش قیمت کتاب، 
خرید کتاب برای کتابخانه های عمومی، علاوه 

بر ایجاد دسترسی عمومی به کتاب، به صورت 
غیرمستقیم حمایتی از ناشران و نویسندگان 

خواهد بود.
وی در بیان درخواست دوم اعلام کرد: شرایط 
خطیر کشور و محدودیت های بودجه ای دولت 
از  اما همکاران کتابدار من  را درک می کنیم 
نظر معیشتی تحت فشار هستند و از رفاهیات 
و مزایای جاری و مصوب دولت به خاطر کمبود 
فرهنگی  شخصیت  محرومند.  مالی  منابع 
کتابداران از هیاهو به دور است و ارائه خدمت 
را به این خواسته های به حق وابسته نمی کنند. 
لذا درخواست دارم، چنانکه در دیگر حوزه ها 
به  توجه  و  یکسان سازی  با  داده اید،  نشان 
معیشت، عدالت را در حق شان به جای آورید.

رمضانی در بیان درخواست سوم توضیح داد: 
غیردولتی  عمومی  نهاد  این  اداری  ساختار 
به  می تواند  مجلس  و  دولت  تصمیم  چند  با 
این  یابد.  دست  بیشتری  بسیار  بهره وری 
 ۸۰۰ از  بیش  با  چابک،  و  گسترده  شبکه 
کتابخانه روستایی، بدون ساختارسازی جدید، 
می تواند پایگاه حضور گروه های متنوع و متکثر 
و  شبکه  این  باشد.  مسائل  حل  برای  جامعه 
جهادگرانش را، چنانکه هست، بزرگ ببینید و 

آن را در آزمون های وسیع محک بزنید.
وی با اشاره به اینکه رئیس جمهور در ماه های 
اهالی  جمع  در  چهاردهم  دولت  ابتدایی 
اثرگذار و  کتابداران دلسوز،  فرهنگ، خصوصاً 
بی ادعا حاضر شد، گفت: از شما ممنونم. شما 
اولین رئیس جمهوری هستید که در سال اول 
دولت تان به این جمع آمدید. چون منش شما 
عرض  این گونه  دارم  دوست  است،  مردمی 
ارادت کنم »آقای رئیس جمهور دمتان گرم و 

علی یارتان!«
نقش  عمومی  فرهنگ  شورای  فرهنگ:  وزیر 

قرارگاهی و مرجعیت دارد 
اینکه  بیان  با  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر   
و  قرارگاهی  نقش  عمومی  فرهنگ  شورای 
عمومی  فرهنگ  حوزه  گفت:  دارد،  مرجعیت 
حوزه ای مهم  و حساس است و وزارت فرهنگ 

در آن نقش ستادی دارد.

سیدعباس صالحی  در جلسه معرفی قادر آشنا 
عمومی  فرهنگ  شورای  جدید  دبیر  عنوان  به 
کشور اظهار داشت: حوزه فرهنگ عمومی واقعا 
از دستگاه  حوزه مهم و حساسی است و یکی 
هایی که در آن نقش مرجعیتی و ستادی دارد، 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی است که می تواند 
خود را به عنوان مرجعیت حوزه فرهنگ تثبیت 

شده دنبال کند.
از  که  ساله ای  سه  دوره  در  اینکه  بیان  با  وی 
به  داشتم  وزارتخانه  این  در  فراغت  مسئولیت 
آسیب شناسی حوزه مسئولیتم پرداختم، افزود: 
یکی از حوزه هایی که در این بازنگری مورد توجه 

قرار گرفت شورای فرهنگ عمومی کشور بود.
فرهنگ  پیشران  اینکه  بر  تاکید  با  صالحی 
اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  در  عمومی 
تصریح  است،  کشور  عمومی  فرهنگ  شورای 
حساسیت های  عمومی  فرهنگ  حوزه  کرد: 
خاص خود را دارد چون نهادی که وزارت ارشاد 
دارد،  شده  تثبیت  فرهنگیِ  مرجعیت  آن  در 

همین شوراست.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با بیان اینکه این 
مانند  دستگاهی  سازوکارها  سایر  در  وزارتخانه 
سایر دستگاه هاست اما در اینجا نقش قرارگاهی 
داریم، گفت: لازم است وزارت فرهنگ و ارشاد 
فرهنگ  حوزه  در  تری  برجسته  نقش  اسلامی 
داشته باشد برهمین اساس باید از این ظرفیت 

استفاده بیشتری کند.
در  مطلوبی  زیرساخت  و  زمینه  افزود:  صالحی 
که  چرا  دارد  وجود  عمومی  فرهنگ  شورای 
می تواند تا شبکه های شهرستانی امتداد یابد و 
چنین شبکه ای که زمینه های امتداد جغرافیایی 
داشته باشد کمتر در حوزه فرهنگ وجود دارد 
جایگاه  می شود  باعث  قبیل  این  از  مسائلی  و 
تر  برجسته  عمومی  فرهنگ  شورای  دبیرخانه 

شود.
فرهنگ  شورای  دبیر  انتخاب  دلیل  درباره  وی 
عمومی کشور از داخل وزارتخانه، تصریح کرد: به 
این برآورد رسیدم دبیر شورای فرهنگ عمومی 
اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  داخل  از  باید 
باشد تا شناخت بهتری از مجموعه داشته باشد.

وزیر فرهنگ: پیشران علم در تمدن اسلامی 
کتابخانه ها هستند

خبر

ترویج معارف قرآنی، وظیفه همگانی 
است
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گفت:  معصومه )س(  حضرت  مقدس  آستان  تولیت 
وظیفه و مسئولیت مهم  همه ما این است که در زمینه 
معارف الهی تلاش نموده و برای ترویج آن در سطح 

جامعه برنامه ریزی کنیم.

به گزارش از اداره کل اوقاف و امور خیریه قم، آیت الله 
این  اوقاف  مسئولان  دیدار  در  سعیدی  محمد  سید 
استان اظهار داشت: پرداختن به قرائت و حفظ قرآن 
کاری از پیش نمی برد چه اینکه بسیاری از کسانی که 
در جنگ های صدر اسلام و در مقابل حضرت علی )ع( 
ایستادند و کشته شدند جزو حافظان و قاریان قرآن 

بودند.
امام جمعه قم همچنین بیان داشت: در نظام مقدس 
این زمینه  جمهوری اسلامی، کوشش های زیادی در 
برگزاری  تلاش ها  این  جمله  از  می گیرد،  صورت 
مسابقه های معارفی قرآن کریم، نهج البلاغه و صحیفه 
سجادیه به شکل مستقل از مسابقه های صوت و لحن 

است.
عضو خبرگان رهبری تاکید کرد: کار در زمینه توسعه 
معارف قرآن، نهج البلاغه و صحیفه سجادیه اقدام بسیار 
شایسته ای است که اوقاف قم متصدی این امر شده، 

امیدواریم در ادامه مسیر نیز با موفقیت همراه باشد.
برگزاری مسابقه های ملی معارف قرآن کریم به میزبانی 

قم
اینکه  بیان  با  نیز  قم  خیریه  امور  و  اوقاف  مدیرکل 
قرآن  معارف  سراسری  مسابقه های  اخیر،  سال  در ۲ 
کریم، نهج البلاغه و صحیفه سجادیه به صورت مجزا و 
به میزبانی قم برگزار شده است گفت: در سال جاری 
این مسابقه ها و شرکت  نیز قم میزبان سومین دوره 

کنندگانی از سراسر کشور خواهد بود.
ادامه  در  اسکندری  عباس  والمسلمین  حجت الاسلام 
سال  نخستین  از  مسابقه ها،  دائمی  دبیرخانه  افزود: 
برگزاری در قم مستقر شده و کلیه امور مربوط به آن 

را سازماندهی می کند.
وی بیان کرد: تاکنون در زمینه صوت، لحن و حفظ 
اقدام های گسترده ای در سطح کشور و حتی به صورت 
بین المللی به همت سازمان اوقاف و امور خیریه انجام 
شده اما در زمینه معارف قرآن دچار کم کاری هستیم.

سیاوش چراغی پور: سینمای امروز ما 

متناسب با ذائقه مردم است

سینمایی  می گوید:  تئاتر  و  تلویزیون  بازیگر سینما،   
که امروز ما شاهد آن هستیم، متناسب با ذائقه مردم 
بوده و به جهت تغییر این ذائقه، آثاری هم که ساخته 

می شود متفاوت است.
سیاوش چراغی پور بازیگر آثار سینمایی چون مفت بر، 
گیج گاه، کوکتل مولوتوف و دو روز دیرتر در گفت وگو 
با خبرنگار فرهنگی ایرنا درباره تفاوت سینمای امروز 
و گذشته در ایران اظهار داشت: برای پاسخ دادن به 
داشته  تحلیل گرایانه  نگاهی  است  چنین سوالی لازم 
باشیم و این مساله را بیش از این که یک بازیگر بتواند 
پاسخ بگوید، به عهده تحلیلگران این حوزه است اما 
می رود؟  کجا  به  و  چیست  ما  امروز  سینمای  این که 
باید گفت که طبیعتا به سمت یک تغییری رفته است.

بازیگر فیلم سینمایی تگزاس ٣ )سیدمسعود اطیابی 
۱۴۰٣( افزود: سینمای ما متناسب با شرایط موجود 
و خواست مخاطبان به سمت یک تغییری رفته است. 

چرا که سینما هم متاثر از این جامعه و شرایط است.
امیدوارم تغییر به جهت مثبت باشد

کمدی  و  طنز  آثار  در  را  او  بیشتر  که  چراغی پور 
گونه  این  در  شده  شناخته  چهره های  از  و  می بینیم 
آثار است، گفت: اگر سینمای امروز ما تغییری نکرده 
بود باید تعجب می کردیم. امیدوارم این تغییر به جهت 

مثبت باشد.
در   )۱۴۰۰ شمس  ۱)امید  خصوصی  ملاقات  بازیگر 
این باره که سینمای امروز مطلوب است یا خیر و آیا 
می شود گفت که امروز صاحب یک سینمای مطلوب 
هستیم؟ تصریح کرد: نمی توان گفت نامطلوب است. 
بلکه بازتاب و بازخورد زحمات بزرگان این عرصه است.

مگر می شود سینمای ما نامطلوب باشد؟
چراغی پور افزود: آنچه امروز در سینما شاهد هستیم، 
انعکاس و حاصل زحمات بزرگانی در گذشته بوده مگر 

می شود نامطلوب باشد؟
برقص)سروش  من  با  جهان  سینمایی  فیلم  بازیگر 
صحت ۱٣٩۷( همچنین در پاسخ به این سوال که آیا 
تغییر ذائقه مردم در نوع آثاری که ساخته می شود هم 
تاثیرگذار بوده یا خیر؟ اظهار داشت: ذائقه مردم هم در 
پرداختن به آثار بی تاثیر نبوده و متناسب با این ذائقه 

شاهد ساخت آثار مختلفی هستیم.
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آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات   ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۵۷۰۰۹۰۰۰ شماره  رای  برابر   
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
شاداله  فرزند  رشید  منصوری  معصومه  خانم  متقاضی  معارض  بلا  مالکانه  تصرفات  شهریار 
پلاک  مربع  متر  مساحت 2۳/۶۰  به  ساختمان  باب  یک  ششدانگ  شناسنامه ۱۵۱۴  بشماره 
2۱۵۷ فرعی از ۵۳ اصلی واقع در شهریار خریداری از مالک رسمی آقای غلامعلی ریاحی مهرآباد 
محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود 
در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد.
 تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۳/۰8/۱۹   تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۳/۰۹/۰۴

مهدی ناصری – رئیس ثبت اسناد و املاک شهریار

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ این نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴۰۳۶۰۱۰۵۷۰۰88۵۴ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شهریار 
تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضی خانم عصمت کریمی فرزند خداکرم بشماره شناسنامه ۵ 
صادره از سربند سه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب خانه به مساحت ۷۷/۷۰ متر مربع پلاک 
۱۱۳۶ فرعی از ۵۳ اصلی واقع در شهریار خریداری از مالک رسمی آقای قدیر قربانی ساقصلو 
محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود 
در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراضی طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۳/۰8/۱۹   تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۳/۰۹/۰۴

مهدی ناصری – رئیس ثبت اسناد و املاک شهریار

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

 برابر رای شماره ۱۳۰۳۶۰۰۳۱۰۵۷88۵۷ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شهریار 
تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضی آقای نایب علی امینی فرزند طوقان بشماره شناسنامه ۱۰ 
سه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب خانه به مساحت ۷۷/۷۰ متر مربع پلاک ۱۱۳۶ فرعی 
از مالک رسمی آقای قدیر قربانی ساقصلو محرز گردیده  از ۵۳ اصلی در شهریار خریداری 
است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۳/۰8/۱۹   تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۳/۰۹/۰۴

مهدی ناصری – رئیس ثبت اسناد و املاک شهریار

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات   ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۵۷۰۰8۰۴۱ شماره  رای  برابر   
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
یداله  فرزند  جولادی  اسمعیلی  اسمعیل  آقای  متقاضی  معارض  بلا  مالکانه  تصرفات  شهریار 
بشماره شناسنامه 2۰۵ ششدانگ یک باب خانه مساحت ۷۱/۳۴متر مربع پلاک فرعی از ۵۳ 
اصلی در شهریار خریداری از مالک رسمی خانم پروانه ابراهیمیان قشلاق محرز گردیده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۳/۰8/۱۹   تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۳/۰۹/۰۴

مهدی ناصری – رئیس ثبت اسناد و املاک شهریار
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140360301022010423 مورخ 1403/07/07 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی اعظم دهقان منگابادی فرزند علی به شماره شناسنامه 1022 
صادره از ری نسبت به قسمتی از ششدانگ یک قطعه باغ به مساحت 1807/84 مترمربع 
مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 2 اصلی واقع در حوزه 
ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی غلامحسین شادی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 08 /08 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/08/23

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140360301022008366 شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1403/06/15 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 
بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی 
بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی محمود صادقی ده نوی فرزند علی به شماره 
شناسنامه 366 صادره از ری نسبت به قسمتی از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به 
مساحت 120/94 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 114 تفکیکی 
از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی ارباب حسن محمدی 
محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در 
صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 
صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 08 /08 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/08/23

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140360301022009294 شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1403/06/26 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 
بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی علی احمدخانی فرزند اسمعیل به شماره 
شناسنامه 2568 صادره از تاکستان نسبت به بصورت اعیانی ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی به مساحت 90/41 متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک 139 فرعی مفروز 
از قطعه - تفکیکی از 115 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
نبی اله و شوکت قدیمی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم 
قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 
مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 08 /08 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/08/23

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140360301022007504 شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1403/06/11 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 
بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی زهرا شکری کزج فرزند صورتعلی به 
شماره شناسنامه 1639906177 صادره از خلخال نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی به مساحت 95/82 متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک 281 فرعی مفروز 
از قطعه - تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
حاج حسین توکلی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی 
دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 08 /08 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/08/23

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140360301022003886 شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1403/05/21 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 
بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی احمد علی اکبری فرزند ذوالفعلی به 
شماره شناسنامه 1134 صادره از بیجار نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی 
به مساحت 121/20 متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 
5 تفکیکی از 153 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی عزیز علی 
اصغری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می 
شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی 
دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 08 /08 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/08/23

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140360301022007543 شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1403/06/11 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 
بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی 
بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی ابوالقاسم حیدری فرزند ابراهیم به شماره 
شناسنامه یک صادره از فامنین نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
1241/79 متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک 102 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی 
از 118 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی منوچهر بهارلو محرز 
گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در 
صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 
صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 08 /08 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/08/23

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140360301022010096 شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1403/07/03 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 
بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی احمد نادری فرزند سلطانعلی به شماره 
شناسنامه 5 صادره از ری نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین محصور به مساحت 220 متر 
مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک 438 فرعی مفروز از قطعه 11 تفکیکی از 161 اصلی 
واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی محمدرضا قزل ایاق محرز گردیده لذا 

به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به 
دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در 

هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 08 /08 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/08/23

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140360301022008926 شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1403/06/21 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 
بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی فرهاد صفری فرزند خداوردی به شماره 
شناسنامه 548 صادره از ورامین نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
88/20 متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 301 تفکیکی 
از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی محمدباقر ارومی 
محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در 
صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 
صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 08 /08 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/08/23

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140360301022008699 شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1403/06/19 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 
بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی فرج حسین زاده فرزند محمد به شماره 
شناسنامه 4 صادره از اسالم نسبت به ششدانگ یک قطعه باغ به مساحت 2666/71 متر مربع 
)کاربری کشاورزی و بدون درج مساحت اعیان( مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک - فرعی 
مفروز از قطعه - تفکیکی از 118 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت 
رسمی علی بهارلو محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی 
دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 08 /08 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/08/23

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140360301022009310 شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1403/06/26 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 
بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی شرکت ساختمانی کیسون فرزند - به 
شماره شناسنامه 10100681073 صادره از- نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی به مساحت 6746/49 متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک - فرعی مفروز 
از قطعه - تفکیکی از 3 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی محمد 
شهریاری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می 
شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی 
دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 08 /08 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/08/23

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140360301022012917 شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1403/08/09 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 
بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی اسلام یوسفی فرزند نوروز به شماره 
شناسنامه 1576 صادره ازمیانه نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی با بنای احداثی 
)گلخانه( به مساحت 7000 متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک - فرعی مفروز از 
قطعه  B11   تفکیکی از 157 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
نادر درخشانی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی 
دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 23 /08 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/09/08

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140360301022010019 شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1403/07/02 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 
بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی 
بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی داود عباسی فرزند ولی اله به شماره شناسنامه 
23180 صادره از قم نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 100 متر 
مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک 70 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 146 اصلی 
واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی ابراهیم زارع شحنه و سایر مالکین 
مشاعی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می 
شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت یک ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی 
دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 23 /08 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/09/08

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140360301022008993 شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1403/06/24 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 
بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی محسن آسوده فرزند ولی اله به شماره 
شناسنامه 51 صادره ازخمین نسبت به قسمتی از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی 
به مساحت 63/90 متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک 56 فرعی مفروز از قطعه - 
تفکیکی از 111 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی سید حسن 
ناجیان محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می 
شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت یک ماه اعتراض خود را به این اداره 

تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی 
دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 23 /08 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/09/08

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140360301022012425 شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1403/08/02 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 
بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی 
بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی میلاد آقایی فرزند مصطفی به شماره شناسنامه 
0017505070 صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه باغ به مساحت 1000 متر 
مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 118 اصلی واقع 
در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی امامقلی بهارلو محرز گردیده لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت یک ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 23 /08 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/09/08

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140360301022009678 شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1403/06/28 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 
بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی 
بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی رویا داداش پور فرزند علی به شماره شناسنامه 
8700 صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 46/44 
متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 153 اصلی 
واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی محمد تقی عبدی محرز گردیده لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت یک ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به 
دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در 

هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 23 /08 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/09/08

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140360301022009992 شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1403/07/02 و رای اصلاحی شماره 140360301022011477 مورخ 1403/07/21 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 
3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید 
شناسنامه  شماره  به  احمد   فرزند  بشیری  مهدی  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال 
مساحت  به  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت  کریم  رباط  از  صادره   6660543074
1500/161 متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک 188 فرعی مفروز از قطعه - 
تفکیکی از 112 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی مرتضی 
جاسبی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می 
شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت یک ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی 
دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 23 /08 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/09/08

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140360301022011082 شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1403/07/16هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 
بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی 
بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی امیرعباس گلشنی فرزند کریم  به شماره 
شناسنامه 3342 صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه باغ به مساحت 1003 متر 
مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از اعیانی پلاک 33 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 109 
اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی عالمتاج افشار محرز گردیده لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت یک ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به 
دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در 

هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 23 /08 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/09/08

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140360301022006676 شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1403/05/31 و رای اصلاحی شماره 140360301022009587 مورخ 1403/06/28 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 
3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی علی صدرالدینی فرزند ابوالفضل  به شماره شناسنامه 
1999 صادره از رباط کریم نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
264 متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک 1047 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 
115 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی حسین معصومی )ورثه 
احمد معصومی( محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت یک ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی 
دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 23 /08 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/09/08

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

مرجع رسیدگی: اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم
خواهان: خانم شهلا رحیمی

خواندگان شهرک صنعتی تهران - ایمان عاجلی کارگر - امین عاجلی کارگر
مورد اقدام :پلاک ثبتی 3027 فرعی از 153 اصلی

موضوع تصمیم واحد ثبتی: عدم افراز
گردش کار: در اجرای درخواست خواهان فوق الذکر به شماره 7329 مورخ 1403/04/16 
مبنی بر افراز سهم خود از سهام سایر مالکین مشاعی لذا وضعیت ثبتی پلاک 13254 فرعی از 
115 اصلی در اجرای ماده 2 آئین نامه قانون افراز بشرح ذیل اعلام می دارد: اسناد مالکیت 
یک قطعه زمین نوع ملک طلق با کاربری - به پلاک ثبتی 3027 فرعی از 153 اصلی قطعه 497 ؛ 
واقع در بخش 00 ناحیه 00 حوزه ثبت ملک رباط کریم استان تهران به مساحت 3021/63 متر 
مربع به حدود: شمالا: دیواریست بطول 61/86متر به قطعه 478 تفکیکی شرقا: در دو قسمت 
اول دیواریست بطول 40/69 متر به خیابان دوم دیواریست بطول 12/49 متر به خیابان 

جنوبا دیواریست بطول 52/58متر به خیابان که بنام اشخاص فوق الذکر ثبت گردیده است. 
و همچنین پلاک مورد گزارش جزء املاک ثبت شده و فاقد رهن میباشد داشته که در گزارش 
ماده 2 درج گردیده است و با خاتمه یافتن عملیات ثبتی و گواهی دفتر املاک مبنی بر مالکیت 
متقاضیان و شرکا در مورد افراز آن طی نامه شماره 13144 مورخ 1403/06/27 با شهرک 

صنعتی نصیرآباد مکاتبه و مرجع مذکور در پاسخ طی شماره )ص/18288-1403 ( مورخ 
1403/07/09  اعلام نموده پلاک مرقوم قابلیت افراز ندارد لذا با توجه به پاسخ مذکور بنظر 
اینجانبان حمزه نجفیان نماینده و بهمن خالد خجسته نقشه بردار ثبت غیر قابل افراز اعلام می 

گردد.
تصمیم واحد ثبتی

با مطالعه محتویات پرونده ثبتی و گزارش نماینده و نقشه بردار به شرح فوق پلاک ثبتی 3027 
فرعی از 153 اصلی غیر قابل افراز تشخیص می گردد. لذا بدینوسیله مراتب در اجرای مادتین 
5 و 6 آئین نامه قانون افراز به متقاضی افراز و سایر مالکین مشاعی برابر مقررات مذکور در 
ماده 6 آئین نامه اخیر الذکر ابلاغ میشود تا در صورت اعتراض ظرف مدت ده روز از تاریخ ابلاغ 

به دادگاه صالحه قضائی محل وقوع ملک مراجعه و رسید دریافت نمایند.
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مرجع رسیدگی: اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم
خواهان: غلامحسین تاجیک

خوانده :علی اصغر طباطبایی جعفری و کبری تاجیک
مورد اقدام: پلاک ثبتی 2173 فرعی از 147 اصلی

موضوع تصمیم واحد ثبتی: افراز
گردش کار: در اجرای درخواست غلامحسین تاجیک مورخ 1403/08/16 مبنی بر افراز سهام 
خود از سهام سایر مالکین مشاعی لذا وضعیت ثبتی پلاک 2173 فرعی از 147 اصلی در اجرای 

ماده 2 آئین نامه قانون افراز بشرح ذیل اعلام می دارد.
اسناد مالکیت یک قطعه زمین نوع ملک طلق به پلاک ثبتی 2173 فرعی از 147 اصلی، مفروز و 
مجزا شده از 147 فرعی از اصلی مذکور، قطعه 27 حوزه ثبت ملک رباط کریم استان تهران به 
مساحت 9920 متر مربع به حدود: شمالا در شش قسمت که قسمت چهارم آن غربی است. اول 
بطول )69/95( شصت و نه متر و نود و پنج سانتیمتر قطعه بیست وشش تفکیکی دوم بطول 
)30/00( سی متر به قطعه بیست وشش تفکیکی سوام بطول )69/00( شصت ونه متر به 
قطعه بیست و شش تفکیکی چهارم بطول )86/00( هشتاد و شش متر به قطعه بیست و شش 
تفکیکی پنجم بطول )40/00( چهل متر به اراضی باقیمانده ششم بطول )50/00( پنجاه متر 
به اراضی باقیمانده شرقا: در دو قسمت که قسمتهای اول و دوم آن جنوبی است. اول بطول 
)32/00( سی و دو متر به قطعه بیست و هشت تفکیکی دوم بطول )46/00( چهل و شش 
متر به قطعه بیست و هشت تفکیکی جنوبا در سه قسمت اول بطول )100/00( یکصد متر به 
اعیانی باغ خلوتی دوم بطول )80/00( هشتاد متر به اعیانی باغ خلوتی سوم بطول )64/00( 
شصت و چهار متر به اعیانی باغ خلوتی غربا: در دو قسمت اول بطول )10/00( ده متر به اعیانی 
باغ خلوتی دوم )19/00( نوزده متر به حریم قنات میل بنام اشخاص ذیل ثبت گردیده است.

غلامحسین  تاجیک فرزند مسیب شماره شناسنامه 28 تاریخ تولد 1321/05/09 صادره از 
شهریار دارای شماره ملی 4911301260 با جز سهم 2645/34 از کل سهم 9920 بعنوان 
مالک دو هزار و ششصد و چهل و پنج ممیز سی و چهار صدم سهم مشاع از نه هزار و نهصد 
و بیست سهم عرصه و اعیان متن سهم 2645/34 با شماره مستند مالکیت34486 تاریخ 

1350/01/22 ثبت گردیده است.
مالکیت علی اصغر طباطبائی جعفری فرزند علی اکبر شماره شناسنامه 479 تاریخ تولد دارای 
شماره ملی 1111111111 با جز سهم 5952 از کل سهم 9920 بعنوان مالک پنج هزار و 
نهصد و پنجاه و دو سهم مشاع از نه هزار و نهصد و بیست سهم عرصه و اعیان متن سهم: 
5952 مشاع از 6 دانگ با شماره مستند مالکیت 12279 تاریخ 1361/11/18 ثبت گردیده 

است.
مالکیت کبری تاجیک فرزند مسیب شماره شناسنامه 616 تاریخ تولد 1346 دارای شماره ملی 
4910497919 با جز سهم 1322/66 از کل سهم 9920 بعنوان مالک یک هزار و سیصد 
و بیست و دو ممیز شصت و شش صدم سهم مشاع از نه هزار و نهصد و بیست سهم عرصه 
و اعیان متن سهم: یک سهم مشاع از سه سهم مساحت 3968 متر مربع مشاع باقیمانده از 
ششدانگ با شماره مستند مالکیت 34486 تاریخ 1350/10/22 موضوع سند مالکیت اصلی 
بشماره چاپی 551947 سری الف سال 91 که در صفحه 137 دفتر املاک جلد 776 ذیل شماره 

167913 ثبت گردیده است.
محدودیت: یک مورد بازداشت دائم بموجب دستور شماره 140268990010457747 مورخ 
1402/03/07صادره از اجرای احکام مدنی مجتمع قضایی بعثت تهران به میزان یک هزار و 
سیصد و بیست و دو ممیز شصت و شش صدم سهم مشاع از نه هزار و نهصد و بیست سهم 
عرصه و اعیان به مبلغ 23493655945 به نفع - برای مالکیت کبری تاجیک با سهام بازداشتی 

1322/66 سهم از 9920 بازداشت می باشد.
لذا حسب تقاضای شماره 15939 مورخ 1402/08/16 مالکین فوق و ارجاع امر به اقایان 
نجفیان نماینده ثبت و خجسته نقشه بردار ثبت گزارش ماده 2 ایین نامه قانون افراز و فروش 
املاک مشاعی بشرح فوق تنظیم و اگهی آن در جراید کثیر الانتشار منتشر گردید و بازدید و 
معاینه محل در روز یک شنبه ساعت 9 صبح مورخه 1403/02/16 توسط کارشناسان مربوطه 
انجام گردید و طی نامه شماره 1402/7/220/188116 مورخه 1402/09/12 مدیریت 
جهاد کشاورزی شهرستان رباط کریم در راستای موافقت با افراز و بلامانع بودن و جمیع موارد 

فوق به شرح ذیل اقدام به صدور رای به شرح ذیل می نماید:
1 - ششدانگ یک قطعه زمین به مساحت 2640 متر مربع با حدود اربعه ذیل: شمالا: بطولهای 
69/95متر ، 30 متر،  69 متر به قطعه 26 تفکیکی شرقا: بطول 50/05 متر به باقیمانده 
پلاک جنوبا : بطولهای 80 متر و 64 متر و 10 متر به اعیانی باغ خلوتی غربا بطول 19 متر در و 

دیواریست به حریم قنات )در حال حاضر گذر میباشد(
2 - قطعه دوم پلاک به مساحت 7280 متر مربع با حدود و مشخصات ذیل بعنوان باقیمانده 
بمالکیت علی اصغر طباطبایی جعفری و کبری تاجیک اعلام می گردد: شمالا در دو قسمت به طول 
های 40 و 50 متر به اراضی باقیمانده شرقا در دو قسمت بطول های 32 و 46 متر به قطعه 
28 تفکیکی جنوبا بطول 100 متر به اعیانی باغ خلوتی غربا بطول 5/50متر به قطعه اول افرازی

بایگانی : گواهی عدم اوراق خارجی
دفتر املاک : گواهی مالکیت ، رهن یا عدم رهن

دفتر بازداشتی : گواهی عدم بازداشت
تصمیم واحد ثبتی

لذا بدینوسیله مراتب در اجرای مادتین 5 و 6 آئین نامه قانون افراز به کلیه مالکین مشاعی 
برابر مقررات مذکور در ماده و آئین نامه اخیر الذکر ابلاغ میشود تا چنانچه به نحوه عملیات ثبتی 
اعتراض دارند از تاریخ انتشار اعتراض به مدت ده روز اعتراض خود را به به دادگاه محل وقوع 

ملک تسلیم و رسید عرض حال را جهت ضمیمه شدن در پرونده به اداره ثبت ارائه گردد.
منوچهر کاظم اصلانی- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140360301022004746 شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1403/05/22 و رای اصلاحی شماره 140360301022011795 مورخ 1403/07/25 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی اعظم پور اندخت فرزند حسن به شماره شناسنامه 6669 
صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه باغ به مساحت 630 متر مربع مفروز و مجزی 
شده قسمتی از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 112 اصلی واقع در حوزه ثبتی 
شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی الهام حاجی قاسم محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت یک ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و 
اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 
و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند 

مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 23 /08 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/09/08

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق. ثبت(
برزو آقای برزو پناهی )وکیل( طبق درخواست به شماره وارده 9021 مورخ 1403/05/09 
اعلام داشته نظر به اینکه پلاک ثبتی 215 فرعی از 155 اصلی که عبارتست از سند مالکیت 
دفتر  و   83 صفحه  ثبت 178245  ذیل  که  زمین  قطعه  یک  سهم  از 17800  سهم   103
854 با شماره سریال چاپی 224195 سری الف سال 93 به نام مرتضی علیزاده با کد ملی 
1602345023 ثبت وصادر و تسلیم شده است. مفقود گردیده لذا تقاضای صدور سند 
المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده 120 آیین نامه 
اصلاحی ق. ثبت مصوب 1380/11/8مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی 
حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این اگهی ظرف مدت ده روز به 
این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید 
بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند 
مالکیت یا سند معامله المثنی سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم 

خواهد شد.
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم



تهران  استان  غرب  انتظامی  فرمانده   
گفت: با خودروهای پلاک مخدوش و فاقد 
پلاک و خودروهای شوتی و دارای تغییر 
خواهد  جدی  و  قانونی  برخورد  غیرمجاز 

شد.
 ششمین قرارگاه کاهش تصادفات پلیس 
راهور و راه غرب استان تهران روز دوشنبه 
به ریاست سردار کیومرث عزیزی  فرمانده 
حضور  با  و  تهران  استان  غرب  انتظامی 
های  پلیس  روسای  ستادی،  معاونان 
ستاد  جلسات  سالن  در  استان  تخصصی 
شهرستان  انتظامی  فرماندهان  و  استان 

های تابعه به صورت وبیناری برگزار شد.
انتظامی  فرمانده  عزیزی  کیومرث  سردار 
غرب استان تهران در این جلسه با اشاره 
شهروندان  مطالبات  به  توجه  ضرورت  به 
در حوزه پلیس راه و راهور بیان داشت: در 
شهروندان  مطالبات  به  پاسخگوئی  حوزه 
در رسیدگی به مسائل و مشکلات ترافیکی 
بر  تاکید  لکن  انجام شده،  اقدامات خوبی 
و  راه  های  پلیس  روسای  میدانی  حضور 

راهور در موقعیت ها و نقاط دارای ترافیک 
و مساله و رسیدگی به آن و مطالبه از سایر 

ادارات و سازمان ها می باشد.
نظارت  اهمیت  به  اشاره  با  عزیزی  سردار 
از  مدارس  سرویس  فعالیت  بر  کنترل  و 
حفظ  کرد:  تصریح  راهور  پلیس  سوی 
از  پیشگیری  و  آموز  دانش  قشر  سلامت 
پیرامونی  محیط  در  حادثه  هرگونه  بروز 

مدارس مورد تاکید است.
آغاز  به  اشاره  با  انتظامی  ارشد  مقام  این 
برنامه  و  پلیس  زمستانی  طرح  اجرای 
بیان داشت:  برای کاهش تصادفات  ریزی 
رصد محورهای مواصلاتی شهرستان های 
غرب استان تهران و برخورد با خودروهای 
پلاک مخدوش و فاقد پلاک و خودروهای 
شوتی و دارای تغییر غیرمجاز، در دستور 

کار پلیس راه و راهور قرار خواهد داشت.
شهریار  قدس  شهر  ملارد  شهرستانهای 
در  بهارستان  و  کریم  رباط  اسلامشهر 
قرار  تهران  استان  انتظامی غرب  محدوده 

دارند.

برخورد قانونی پلیس باخودروهای پلاک 
مخدوش و شوتی درغرب استان تهران گزارش

 معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم قوه قضاییه گفت: ۵درصد قیمت 
بلیط فرودگاهی بصورت عوارضی و بازگشت عواید آن به شهرستان رباط کریم 

پیگیری ودر صورت عدم  وجود موارد قانونی مطالبه خواهد شد.
اصغر جهانگیر در نشست شورای تامین شهرستان رباط کریم اظهار داشت: 
تلاش رئیس قوه قضاییه در این دوره و سفرهای جدید استانی این است که 
سفرها ازجنبه تشریفاتی خارج و به سمت عملیاتی و کاربردی پیش رود و 
هیئت هایی قبل از سفر اصلی گزارش مشکلات را جمع آوری و دسته بندی 
می کنند و با حضور نمایندگان ریاست قوه قضائیه در استان و شهرستان های 
مربوطه مشکلات پیگیری و بررسی می شود که به ارتقای وضعیت شهرستان و 
در نهایت استان کمک می کند.وی افزود:شهرستان های حاشیه استان تهران از 
جمله رباط کریم از امکانات کمتری نسبت به اعتبارات کشور بهره مند هستند، 
امیدواریم این سفر ها و تلاش مضاعف برای رسیدن به برابری نسبی و کم 
کردن فاصله ها تا شرایط مطلوب اثرگزار باشد.معاون اجتماعی و پیشگیری از 
وقوع جرم قوه قضاییه عنوان کرد: تعامل  و مشارکت امروزه در دنیا بسیار مورد 
توجه قرار گرفته است و باید فرهنگ تعامل و مشارکت در بین تمامی دستگاه 
ها ایجاد و تقویت شود تا موجب کاهش پرونده های کم اهمیت در دادگستری 
شود.جهانگیر تاکید کرد: سالانه وجود ۷۰۰ هزار پرونده نزاع در محاکم، نشان 
دهنده این است که فرهنگ گفت وگو را نهادینه نشده است لذا اولین کار برای 
برون رفت از مشکلات در کنار اعتبارات و زیرساخت ها این است که باید نهضت 
فرهنگ تعامل و مشارکت را رایج کنیم و رسانه ها و بزرگان مذهبی تلاش کنند 
تا امکان گفت وگو در بین افراد جامعه بالا برود تا از ورود پرونده های بی اهمیت 
به محاکم و دستگاه قضا جلوگیری شود.معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع 
جرم قوه قضاییه عنوان کرد: اگر مردم بیاموزند خودشان پرونده را حل و فصل 
کنند، فرصت های زیادی را در دسترس نیروی انتظامی و دستگاه قضایی برای 
رسیدگی به پرونده های مهم می دهند و این کمک به خود مردم و دوم کمک 
به حاکمیت است. جهانگیر با اشاره به رتبه نخست دادگستری رباط کریم در 
رسیدگی الکترونیکی به پرونده ها در میان دیگر شهرستان ها دیگر استان تهران 
تاکید کرد: یکی از موارد کمک کننده استفاده درست از فناوری هاست چراکه 
شفافیت ایجاد می کند و خطاها را به حداقل می رساند و کمبود نیروی انسانی 
را جبران می کند.وی افزود: موضوع فضای فیزیکی کم دادگستری رباط کریم را 
حتما انتقال می دهیم تا اعتبار ویژه برای ساختمان دادگستری و کمبود نیروی 

انسانی اختصاص داده شود.
از وقوع جرم قوه قضاییه عنوان کرد: محیط  معاون اجتماعی و پیشگیری 
زیست بسیار مهم است و در سلامت و بهداشت محیط مردم مهم است چراکه 
زمینه های بروز مشکلات و پرونده های قضایی را ایجاد می کند که حتما باید به 
آن پرداخته شود، لذا پیگیر قانون هوای پاک از اصناف و هوای این شهرستان 

خواهیم بود.
وی افزود: ۲۰۰ هکتار در محدوده رباط کریم دچار تغییر کاربری شده است.

سازمان های متولی بحث تغییر کاربری باید نظارت کنند تا این اتفاق نیفتد و 
نباید منتظر باشند تا این کار انجام شود، اگر مسئولیت مان را در زمان مقرر 

انجام ندهیم باید دادستان و رئیس دادگستری پیگیری کنند.
حوزه  کرد:  عنوان  قضاییه  قوه  جرم  وقوع  از  پیشگیری  و  اجتماعی  معاون 
فروش  از  درصد  تا سهم ۵  برگردد  کریم  رباط  به  باید  فرودگاه  تقسیماتی 
بلیط های هواپیما به شهرستان اختصاص یابد که این موضوع نیز پیگیری 
می شود.جهانگیر گفت: در مورد ناترازی آب و برق اگر پیشنهادی وجود دارد 

ارائه کنید تا از وزارت نیرو و دستگاه های مختلف پیگیری شود.
همچنین فرماندار رباط کریم در این نشست اظهار داشت: تعامل مطلوب و 
بالایی بین دستگاه قضایی و اجرایی شهرستان وجود دارد که در حوزه مبارزه 
با فساد دستگاه های اداری موجب رضایتمندی مطلوبی در بین مردم شده 
است.وی افزود: عواید حاصل از دریافت عوارض و ارزش افزوده شهرستان رباط 
کریم به استان تهران می رود و برای ارتقای زیرساخت ها و امکانات شهرستان 
خرج نمی شود که این مهم مشکلات بزرگی برای منطقه به وجود آورده 
است. امید احمدی با بیان اینکه در شهرستان نیروگاه و ظرفیت های صنعتی 
بالایی داریم که نیاز به زیرساخت های مناسب حمل و نقل دارد، گفت: یک 
هزار و ۳۲۰ واحد پروانه دار صنعتی داریم و ۵ هزار تن محصولات کشاورزی 
در این شهرستاتن تولید می شود که باید نسبت به تجهیز کلانتری، احداث 
جاده های مناسب و تامین روشنایی این واحدها اقدام کنیم.جلسه شورای تامین 
شهرستان رباط کریم با حضور اصغر جهانگیر معاون اجتماعی و پیشگیری 
از وقوع جرم قوه قضاییه، علی القاصی رئیس کل دادگستری استان تهران، 
ابوالفضل نیکوکار معاون اجتماعی پیشگیری از وقوع جرم دادگستری استان  
و  امام جمعه  و  کریم  رباط  شهرستان  دادگستری  رئیس  طهماسبی  تهران، 

مسئولان انتظامی و اجرایی این شهرستان برگزار شد.

معاون قوه قضاییه : اختصاص ۵درصد عوارض فرودگاه 

امام خمینی )ره( به رباط کریم پیگیری می شود
نوشتار

 وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی با بیان اینکه از سال گذشته بودجه ای 
برای طرح کالابرگ الکترونیکی اختصاص داده نشده است، درباره تغییر 
دهک های یارانه بگیران تغییر کند، گفت: دهک یارانه هر ساله بر اساس 

اطلاعات جدید که دریافت می شود تغییر می یابد.
 »احمد میدری«  پس از جلسه هیات دولت در جمع خبرنگاران درباره 
سازمان  افزود:  بازنشستگان،  حقوق  متناسب سازی  وضعیت  آخرین 
آغاز  را  بازنشستگان  حقوق  متناسب سازی  امروز  از  اجتماعی  تامین 

می کند و احکام جدیدشان صادر می شود.
مقررات  اساس  بر  بگیران  آنجایی که حقوق حداقل  از  بیان داشت:  وی 
موجود در تامین اجتماعی مشابه شاغلین پرداخت می شود، دریافتی شان 

۱۰ درصد افزایش پیدا می کند.
آغاز متناسب سازی حقوق بازنشستگان تامین اجتماعی

آغاز  اجرای  طرح  از  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر   
شروع  و  اجتماعی  تأمین  حقوق  بازنشستگان  متناسب سازی 

پرداخت ها در قالب این طرح خبر داد.  
  احمد میدری با اعلام خبر تحقق وعده اجرای طرح متناسب سازی 
برای بازنشستگان افزود: خبرخوب اینکه مطابق وعده ای که برای 
اجرای طرح متناسب سازی برای بازنشستگان مطرح کرده بودیم، 
فرآیند اجرای این طرح و پرداخت ها به بازنشستگان عزیز تأمین 

از  نفر  هستند،  هزار   ۳۰۰ و  چهارمیلیون  شمارشان  که  اجتماعی 
روز سه شنبه هم زمان با پرداخت حقوق آبان ماه شروع شده است.

زمینه  در  پیشرفت  هفتم  برنامه  قانون  تصریح  به  اشاره  با  وی 
برای  متناسب سازی  قانون،  این  مطابق  شد:  یادآور  متناسب سازی 
غیرحداقل بگیر  بازنشستگان  مختص  اجتماعی  تأمین  بازنشستگان 
است، به نحوی که برای جبران افُت میزان مستمری افراد به نسبت 
پرداخت  شکلی  به  مبلغ  این  درصد   ۹۰ برقراری،  زمان  مستمری 
می شود که ۴۰ درصد از آن در سالجاری، ۳۰ درصد در سال ۱۴۰۴ 

و ۳۰ درصد در سال ۱۴۰۵ تسویه می شود.
فردی  اگر  مثال  برای  داد:  ادامه  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
در زمان برقراری مستمری، هفت برابر حداقل حقوق همان سال را 
دریافت می کرده و حالا با گذشت زمان میزان مستمری اش به شش 
برابر مبلغ حداقل حقوق امسال رسیده، مابه التفاوت این دو، معادل 
»یک واحد« است. بنابراین سازمان تامین اجتماعی مکلف است ۹۰ 
درصد این یک واحد افت را که معادل شش میلیون و ۴۰۰ هزار 
تومان می شود به نحوی پرداخت کند که ۴۰ درصد از این مبلغ در 
سال جاری و مابقی آن طبق قانون در سال های بعد پرداخت شود.

 میدری تاکید کرد: نکته مهم اینکه در این فرایند برای بازنشستگان 
 ۱۰ از  کم تر  متناسب سازی  محاسبه شده  مبالغ  اگر  سطوح  سایر 
درصد حداقل حقوق امسال یعنی هفت میلیون و ۱۶۶ هزار و ۱۸۴ 

ریال باشد؛ پرداخت به آنان تا این عدد ترمیم می شود.
که  همان طور  اما  نیز  حداقل بگیر  بازنشستگان  مورد  در  افزود:  وی 
گفته شد؛ قانون متناسب سازی تنها شامل غیرحداقل بگیران است، 
قدرت  »حفظ  عنوان  با  تا  شد  مقرر  اینکه  خوب  خبر  بااین حال 
خرید« مبلغی معادل ۱۰ درصد حداقل دستمزد سال جاری یعنی 
سنوات  نسبت  به  ریال،   ۱۸۴ و  هزار   ۱۶۶ و  میلیون  هفت  همان 

پرداخت به این گروه از بازنشستگان عزیز هم پرداخت شود.
به گفته میدری، هزینه اجرای طرح متناسب سازی در سال جاری 

بیش از ۵۰ هزار میلیارد تومان است.
تاکید وزیر کار بر ضرورت اصلاح طرح طبقه بندی مشاغل در معادن 

زغال سنگ
شورای  نشست  نخستین  در  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر   
اجتماعی«  »شرکای  حضور  با  که  چهاردهم  دولت  در  کار  عالی 
اصلاح  ضرورت  بر  شد،  برگزار  کارفرمایی(  و  کارگری  )نمایندگان 
سراسر  زغال سنگ  معادن  کارگران  برای  مشاغل  طبقه بندی  طرح 

کشور تاکید کرد.
یکمین  و  سی  و  سیصد  در  شنبه  سه  شامگاه  »احمد  میدری«   
به  پیوستن  اصلی  هدف  داشت:  اظهار  کار  عالی  شورای  نشست 
خطرات  کاهش   ،)ILO( کار  بین المللی  سازمان  نامه های  مقاوله 
ناشی از کار و در کنار آن کمک به رشد تولید و صنایع در کشور 

است.
وی تاکید کرد: با تشکیل کارگروه مشترک از کارگران، کارفرمایان 
کار  از  ناشی  خطرات  کار،  روابط  حوزه  تخصصی  کارشناس  و 

کارگاه های بالای ۱۰۰ نفر احصاء و بررسی شود.
تصمیم  نظام  در  داده ها  حکمرانی  کلیدی  نقش  اشاره  با  میدری 
گیری ها، تصریح کرد: سامانه ای زیرساخت اطلاعاتی داده محور برای 
مشاغل  انواع  برحسب  کار  از  ناشی  خطرات  طبقه بندی  و  احصاء 

طراحی و تدوین شود.
ناشی  اطلاعات، خطرات  پایگاه  و  سامانه  این  با طراحی  گفت:  وی 
می توان  ملی  و  جهانی  تجربیات  از  الگوبرداری  براساس  کار  از 

زمینه های آسیب های شغلی را در کشور کاهش داد.
وزیر کار ضمن اشاره به ضرورت طبقه بندی مشاغل برای کارگران 
معادن زغال سنگ در سراسر کشور، گفت: در حال حاضر در کشور 
یک معدن زغال سنگ مکانیزه فعال است و بقیه به صورت سنتی 
برای  معادن  همه  کردن  مکانیزه  ما  که هدف کلان  می شوند  اداره 
رسیدن به بالاترین بهره وری است.وی اضافه کرد: پس از بررسی های 
اجتماعی در زمینه وضعیت  رفاه  و  تعاون، کار  رفاه وزارت  معاونت 
 ۳۰ طبس،  سنگ  زغال  معدن  در  جانباخته  کارگران  اقتصادی 
خانواده در سه دهک درآمدی اول، دوم و سوم یعنی زیر خط فقر 
بودند که موضوع نشان این است که کارگران معادن زغال سنگ در 

ایران در شرایط بسیار سخت زندگی می کنند.

میدری: بودجه ای برای طرح کالابرگ الکترونیکی از 
پارسال اختصاص نیافت گزارش

 وزیر بهداشت،درمان و آموزش پزشکی با تاکید بر مشارکت همگانی در تحقق 
وزارت  اقدامات  با  تنهایی  به  جمعیت  جوانی  گفت:  کشور،  در  جمعیت  جوانی 
وزارت  و  سیما  و  صدا  جمله  از  دستگاه ها  همه  بلکه  نمی شود  محقق  بهداشت 

فرهنگ و ارشاد اسلامی باید مشارکت کنند.
محمدرضا ظفرقندی در آیین تکریم و معارفه رئیس و سرپرست دانشگاه علوم 
پزشکی ایران با بیان اینکه در نظام سلامت، شبکه ارزشمند بهداشت و درمان 
و گسترده  افزود: کمتر جایی در کشور است که شبکه ای وسیع  دارد،  فعالیت 
تحقق  در  باید  ظرفیت  این  از  و  باشد  داشته  درمان  و  بهداشت  شبکه  همانند 
جوانی جمعیت بیشتر استفاده کنیم تا شاهد جوانی، رونق تولید، نشاط و زندگی 

در کشور باشیم.
وی اساس و پایه دانشگاه و سلامت را نیروی انسانی دانست و با تاکید بر تکریم 
نیروی انسانی، گفت: احترام و شنیدن دغدغه ها و مشکلات نیروها از دورترین 
نقطه هر دانشگاه که بهورز است تا اساتید، پرستاران و همه اقشار دانشگاه مهم 
است و تا حد امکان باید مشکلات آنها برطرف شود، البته به دلیل محدودیت های 
کشور ممکن است برخی خواسته ها قابل تحقق نباشد که باید توضیحات لازم 

ارائه شود اما خیلی از کارها قابل انجام است.
وزیر بهداشت تاکید کرد: وقتی می شنویم و به این نتیجه می رسیم که مثلا باید 
میزان اضافه کار پرستاران اصلاح شود، مذاکره و رایزنی می کنیم و این مشکل 
با دستیاران  یا در صحبت  را اصلاح می کنیم و وقتی فکر می کنیم، می شنویم 
مطالبات  یا  و  نیست  کافی  حداقلی،  زندگی  برای  دستیاران  حقوق  می بینیم 
چندین ساله آنها برای برخورداری از بیمه و شرایط مطمئن شغلی را می شنویم، 
به دنبال حل این مشکلات می رویم و برخی از آنها قابل انجام است و این موارد 

در دولت بحث و در مورد آنها تصمیم گیری شد.
انسانی  نیروهای  به  احترام  را  دانشگاه ها  روسای  وظایف  از  یکی  ظفرقندی 
که  نیروها  این  مشکلات  کنیم  سعی  باید  گفت:  و  دانست  مشکلات  شنیدن  و 
ارزشمندترین دارایی هر سازمان و دستگاه اجرایی است را بشنویم و در جهت 

حل آنها گام برداریم.
وی با تاکید بر اهمیت فعالیت کارکنان دانشگاه علوم پزشکی ایران در پیشرفت 
علم، آموزش و پژوهش، اظهار داشت: پیشرفت های علمی و دانش از نظر دینی 
و آموزه های حرفه ای، توقف ناپذیر و بی حد است. بزرگان ما و از جمله حضرت 
امیرالمومنین)ع( فرمودند که » اگر کسی به من سخنی بیاموزد من را بنده خود 

کرده است« یا »از گهواره تا گور، دانش بجویید« و یا » کسب دانش کنید 
در حوزه  ویژه  به  علم  ارزش های  بیانگر  اینها  که همه  باشد«.  در چین  ولو 

سلامت است.
ظفرقندی افزود: وقتی دانشجویی را در رشته های علوم پزشکی تربیت می 
کنیم، همانند کاشت یک بذر برای آینده کشور است چون همین دانشجو 
در آینده به مردم کشور خدمات بهداشتی و درمانی ارائه کرده و باعث ایجاد 

جامعه ای سالم و با نشاط می شود که همه این ها مدیون آموزش است.
وزیر بهداشت فرصت اشتغال و خدمتگزاری در حوزه علم و آموزش به ویژه 
در حوزه سلامت را توفیق الهی دانست و گفت: امکان بزرگی برای ما فراهم 
شده که آلام، رنج و درد بیماران را کاهش می دهیم. وقتی همه تیم سلامت 
بزرگی  لذت  و  ارزش  می کنند،  درمان  را  بیمار  یک  و  همکاری  همدیگر  با 
و  ایثار  و  هنرمندی  مختلف،  عرصه های  در  تیم سلامت  می آید.  به حساب 
فداکاری را بارها در ایامی همچون دفاع مقدس و همه گیری کرونا در عمل 

به اثبات رسانده است.
ظفرقندی با بیان اینکه همت و غیرت تیم سلامت کشورمان در دوران همه 
توصیف  قابل  و غیرت  این همت  افزود:  ماندگار شد،  تاریخ  در  گیری کرونا 
پرهیز  بیماران  نگهداری  از  خانواده ها  برخی  حتی  کرونا  ایام  در  نیست. 
می کردند اما کادر سلامت ما داوطلبانه و با عشق خدمت کردند و شهدای 

زیادی نیز در این عرصه تقدیم کشور شد.
وی با اشاره به حوادث تروریستی اخیر لبنان، گفت: تعدادی از مجروحان برای 
درمان از لبنان به ایران منتقل شدند و وقتی برای بازدید از وضعیت آنها به مراکز 
درمانی رفتم دیدم بسیاری از نیروهایی که در این عرصه انسانی حضور پیدا کرده 
بودند به صورت داوطلبانه کمک می کردند. فعالیت در حوزه سلامت و پزشکی، 
نعمت و فرصت بزرگی است که در اختیار ما قرار گرفته است که باید قدردان این 
فرصت باشیم. فرصت خدمت و مسئولیت، گذراست بنابراین باید نگاه کنیم که 

برای فردای کشور و نظام سلامت چه دستاورد و ذخیره ای داشته ایم.
وزیر بهداشت از دانشگاه علوم پزشکی ایران به عنوان یکی از بزرگترین دانشگاه 
های کشور یاد کرد و گفت: این دانشگاه در برخی عرصه ها در مرزهای علمی 
کشور و منطقه قرار دارد. به عنوان نمونه در حوزه ارتوپدی، گوش، حلق و بینی 
این  در  منطقه  و  ایران  در  علمی  مرزهای  در  بزرگی  کارهای  حلزون  کاشت  و 

دانشگاه انجام شده است.
ظفرقندی به ۵ میلیون جمعیت تحت پوشش دانشگاه علوم پزشکی برای ارائه 
خدمات بهداشتی و درمانی اشاره و خاطرنشان کرد: دانشگاه باید نیازهای جامعه 
از سوی دیگر، دانشگاه مسئول علم سیال است چون علم و  را برطرف کند و 
پیشرفت های آن ثابت نیست و در حوزه پزشکی هر ۴ سال یکبار، کتب درسی 
تغییر می کند و مطالب و روش های جدید در آموزش و درمان ظاهر می شود که 

ما مسئول به روز کردن آن هستیم.
وی با بیان اینکه وزارت بهداشت به دنبال اجرای پزشکی خانواده و نظام ارجاع 
در کشور است، افزود: این تکلیف برنامه هفتم پیشرفت است و باید تلاش کنیم 
سیستم در مجموعه ما پیاده شود. برای اجرای قوانین بالادستی و سیاست های 
ابلاغی در اتاق سیاستگذاری و فکر، برای اجرای این تکالیف، برنامه داشته باشیم 
این  اجرای  برای  بودجه،  فصل  به  باتوجه  نیز  مجلس  نمایندگان  امیدواریم  و 

برنامه ها که سالها در قوانین و اسناد بالادستی تکلیف شده است موفق شویم.
به گزارش ایرنا، نادر توکلی سرپرست دانشگاه علوم پزشکی ایران نیز در این آیین 
ایران به بیش از ۵ میلیون نفر  ارائه خدمات دانشگاه علوم پزشکی  با اشاره به 
در استان تهران، از تمرکز این دانشگاه بر تکمیل پروژه های عمرانی خبر داد و 
گفت: پروژه بیمارستان روانپزشکی با ۳۲۰ تخت تا پایان سال آماده بهره برداری 
و  بهداشتی  های  زیرساخت  توسعه  در  خیرین  مشارکت  قدردان  و  بود  خواهد 

درمانی هستیم.

ضرورت مشارکت همه دستگاه ها برای جوانی 
جمعیت/اساس دانشگاه، نیروی انسانی است نوشتار

چشم  سالها  از  پس  گفت:  شهریار  فرماندار 
انتظاری مردم صباشهر، فاز نخست ساماندهی 
و لایروبی رودخانه شادچای با اعتباری بالغ بر 

۵۰۰ میلیاردریال آغاز شد.
 علیرضا فاتحی نژاد  درحاشیه بازدیداز عملیات 
داشت:  اظهار  شادچای  رودخانه  ساماندهی 
این  لایروبی  و  زیست محیطی  وضعیت  بهبود 
چندساله  و  مهم  مطالبات  از  یکی  رودخانه 
پروژه  این  نخست  فاز  که  بود  صباشهر  مردم 
به متراژ یکهزار ۲۰۰ متر در محله بهاران آغاز 

شده است.
شده  انجام  های  برنامه ریزی  طبق  افزود:  وی 
علاوه بر شهرداری صباشهر، سایر شهرداری های 
همجوار نیز در تکمیل و اجرای این طرح مهم 

دخیل خواهند بود.
تکمیل  برای  برآوردی  اعتبار  شهریار  فرماندار 
فاز نخست این طرح را ۵۰۰ میلیاردریال اعلام 
و اظهارامیدواری کرد، با هماهنگی و مشارکت 
دستگاه های مرتبط، تا پایان سال جاری شاهد 

تکمیل فاز نخست این طرح باشیم.
فاتحی نژاد با اشاره به اهمیت همکاری مردم در 
به ثمر رسیدن این طرح خاطرنشان کرد: اداره 
آب و فاضلاب با مشارکت و همراهی مردم از 
ورود فاضلاب خانگی به بستر رودخانه شادچای 

و ایجاد بوی نامطبوع جلوگیری کند.
قاسم آباد،  مردم  به  همچنین  مسئول  این 
نوید  این  نیز  قندیشاد  و  کبودین  اسلام آباد، 
رودخانه  ساماندهی  بعدی  فازهای  که  داد  را 
تداوم  سرعت  به  مذکور  مناطق  در  شادچای 

خواهد داشت.
بزرگترین  عملیات  اجرای   : صباشهر  شهردار 
ساماندهی  حوزه  در  صباشهر  تاریخ  پروژه 

رودخانه شادچای
سجاد برنجی شهردار صباشهر در حاشیه بازدید 
فرماندار شهرستان شهریار از پروژه ساماندهی 
رودخانه شادچای که با حضور معاون عمرانی ، 
اعضای شورای اسلامی و مدیران و مسئولین 
شهرداری انجام گرفت ، این طرح عمرانی را از 
بزرگترین پروژه های تاریخ این شهر در  حوزه 
مطالبات  رفع  و  شادچای  رودخانه  ساماندهی 

مردمی در دانست 
وی در این راستا گفت : بعد از برگزاری جلسات 
متعدد با حضور مسئولین استانی ، شهرستانی 
، شهری و حمایت های اعضای شورای اسلامی 
، با عنایت خداوند و درایت فرماندار شهرستان 
رودخانه  ساماندهی  بزرگ  پروژه  شهریار 
ابتدایی  روزهای  در  که  شد  آغاز  شادچای 
ایام  تا  بتوانیم  امیدواریم  و  اجرای آن هستیم 
الله دهه فجر این پروژه را به عنوان بزرگترین 
و  برآورده  بهاران  شهرک  مردم  مطالبه جدی 
تا  کنیم  متحول  را  منطقه  این  چهره  کاملا 

رضایتمندی  شهروندان حاصل گردد.   
وی افزود : فاز اول این پروژه به طول ۱۲۰۰ 
متر در شهرک بهاران انجام می شود و فاز دوم 
و سوم این پروژه نیز در محله های قندیشاه ، 
قاسم آباد و کبودین به اجرا در خواهد آمد تا 
مشکل رودخانه شادچای در این مناطق برای 

همیشه در صباشهر مرتفع گردد.

ساماندهی رودخانه شادچای با ۵۰۰ 
میلیاردریال اعتبار در شهریار خبر
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صاحب امتياز و مدير مسئول : عزيز الله نظري
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